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O Αθλητικός και ο Προσβάσιμος Τουρισμός 
στο επίκεντρο ημερίδας της Π.Ε. Πιερίας 
και του ΠΟΤΑΠ στο 32ο πολυσυνέδριο 

Μοney Show

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Στο Υπουργείο Εσωτερικών 
για το Πρόγραμμα Διαχείρισης 

Αδέσποτων ζώων 
ο Αντιδήμαρχος 

Θωμάς Αναστασιάδης
ΠΑΡΩΝ ΣΤΗ ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ Ο ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΠΙΕΡΙΑΣ 

ΦΩΝΤΑΣ ΜΠΑΡΑΛΙΑΚΟΣ

Περιφερειακή Ενότητα 
Πιερίας και Δήμοι 

συνδράμουν 
στις δράσεις του ΠΟΤΑΠ

ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΤΟΥ ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ ΣΤΗΝ ΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΜΕ ΟΜΙΛΗΤΗ ΤΟΝ ΓΙΑΝΝΗ ΡΑΓΚΟΥΣΗ 

«Θα κάνουμε ό,τι περνάει 
από το χέρι μας 

για να μη διαψεύσουμε τις 
προσδοκίες των Ελληνίδων 

και των Ελλήνων»
«ΣΕ ΠΟΛΛΑ ΜΕΤΩΠΑ Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ ΖΩΗ 

ΤΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΒΑΛΛΕΤΑΙ 
ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΔΥΝΑΜΙΑ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ 

ΝΑ ΑΝΤΑΠΟΚΡΙΘΕΙ ΣΤΙΣ ΑΝΑΓΚΕΣ ΠΟΥ ΕΧΟΥΝ»

Συνάντηση αγροτικών 
φορέων της Πιερίας 

με την ηγεσία 
του Υπουργείου  

Αγροτικής Ανάπτυξης 
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Το ζήτημα των καθεστώτος ιδιοκτησίας ιδιω-
τικών ακινήτων που δεν τακτοποιήθηκαν με το 
Νόμο 4778 του 2021 συζητήθηκαν κατά τη διάρ-
κεια της συνάντησης του Δημάρχου Δίου-Ολύ-
μπου Βαγγέλη Γερολιόλιου με τη Γενική Γραμμα-
τέα Δημόσιας Περιουσίας Αθηνά-Μαρία Κόλλια, 
το πρωί της Τετάρτης 7 Φεβρουαρίου 2024, στο 
Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών.
Ο Δήμαρχος παρέδωσε στη Γενική Γραμματέα 

τον σχετικό φάκελο, παρουσιάζοντας την αγω-

νία των δημοτών – ιδιοκτητών ακινήτων στην 
κοινότητα του Παντελεήμονα και πλέον ο Δή-
μος αναμένει την απάντηση του Υπουργείου, 
προκειμένου να λυθεί το θέμα με τον καλύτερο 
δυνατό τρόπο.
Στη συνάντηση συμμετείχε η Υφυπουργός 

Ανάπτυξης Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου, η 
Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου 
και οι Βουλευτές Πιερίας Φώντας Μπαραλιάκος 
και Σπύρος Κουλκουδίνας.

Συνάντηση στην Αθήνα για το θέμα των ακινήτων 
στον Νέο Παντελεήμονα

Συνάντηση εργασίας πραγματοποίησε ο Δήμαρχος 
Δίου-Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιόλιος με τον Διοι-
κητή του Γ’ Λιμενικού Τμήματος Σκάλας Κατερίνης, 
Πλωτάρχη Θεμιστοκλή Αδαμίδη και τον Πρόεδρο της 
Λιμενικής Επιτροπής του Λιμενικού Ταμείου Πιερίας 
Αστέριο Μπουσνάκη.
Μεταξύ των θεμάτων που συζήτησαν ήταν:
•	 Η πορεία των λιμενικών έργων στον Δήμο.
•	 Η καθαριότητα.

•	 Η διαχείριση απορριμμάτων στις χερσαίες 
ζώνες των λιμένων στο όρια του Δήμου.

•	 Ο συντονισμός μελλοντικών μελετών για 
νέα έργα.

Στη συνάντηση συμμετείχαν τα μέλη της Λι-
μενικής Επιτροπής Γιάννης Παπαδόπουλος, Δη-
μήτρης Αλμαλιώτης, Τζένη Κεχαγιοπούλου, και 
οι υπάλληλοι του Λιμενικού Ταμείου, Πέτρος 
Κουκιώτης και Αντώνης Γαλάνης.

Συνάντηση εργασίας B. Γερολιόλιου, Θ. Αδαμίδη 
και Α. Μπουσνάκη

Η Αντιδημαρχία Αποκομιδής και Πρασίνου του Δή-
μου Δίου-Ολύμπου υπενθυμίζει και απευθύνει παράλ-
ληλα έκκληση στους δημότες να μην εναποθέτουν 
υπολείμματα στάχτης από τζάκια και σόμπες στους 
οικιακούς κάδους απορριμμάτων, στους πράσινους 
κάδους και στα κοντέινερ ογκωδών αντικειμένων.
Η εναπόθεση στάχτης στους κάδους απορριμμάτων 

(οικιακούς, πράσινους ή ογκωδών αντικειμένων) θέ-
τει σε κίνδυνο την ασφάλεια των εργαζομένων στην 
αποκομιδή, ενώ προκαλεί φθορές – έως και πυρκαγιά 
– στους κάδους και στα απορριμματοφόρα οχήματα.

Παρακαλούνται οι δημότες να συγκεντρώνουν τη 
στάχτη σε μεταλλικά δοχεία και να την αφήνουν 
εκεί για το λιγότερο 24 ώρες, πριν την απόρριψή 
της σε καλά σφραγισμένες σακούλες στους πλα-
στικούς κάδους απορριμμάτων. Υπενθυμίζεται ότι 
το κόστος επισκευής – αντικατάστασης του εξο-
πλισμού καθαριότητας και των κάδων (πράσινων 
– ογκωδών) επιβαρύνει τον προϋπολογισμό του 
Δήμου και τους δημότες.
Ο Αντιδήμαρχος Αποκομιδής & Πρασίνου
Δημήτρης Πατσιαρίκας

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Σύσταση – υπενθύμιση 
της Αντιδημαρχίας Αποκομιδής 

και Πρασίνου προς τους δημότες

Με θετική ανταπόκριση και ενεργό ενδιαφέρον από 
μαθητές – μαθήτριες και εκπαιδευτικούς, σε εξέλιξη 
είναι από το Κέντρο Συμβουλευτικής Υποστήριξης Γυ-
ναικών του Δήμου Κατερίνης, η δράση ευαισθητοποί-
ησης σχολείων της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης του 
Νομού, με θέμα την Έμφυλη – ενδοοικογενειακή βία.
«Ευαισθητοποιούμε την τοπική κοινωνία σε θέματα 

πρόληψης» σημειώνει σε δήλωσή του, ο Αντιδήμαρ-
χος Κοινωνικής Προστασίας Σάββας Καρυπίδης, 
ο οποίος ευχαριστεί για τη συνεργασία, τα στελέχη 
του Κέντρου Συμβουλευτικής Υποστήριξης Γυναικών, 
καθώς και τη Δ/νση Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Ν. 
Πιερίας.

Η δράση, η οποία υλοποιείται με την έγκριση της Δ/
νσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Ν. Πιερίας ξεκίνη-
σε τον Ιανουάριο από το Γυμνάσιο Ρητίνης και συ-
νεχίστηκε στο ΓΕΛ Λιτοχώρου, στο Σχολείο Δεύ-
τερης Ευκαιρίας, στο  1ο Γυμνάσιο Κατερίνης.

Τέλος, είναι προγραμματισμένη να υλοποιηθεί 
σε σχολικές μονάδες της Πιερίας (έως τον προ-
σεχή Απρίλιο) ως εξής:
-20 και 21/02/2024: Γυμνάσιο Κορινού
-06/03 και 11/03/2024  ΓΕΛ Λιτοχώρου
-02/04 και 04/04/2024 Γυμνάσιο Αιγινίου

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ - ΚΕΝΤΡΟ ΣΥΜΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΓΥΝΑΙΚΩΝ

Σε εξέλιξη δράση ευαισθητοποίησης στα σχολεία 
για την εξάλειψη της βίας κατά των γυναικών



ΤΡΙΤΗ 13 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση 3Τοπικά

Το Πρόγραμμα Διαχείρισης Αδέσποτων ζώων του 
Δήμου Κατερίνης, καθώς και το αίτημα λήψης πε-
ραιτέρω χρηματοδότησης, τέθηκε στο επίκεντρο 
της επίσκεψης στο Υπουργείο Εσωτερικών, του 
Αντιδημάρχου Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης Θ. 
Αναστασιάδη, παρουσία και του Βουλευτή Πιερίας 
Ξ. Μπαραλιάκου. 
Συγκεκριμένα, η συνάντηση πραγματοποιήθηκε στο 

Γραφείο του Αναπληρωτή Υπουργού Εσωτερικών 
Θεόδωρου Λιβάνιου, με τον κ. Τσαντίδη, Διευ-
θυντή Γραφείου του Υπουργού, καθώς και με την κ. 
Οικονόμου, ειδική συνεργάτιδά του.
Στη διάρκεια της συνάντησης, ο κ. Αναστασιά-

δης μετέφερε τους χαιρετισμούς του Δημάρχου 
Κατερίνης Ι. Ντούμου και όπως τόνισε σε δήλωσή 
του: «Τα στελέχη του γραφείου του Υπουργού, 
που έχουν ασχοληθεί ειδικά με τη νομοθεσία ζώων 
συντροφιάς, έδειξαν ιδιαίτερο ενδιαφέρον για τις 
δράσεις που παρουσιάσαμε στον Δήμο Κατερίνης και 
μάλιστα σε τόσο σύντομο χρονικό διάστημα. Επιπλέ-
ον, σχολίασαν χαρακτηριστικά ότι είμαστε ο πρώτος 
ανά την Ελλάδα, καλά προετοιμασμένος Δήμος, που 
τους επισκέφθηκε και κατέθεσε πλήρη φάκελο για 
το θέμα. Ευχαριστώ με την ευκαιρία, τον Βουλευτή 
Πιερίας, κ. Μπαραλιάκο για την καθοριστική συμβο-
λή του».

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Στο Υπουργείο Εσωτερικών για το Πρόγραμμα Διαχείρισης 
Αδέσποτων ζώων ο Αντιδήμαρχος Θωμάς Αναστασιάδης

ΠΑΡΩΝ ΣΤΗ ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ Ο ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΠΙΕΡΙΑΣ 
ΦΩΝΤΑΣ ΜΠΑΡΑΛΙΑΚΟΣ

Την Κυριακή 25 Φεβρουαρίου 2024 στις 11:30 π.μ. στον Σιδ. Σταθμό (οδός 
Διγενή Ακρίτα), θα πραγματοποιηθεί από τον Δήμο Κατερίνης η τελετή μνήμης και 

τιμής των θυμάτων Κατοχής.
Ειδικότερα:
Ώρα 11:30 π.μ.: Θα τελεστεί επι-

μνημόσυνη δέηση στο Μνημείο Πεσό-
ντων.
Την ομιλία – αναφορά στο ιστορικό 

της ημέρας, θα εκφωνήσει ο Διδά-
κτωρ Τοπικής Ιστορίας, Διευθυ-
ντής του 2ου Δημοτικού Σχολείου 
Κατερίνης, Νικόλαος Ναχόπουλος.
Στεφάνια θα καταθέσουν ο Δή-

μαρχος Κατερίνης, ο Εκπρόσωπος 
της Κυβέρνησης, ο Εκπρόσωπος της 
Βουλής, η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας, 
ο Δήμαρχος Ελασσόνας, ο Πρόεδρος 
της Δημοτικής Κοινότητας Λιβαδίου, 
ο Πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας 

Αγίου Δημητρίου, ο Διοικητής της 24ης Τεθωρακισμένης Ταξιαρχίας, ο Διευθυντής 
Αστυνομίας Πιερίας, ο Διοικητής των Πυροσβεστικών Υπηρεσιών Νομού Πιερίας, ο 
Διοικητής του Γ’ Λιμενικού Τμήματος Σκάλας Κατερίνης, Πολιτιστικοί Σύλλογοι του 
Δήμου Κατερίνης και οι συγγενείς και φίλοι των θυμάτων.
Στην συνέχεια, θα εκφωνηθούν τα ονόματα των εκτελεσθέντων, θα τηρη-

θεί ενός λεπτού σιγή και θα γίνει ανάκρουση του Εθνικού μας Ύμνου.
Σε ό,τι αφορά την τέλεση της επιμνημόσυνης δέη-

σης παρακαλείται να επιληφθεί η Ιερά Μητρόπολη.
Τα θέματα που αφορούν την τάξη και την κίνηση των 

οχημάτων παρακαλούνται να τα ρυθμίσουν οι αρμόδιες 
Αστυνομικές Αρχές.
Ο Δήμος Κατερίνης θα μεριμνήσει για τη διάθεση 

προσωπικού της Δημοτικής Αστυνομίας και τον καλλω-
πισμό του χώρου στον οποίο θα πραγματοποιηθούν οι 
εκδηλώσεις.
Τελετάρχης από το Τμήμα Επικοινωνίας/Τύπου ορίζε-

ται ο Γεώργιος Μίχος.
Ελίνα Διαμαντοπούλου
Αντιδήμαρχος Κατερίνης

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Τελετή μνήμης και τιμής των θυμάτων Κατοχής 

Με σκοπό την ενημέρωση – πρόληψη των μελών 
των ΚΑΠΗ, για περιστατικά που αφορούν νέες μορφές 
εξαπάτησης ατόμων τρίτης ηλικίας, εκδήλωση πραγ-
ματοποίησε την Τρίτη 6 Φεβρουαρίου 2024, η Αντι-
δημαρχία Κοινωνικής Προστασίας/Τμήμα ΚΑΠΗ, 
σε συνεργασία με τη Διεύθυνση Αστυνομίας 
Πιερίας.
Συγκεκριμένα, η ενημερωτική εκδήλωση έγινε στο Β’ 

ΚΑΠΗ, στο πάρκο Κατερίνης, με ομιλητές τους: Χρή-
στο Μπούτα, Αστυνόμο Β’ – Προϊστάμενο τμήματος 
ασφαλείας Κατερίνης, Θεόδωρο Τζάγκα, Αστυνόμο 
Β’ τμήματος ασφαλείας Κατερίνης.
Στη διάρκεια της ομιλίας, διανεμήθηκε έντυπο υλικό, 

ενώ αναλύθηκαν περιστατικά, τα οποία απασχόλησαν 
την αστυνομία. Επίσης, αναφέρθηκαν τεχνάσματα που 
χρησιμοποιούν οι δράστες, προκειμένου να πείσουν τα 
ανυποψίαστα θύματά τους, και δόθηκαν συμβουλές 
προς τα μέλη και φίλους των ΚΑΠΗ, τι πρέπει να προ-
σέχουν και πώς να ενεργούν σε ανάλογες περιπτώσεις. 

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση, ενώ τα μέλη των 
ΚΑΠΗ αφηγήθηκαν παρόμοια συμβάντα από τον οικο-
γενειακό και φιλικό τους περίγυρο.
Στη ροή της εκδήλωσης, χαιρετισμό απηύθυνε ο 

Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Προστασίας, Σάββας Καρυ-
πίδης, ο οποίος ευχαρίστησε τους υπαστυνόμους, για 
τις πολύτιμες συμβουλές τους, τα στελέχη των ΚΑΠΗ 
για τον συντονισμό της εκδήλωσης καθώς και τα μέλη 
για τη μεγάλη ανταπόκριση. «Μέσω της ενημερωτικής 
εκδήλωσης θελήσαμε να ευαισθητοποιήσουμε – ενη-
μερώσουμε τους ηλικιωμένους συνδημότες μας και να 
επιστήσουμε την ιδιαίτερη προσοχή τους, στις χρήσι-
μες συμβουλές της Ελληνικής Αστυνομίας. Αναμφισβή-
τητα, η επαρκής και ορθή ενημέρωση είναι η καλύτερη 
πρόληψη, για την αποφυγή του φαινομένου εξαπάτη-
σης ατόμων τρίτης ηλικίας από επιτήδειους».
Χαιρετισμό απηύθυνε επίσης, η Αντιπεριφερειάρ-

χης ΠΕ Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, η οποία συνε-
χάρη για την πρωτοβουλία τον αντιδήμαρχο και τα 
στελέχη της Αντιδημαρχίας Κοινωνικής Προστασίας, 
καθώς και τη Διεύθυνση Αστυνομίας Πιερίας. Στην 
εκδήλωση, παρέστη και η Πρόεδρος της Δ.Κ. Κατε-

ρίνης Ελευθερία Κορίτσα κ.α.
Έμπρακτη στήριξη της τρίτης ηλικίας
Να σημειωθεί, ότι, στη διάρκεια προετοιμασίας της 

ενημερωτικής εκδήλωσης, ο κ. Καρυπίδης είχε επι-
σκεφτεί τις εγκαταστάσεις των ΚΑΠΗ και του ΚΗΦΗ 
του Δήμου και συνεργάστηκε με τα στελέχη και τους 
εργαζόμενους. Παράλληλα, συνομίλησε με τα μέλη 
και ενημερώθηκε για τα ενδιαφέροντά τους, απάντησε 
σε ερωτήσεις και άκουσε με ενδιαφέρον τις προτάσεις 
τους.
Τέλος, τόνισε την πρόθεση του Δημάρχου Ι. 

Ντούμου και της νέας διοίκησης, μέσα από το θεσμό 
των Κ.Α.Π.Η., ο οποίος προωθεί την κοινωνική δράση, 
να στηρίξει έμπρακτα την τρίτη ηλικία.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Ενημέρωση – Πρόληψη των μελών των ΚΑΠΗ 
για νέες μορφές εξαπάτησης ατόμων τρίτης ηλικίας
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ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ 
ΣΥΝΤΑΞΗΣ:

Σμαρώ Γιαννούλη
ΣΥΝΤΑΚΤΕΣ - ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:

Μαρία Ιωαννίδου, Βαγγέλης Μπαντές
ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:

Βασίλης Ξηρομερίτης
ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:

Απόστολος Γώττας
ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:

Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας

ΦΥΛΛΟ 1443 ΤΡΙΤΗ 13 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024 ΤΙΜΗ 1,5 €

Οι ιδιοκτήτες, νομείς και επικαρπωτές των οικοπε-
δικών και λοιπών ακάλυπτων χώρων, που βρίσκο-
νται εντός πόλεων, κωμοπόλεων και οικισμών και 
σε απόσταση μέχρι 100 μέτρων από τα όριά τους, 
ΥΠΟΧΡΕΟΥΝΤΑΙ, έως τις 30 ΑΠΡΙΛΙΟΥ και εν 
όψει της αντιπυρικής περιόδου (01/05 έως 
31/10/2024), να προβούν σε καθαρισμό των 
ιδιοκτησιών τους, προς αποτροπή κινδύνου 
πρόκλησης πυρκαγιάς ή ταχείας επέκτασής της. 
Επίσης, σε συντήρηση αυτών, σε όλη την διάρκεια 
της αντιπυρικής περιόδου.
Ο καθαρισμός του οικοπέδου είναι αναγκαίος, καθώς 

προστατεύει την κατοικία ή το οικόπεδό σας από την 
πρόκληση ή εξάπλωση πυρκαγιάς λόγω ύπαρξης ξε-
ρών χόρτων ή σκουπιδιών.
Ο καθαρισμός περιλαμβάνει:
α. Υλοτομία και απομάκρυνση των ξερών και σπα-

σμένων δέντρων και κλαδιών, καθώς και των κλαδιών 
που βρίσκονται σε μικρή απόσταση από κτίσματα 

(τουλάχιστον 3 μ.) δημιουργώντας κίνδυνο μετάδο-
σης της πυρκαγιάς. Απομάκρυνση της καύσιμης φυτι-
κής ύλης που βρίσκεται στην επιφάνεια του εδάφους, 
όπως το φυλλόστρωμα, τα ξερά χόρτα και τα ξερά 
κλαδιά.
β. Κλάδεμα της κόμης των δέντρων από το έδαφος 

εξασφαλίζοντας σε κάθε περίπτωση το ύψος της στη-
θιαίας διαμέτρου (περίπου 1,50μ.) και το 50% της 
κόμης τους.
γ. Απομάκρυνση τυχόν άλλων εγκαταλελειμμένων 

καυστών ή εκρήξιμων υλικών ή αντικειμένων εντός 
των άνω χώρων.
δ. Συλλογή και απομάκρυνση όλων των υπολειμμά-

των καθαρισμού.
Σε περίπτωση μη συμμόρφωσης των υπόχρε-

ων ΕΠΙΒΑΛΛΕΤΑΙ ΠΡΟΣΤΙΜΟ.
Παρακαλούμε τους δημότες να ακολουθούν τις πα-

ραπάνω υποδείξεις, προκειμένου να διασφαλίσουμε 
την περιοχή μας από την πιθανότητα εκδήλωσης πυρ-

καγιών.
Ας εργαστούμε όλοι υπεύθυνα και συντονι-

σμένα ευχόμενοι να έχουμε ένα ήσυχο και χω-
ρίς πυρκαγιές καλοκαίρι!

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΟΥ ΑΥΤΟΤΕΛΟΥΣ ΤΜΗΜΑΤΟΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

Υποχρεωτικός έως τις 30 Απριλίου ο καθαρισμός 
ιδιωτικών οικοπέδων

Σε ανακοίνωση του Κυνηγετικού Συλλόγου Κατερί-
νης αναφέρονται τα εξής:
Ενημέρωση με θέμα τα ΑΔΕΣΠΟΤΑ για τους πολίτες 

του Ν. Πιερίας και όχι μόνο. Κυρίες και Κύριοι θα θέ-
λαμε να σας ενημερώσουμε ότι ο κυριότερος όγκος 
αδέσποτων σκύλων ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΚΥΝΗΓΟΣΚΥΛΑ. Και 
αν θα δείτε κάποιο να μοιάζει ή να είναι κυνηγόσκυλο, 
αυτό δεν σημαίνει ότι ανήκει σε κάποιον νόμιμο κυ-
νηγό. Ο κάθε πολίτης μπορεί να είναι ιδιοκτήτης ενός 
κυνηγόσκυλου ράτσας. Εξάλλου είναι και στην μόδα 

τα ΣΕΤΤΕΡ, ΛΑΜΠΡΑΝΤΟΡ, 
ΡΙΤΡΙΒΕΡ, ΜΠΙΓΚΛ, ΤΖΑΚ 
ΡΑΣΕΛ, κτλ. Ρίξτε μια ματιά 
στα αδέσποτα της πόλης 
μας και θα καταλάβετε αν 
υπάρχουν κυνηγόσκυλα. 
Δυστυχώς κάποιοι με άθλια 
προπαγάνδα μας ρίχνουν 
λάσπη επειδή δεν τους αρέ-

σει η δραστηριότητά 
μας. Από το 1969 
μαρκάρουμε τα σκυ-
λιά μας και έχουμε 
βιβλιάρια. Σήμερα 
στον Νομό μας το 
ποσοστό των σκύ-
λων μας που έχουν 
τσιπ και βιβλιάριο 
υγείας αγγίζει το 
95%. Εξάλλου μπο-
ρούν οι υπεύθυνοι 
να ρωτήσουν τους 
κτηνιάτρους πόσοι και ποιοι περισσότερο βάζουν τσιπ 
στα σκυλιά τους. Ας μην ξεχνάμε ότι τα σκυλιά μας 
είναι πολύτιμα και σαν σύντροφοι και σαν ζώα ερ-
γασίας. Σίγουρα μεταξύ των κυνηγών υπάρχουν και 
κάποιοι ασυνείδητοι, όπως και σε όλες τις κοινωνικές 
ομάδες. Θα προσπαθήσουμε με την θηροφυλακή μας 

και τα υπόλοιπα ελεγκτικά όργανα και αυτούς τους 
λίγους να τους συνετίσουμε για να εφαρμόσουν και 
αυτοί το γράμμα του νόμου. Τέλος για τους καλοπρο-
αίρετους ζωόφιλους και μη να γνωρίζουν ότι είμαστε 
ανοιχτεί σε οποιαδήποτε πρόταση συζήτησης.
Σας παραθέτουμε τις ταυτότητες κυνηγετικών σκύ-

λων της εποχής όπου τα μέλη μας τα είχανε ταυτο-
ποιημένα στη ΣΤ’ Κυνηγετική Ομοσπονδία και στον 
Κυνηγετικό Σύλλογο Κατερίνης.

Ο Κυνηγετικός Σύλλογος Κατερίνης για τα αδέσποτα

Άρωμα Κρήτης στον ετήσιο χορό του Συλλόγου Κρητών Ν. Πιερίας «ΟΙ ΣΤΑΥΡΑ-
ΕΤΟΙ» το Σάββατο 17 Φεβρουαρίου, στο κέντρο «ΘΕΑΜΑ».
Ο Νίκος Καρκάνης, ο ανερχόμενος καλλιτέχνης που ξεσηκώνει με τις εμφανίσεις 

του στην Κρήτη και σε όλη την Ελλάδα, στον μεγάλο ετήσιο χορό του Συλλόγου 
Κρητών Ν. Πιερίας «ΟΙ ΣΤΑΥΡΑΕΤΟΙ», το Σάββατο 17 Φεβρουαρίου, 20.30, στην 
Κατερίνη, στο κέντρο «ΘΕΑΜΑ».
Ένα αυθεντικό παραδοσιακό γλέντι με σκοπούς, τραγούδια, χορούς, από την 

μεγαλόνησο.
Μαζί με τον Νίκο Καρκάνη και το εκλεκτό μουσικό του σχήμα.
Κρητικό πιλάφι, γίδα βραστή – προσφορά του συλλόγου και πλήρες μενού.
Πληροφορίες – κρατήσεις στο τηλέφωνο: 6979976546.

Ο Νίκος Καρκάνης στον ετήσιο χορό 
του Συλλόγου Κρητών Πιερίας 

«ΟΙ ΣΤΑΥΡΑΕΤΟΙ»

Την ετήσια απολογιστική Γενική Συνέλευση πραγμα-
τοποιεί ο Οργανισμός Φεστιβάλ Ολύμπου (ΟΡ.ΦΕ.Ο.) 
τελικά την Τετάρτη 21 Φεβρουαρίου 2024 και όχι την 
προαναγγελθείσα Δευτέρα 12 Φεβρουαρίου 2024, 
πάντα στις 7:00 μ.μ., στην αίθουσα συνεδριάσεων 
της Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας (4ος όροφος) και 
καλεί τα μέλη του να παραστούν στην σχετική διαδι-
κασία.
Τα θέματα της Γενικής Συνέλευσης:

-Διοικητικός, οικονομικός και καλλιτεχνικός απολογι-
σμός της απελθούσας χρονιάς.
-Τροποιητικές προτάσεις 

επί του καταστατικού του 
ΟΡ.ΦΕ.Ο.
-Έγκριση εγγραφής νέων 

μελών.
-Λειτουργικά θέματα και 

λοιπές προτάσεις.

ΑΛΛΑΓΗ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ

Η ετήσια Γενική Συνέλευση 
του Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 5Ρεπορτάζ

Στο πλαίσιο του συνεδριακού διαλόγου του ΣΥΡΙΖΑ 
– Προοδευτική Συμμαχία, πραγματοποιήθηκε εκδήλω-
ση στο Πνευματικό Κέντρο Κατερίνης, τη Δευτέρα 5 
Φεβρουαρίου 2024, με κεντρικό ομιλητή τον κ. Γιάννη 
Ραγκούση, πρώην Υπουργό και μέλος της Πολιτικής 
Γραμματείας του κόμματος. 
Σε δήλωσή του κ. Ραγκούσης αναφέρθηκε στο προ-

σεχές συνέδριο του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ, σημειώνοντας πως 
θα φέρει τα χαρακτηριστικά μιας νέας αρχής. Ακόμη, 
αναφέρθηκε στις δυσκολίες που έχει περάσει ο ΣΥΡΙΖΑ 
- ΠΣ το προηγούμενο διάστημα, σημειώνοντας όμως, 
ότι τα κόμματα που πιστεύουν πραγματικά στον εαυτό 
τους έχουν τη δυνατότητα να ξεπερνούν τέτοιες δυ-
σκολίες.
Αναλυτικά ο κ. Ραγκούσης δήλωσε τα εξής: «Με πολύ 

μεγάλη χαρά βρίσκομαι στην Κατερίνη και μάλιστα για 
πρώτη φορά. Τα έχει φέρει έτσι η ζωή που δεν είχα την 
τιμή να παραβρεθώ σε κάποια εκδήλωση ως ομιλητής 
στην πόλη. Για εμάς η αφορμή, αλλά ταυτόχρονα και 
η μεγάλη πρόκληση που υπάρχει μπροστά μας είναι η 
πραγματοποίηση του συνεδρίου μας σε λίγες ημέρες. 
Ένα συνέδριο που για εμάς δεν υπάρχει καμιά αμφιβο-
λία ότι θα έχει τα χαρακτηριστικά μιας νέας αρχής. Είναι 
κάτι το οποίο χρωστάμε πρώτα και κύρια στον ελληνικό 
λαό που μας έκανε την τιμή να μας αναδείξει αξιωματι-
κή αντιπολίτευση στις εθνικές εκλογές του 2023. Βεβαί-
ως το χρωστάμε και στον εαυτό μας, γιατί όπως ξέρει 
πολύ καλά ο κάθε πολίτης, η κάθε Ελληνίδα και ο κάθε 
Έλληνας, δεν περάσαμε και εύκολες μέρες το προη-
γούμενο διάστημα. Περάσαμε μεγάλες δυσκολίες, αλλά 
αυτή είναι η ανάγκη, αυτός είναι και ο ρόλος για κόμμα-
τα τα οποία πραγματικά πιστεύουν στον εαυτό τους, να 
καταφέρνουν να ξεπερνάνε αυτές τις δυσκολίες. Εμείς 
είμαστε σε μια τέτοια πορεία. 
Θα δώσουμε τον καλύτερο μας εαυτό το επόμενο διά-

στημα, γιατί αυτό το διάστημα που βρίσκεται μπροστά 

μας είναι ένα πολύ σημαντικό διάστημα πρώτα και κύ-
ρια για τους Έλληνες πολίτες. Γιατί σε πολλά μέτωπα η 
καθημερινή τους ζωή βάλλεται, από την αδυναμία της 
κυβέρνησης να ανταποκριθεί στις ανάγκες που έχουν 
αυτοί οι πολίτες. Βάλλεται από τα μεγάλα προβλήματα 
που αντιμετωπίζουν στην καθημερινότητά τους, με 
πρώτα και καλύτερα τα εξής δύο, την ακρίβεια και την 
εγκληματικότητα που δυστυχώς –το υπογραμμίζω το 
δυστυχώς- αυξάνεται διαρκώς και γεμίζει ανασφάλεια 
τις Ελληνίδες και τους Έλληνες. Η δε ακρίβεια δεν 
υπάρχει καμιά αμφιβολία ότι πια έχει φτάσει κυριολεκτι-
κά να χτυπάει τα εισοδήματα των πολιτών και μάλιστα 
από τις πρώτες κιόλας βδομάδες του κάθε μήνα. 
Υπό αυτή την έννοια, για εμάς μπροστά μπορεί να εί-

ναι τα δύσκολα, αλλά με μεγάλη αισιοδοξία θα κάνουμε 
ό,τι περνάει από το χέρι μας για να μη διαψεύσουμε τις 
προσδοκίες των Ελληνίδων και των Ελλήνων που έδω-
σαν στον ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική Συμμαχία την τιμή να 
τους εκπροσωπεί σήμερα στη Βουλή ως η αξιωματική 
αντιπολίτευση της χώρας». 
Χαιρετισμό στην εκδήλωση απεύθυναν οι γραμματείς 

των Ομάδων Μελών Κατερίνης κ. Π. Μπόζιος και κ. 
Όλγα Ευθυμιάδου, καθώς και ο υπεύθυνος τύπου της 
Νομαρχιακής Επιτροπής Πιερίας του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ κ. Νί-
κος Αβραμίδης.
Ο κ. Ραγκούσης στην ομιλία του ανέλυσε με λεπτομέ-

ρεια το επικυρωμένο κείμενο του προσυνεδριακού δια-
λόγου στο πλαίσιο των όσων συμβαίνουν σήμερα στην 
ελληνική κοινωνία.
Μάλιστα, παρουσίασε τις έξι κεντρικές θέσεις που θα 

συζητηθούν στο προσεχές συνέδριο και είναι οι εξής:
1. Πως είναι ο κόσμος σήμερα, το γεωπολιτικό πε-

ριβάλλον. Συζήτηση για την Εξωτερική και Αμυντική 
πολιτική της χώρας.
2. Τι συμβαίνει στην Ευρώπη.

3. Ποια είναι σήμερα η πολιτική και κοινωνική κατά-
σταση. Ο Γιάννης Ραγκούσης τόνισε την απαισιοδοξία 
που αισθάνονται οι πολίτες σήμερα, δικαιολογημένα.
4. Η ήττα του Σύριζα και ποια τα αίτιά της – Ένα κρί-

σιμο θέμα συζήτησης.
5. Διατύπωση του οράματος του Σύριζα για το μέλ-

λον.
6. Αλλαγές που πρέπει να γίνουν στο κόμμα.
Ακολούθησε διάλογος όπου απαντήθηκαν όλα τα 

ερωτήματα των μελών και φίλων, ιδιαίτερα σε θέματα 
εξωτερικής πολιτικής, εσωτερικής πολιτικής με έμφαση 
στην κλιματική κρίση και στις κοινωνικές ανισότητες.

ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΤΟΥ ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ ΣΤΗΝ ΚΑΤΕΡΙΝΗ ΜΕ ΟΜΙΛΗΤΗ ΤΟΝ ΓΙΑΝΝΗ ΡΑΓΚΟΥΣΗ 

«Θα κάνουμε ό,τι περνάει από το χέρι μας 
για να μη διαψεύσουμε τις προσδοκίες των Ελληνίδων 

και των Ελλήνων»
«ΣΕ ΠΟΛΛΑ ΜΕΤΩΠΑ Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ ΖΩΗ ΤΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΒΑΛΛΕΤΑΙ 

ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΔΥΝΑΜΙΑ ΤΗΣ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ ΝΑ ΑΝΤΑΠΟΚΡΙΘΕΙ ΣΤΙΣ ΑΝΑΓΚΕΣ ΠΟΥ ΕΧΟΥΝ»

Το Τοπικό Τμήμα της Περιφερειακής Ενότητας 
Πιερίας του Συλλόγου Εργαζομένων Περιφέρειας 
Κεντρικής Μακεδονίας συμμετείχε στις 8 Φεβρουα-
ρίου στην πανελλήνια κίνηση διαμαρτυρίας που δι-
οργάνωσε η Ομοσπονδία εργαζομένων στις Αιρετές 
Περιφέρειες, ΟΣΥΑΠΕ.
Οι εργαζόμενοι σε όλες τις Περιφέρειες και Περι-

φερειακές Ενότητες της επικράτειας συγκεντρώ-
θηκαν έξω από τα κεντρικά κτίρια των υπηρεσιών 
τους για να διεκδικήσουν την επίλυση των αιτημά-

των
ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΣΤΟΥΣ ΜΙΣΘΟΥΣ – ΧΟΡΗΓΗΣΗ ΑΠΟ-

ΖΗΜΙΩΣΕΩΝ – ΜΕΤΡΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΚΡΙΒΕΙΑ - ΣΤΕ-
ΛΕΧΩΣΗ – ΜΕΣΑ & ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ ΓΙΑ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ 
ΙΚΑΝΕΣ ΝΑ ΚΑΛΥΠΤΟΥΝ ΤΙΣ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΕΣ ΑΡΜΟ-
ΔΙΟΤΗΤΕΣ ΤΟΥΣ ΚΙ ΟΧΙ ΝΑ ΛΕΙΤΟΥΡΓΟΥΝ ΣΑΝ 
ΠΑΡΑΜΑΓΑΖΑ ΤΩΝ ΕΡΓΟΛΑΒΩΝ
Η διαμαρτυρία αυτή αποτελεί την πρώτη κινητο-

ποίηση πριν τη μεγάλη απεργία που κήρυξε η ΑΔΕ-
ΔΥ για τις 28 Φλεβάρη 2024.

Στον… «χορό» των κινητοποιήσεων οι εργαζόμενοι 
της Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας

Το νέο Δ.Σ. του Ελληνικού Ορειβατικού Συλλόγου 
Κατερίνης, όπως προέκυψε από τις αρχαιρεσίες της 7ης 
Φεβρουαρίου 2024 και συγκροτήθηκε σε σώμα την 8η 
Φεβρουαρίου 2024 έχει ως εξής:
1. Πρόεδρος: Τζέγκας Νικόλαος 
2. Αντιπρόεδρος: Νταμπώσης Ιωάννης 
3. Γενικός Γραμματέας: Τσολακίδης Απόστολος 

4. Ταμίας: Δημόπουλος Αλέξανδρος 
5. Έφορος Ορειβασίας – Αναρρίχησης: Κώττας Χρυ-

σοβαλάντης 
6. Έφορος Χιονοδρομίας: Κυριζόπουλος Ηλίας 
7. Έφορος Εγκαταστάσεων: Δασκαλόπουλος Λάζαρος 
8. Μέλος: Μπουζιώτα Αργυρούλα 
9. Μέλος: Μπαλάτος Βασίλειος 

Σύνθεση νέου Δ.Σ. του ΕΟΣ Κατερίνης
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Η εξωστρέφεια, η συλλογικότητα, η πολυφωνία, η 
πολυσυλλεκτικότητα και ο πλουραλισμός, αποτελούν 
τις κατευθυντήριες αναφορές των επιλογών με τις 
οποίες υλοποιεί τις πρωτοβουλίες του, αλλά και ανα-
πτύσσεται ο Πιερικός Οργανισμός Τουριστικής Ανά-
πτυξης και Προβολής (ΠΟΤΑΠ).
Κάνοντας πράξη τον σχεδιασμό του, ο Οργανισμός 

προχώρησε τόσο σε διεύρυνση με την εισδοχή και 
νέων συνεργαζόμενων φορέων οι οποίοι αποτελούν 
τους λειτουργικούς εταίρους του, όσο και στον προ-
γραμματισμό των δράσεων του για τη νέα χρονιά με 
νέες καινοτόμες ενέργειες, στόχους και επιδιώξεις.
Η γενική συνέλευση του Π.Ο.Τ.Α.Π. η οποία πραγ-

ματοποιήθηκε τη Δευτέρα 5 Φεβρουαρίου 2024 στο 
γραφείο της Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας κ. Σοφίας 
Μαυρίδου, έδωσε το στίγμα της εξωστρεφούς του 
φιλοσοφίας, εντάσσοντας παράλληλα στη δύναμή του 
φορείς από το όλο τον κοινωνικό ιστό του νομού μας. 
Έτσι όλοι μαζί και συλλογικά θα προωθούν προτάσεις 
και δράσεις για την τουριστική ανάπτυξη, αλλά και 
προβολή των συγκριτικών στοιχείων της Πιερίας σε 
δωδεκάμηνη προοπτική.
Επίσης, γνωστοποιήθηκαν οι άμεσες προτεραιότητες 

του Οργανισμού για την τρέχουσα χρονιά με αναφορά 
τον προσβάσιμο και ποδηλατικό τουρισμό και βέβαια 
όλες τις εναλλακτικές μορφές τουρισμού που αξιοποι-
ούν και αναδεικνύουν την Πιερία με τους θαυμάσιους 
παραθαλάσσιους τόπους, τους ορεινούς προορισμούς 
και τον ιστορικό-αρχαιολογικό μας πλούτο.

Στη Γενική Συνέλευση συμμετείχαν η Αντιπεριφε-
ρειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου, ο Πρόεδρος του 
ΠΟΤΑΠ και εκπρόσωπος του Δήμου Δίου-Ολύμπου κ. 
Γιώργος Καραλής, η Αναπληρώτρια Δημάρχου Κατερί-
νης και Αντιδήμαρχος Δήμου Κατερίνης κ. Ελίνα Δια-
μαντοπούλου, ο εκπρόσωπος της Ιεράς Μητροπόλεως 
Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος Πρωτοπρεσβύ-
τερος π. Ευάγγελος Γιαννίκης, τα μέλη του Δ.Σ. του 
ΠΟΤΑΠ κ.κ. Γρηγόρης Βεϊδαμενίδης, Νίκος Λαλούμης, 
Στέλιος Ούζας, Αφροδίτη Μπέλλου και Βασίλης Δή-
μου, ο Πρόεδρος του Τμήματος Διοίκησης Εφοδιαστι-
κής Αλυσίδας του Διεθνούς Πανεπιστημίου Ελλάδος 
Καθηγητής κ. Δημήτρης Αηδόνης, ο Πρόεδρος του 
Υπεραστικού ΚΤΕΛ Πιερίας κ. Μόσχος Λεοντιάδης, 
ο Πρόεδρος του Συνεταιρισμού Ραδιοταξί Κατερίνης 
κ. Γιώργος Παρθενίδης, ο Πρόεδρος του Olympus 
Marathon κ. Άρης Νίκας, ο Πρόεδρος του Χιονοδρομι-
κού Κέντρου Ελατοχωρίου κ. Δημήτρης Χασιώτης, η 
Πρόεδρος του Συλλόγου Επαγγελματιών Ελατοχωρίου 
κ. Παναγιώτα Δρούγκα, o Εκπρόσωπος της Ένωσης 
Ξενοδόχων Παραλίας κ. Γιάννης Γκατζής, ο Πρόεδρος 
του Σωματείου Εστιατόρων, Ψητοπωλών και συνα-
φών επαγγελμάτων Κατερίνης κ. Βασίλης Αγιαννίτης, 
ο Αντιπρόεδρος του Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου 
κ. Οδυσσέας Μανωλόπουλος, ο Πρόεδρος και Αντι-
πρόεδρος της Εστίας Πιερίδων Μουσών Κατερίνης κ.κ. 
Ευθύμης Μαυρίδης και Ηλίας Παπάζογλου, αντίστοιχα.
«Υποδεχόμαστε στον ΠΟΤΑΠ τους νέους συνερ-

γαζόμενους φορείς στον κοινό μας στόχο, ώστε να 
αναδείξουμε τον τουρισμό και όχι μόνο της Πιερίας 
μας. Όλοι μαζί θα σχεδιάζουμε και θα υλοποιούμε τις 
αναπτυξιακές και προωθητικές δράσεις, έτσι ώστε ο 
τόπος μας να καταστεί ιδανικός προορισμός για τους 
επισκέπτες, τους επιχειρηματίες και τους επενδυτές. 
Με ορθή και βιώσιμη διαχείριση του τουριστικού και 
πολιτισμικού μας προϊόντος, θα προωθήσουμε την 
καινοτομία, την ανταγωνιστικότητα και την επιχειρη-
ματικότητα προς όφελος όλων. Καλωσορίζω τα νέα 
μέλη του Οργανισμού, ευχόμενη ευόδωση των κοινών 

μας πρωτοβουλιών» επισήμανε μεταξύ άλλων στον 
χαιρετισμό της η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία 
Μαυρίδου.
Από την πλευρά του ο Πρόεδρος του Πιερικού Ορ-

γανισμού Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής (ΠΟ-
ΤΑΠ) κ. Γιώργος Καραλής αφού εξέφρασε την ικανο-
ποίησή του για τη δυναμική που προδιαγράφεται στον 
ΠΟΤΑΠ με τις πολυμορφικές του συνέργειες, τόνισε: 
«Είμαστε πλέον περισσότεροι και αυτό το γεγονός 
μας προσδίδει μεγαλύτερη οντότητα στον σχεδιασμό, 
την υλοποίηση και την προώθηση νέων τουριστικών 
προϊόντων και υπηρεσιών για την ανάπτυξη της Πιε-
ρίας. Αναμφίβολα η πολυμορφία διαμορφώνει παρα-
γωγικότερα την τουριστικής μας ταυτότητα. Δίδουμε 
ιδιαίτερη έμφαση και αυτό θα υλοποιήσουμε όλοι μαζί, 
την σωστή διαχείριση ενός βιώσιμου προορισμού που 
είναι ασφαλώς η δώδεκα μηνών επισκεψιμότητα στην 
Πιερία. Σας γνωρίζω ότι εστιάζουμε την προβολή του 
Νομού μας στις πιο ελκυστικές και ώριμες τουριστι-
κές αγορές, εκτός βέβαια από την εγχώρια κοινωνία. 
Καλωσορίζω τα νέα μας μέλη. Καλή και παραγωγική 
συνεργασία».
Ο Δήμος Κατερίνης εκπροσωπήθηκε στη Γενική Συ-

νέλευση από την Αναπληρώτρια Δημάρχου και Αντι-
δήμαρχο κ. Ελίνα Διαμαντοπούλου, η οποία εξέφρασε 
την αποδοχή από τον Δήμο Κατερίνης των κοινών 
δράσεων μέσω του ΠΟΤΑΠ. αναφέροντας: «Ο Δή-
μος Κατερίνης, ως ο μεγαλύτερος Δήμος της Πιερίας, 
συμμετέχει ενεργά στη συλλογική προσπάθεια για την 
ανάδειξη του τουριστικού προϊόντος της περιοχής μας. 
Η ενεργοποίηση όλων των φορέων που καθορίζουν, ο 
καθένας με τον τρόπο του, την τουριστική ταυτότητα 
του Νομού, αποτελεί τη βάση για τη δημιουργία του 
σύγχρονης εικόνας του τόπου μας».
Ως είθισται για την «καλή χρονιά», η Γενική Συνέλευ-

ση με τον Διευθυντή του ΠΟΤΑΠ Βασίλη Δήμου επί 
του συντονισμού των διαδικασιών, προχώρησε στο 
έθιμο της κοπής της πρωτοχρονιάτικης πίτας, με τυχε-
ρό τον νομικό σύμβουλο του ΠΟΤΑΠ κ. Νίκο Πούλιο.

Η Γενική Συνέλευση, οι διαδικασίες διεύρυνσης 
και η Πρωτοχρονιάτικη πίτα του ΠΟΤΑΠ

Με την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας κ. Σοφία Μαυρί-
δου συναντήθηκαν στο γραφείο της στην έδρα της 
Περιφερειακής Ενότητας, τη Δευτέρα 5 Φεβρουαρίου, 
ο Πρόεδρος του Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου κ. 
Γρηγόρης Παπαχρήστος, ο Αντιπρόεδρος κ. Οδυσσέας 
Μανωλόπουλος και τα μέλη του Δ.Σ. κ.κ. Μελίνα Πα-
παδοπούλου, Πλάτων Τασχουνίδης, Ραφαήλ Μετενίδης 
και Βασίλειος Δήμου.
Τα μέλη του Δ.Σ. του ΟΡ.ΦΕ.Ο. αναφέρθηκαν στους 

σκοπούς και το πρόγραμμα της διοργάνωσης του φε-
τινού καλοκαιριού. Παράλληλα ενημέρωσαν εκτενώς 

την Αντιπεριφερειάρχη για τις δράσεις του Φεστιβάλ 
Ολύμπου, τις προτεραιότητες και τους στόχους που 
θέτουν για τη νέα χρονιά.
Η κ. Μαυρίδου επεσήμανε την άψογη και αγαστή συ-

νεργασία που έχει αναπτυχθεί και η οποία πρόσφατα 
διευρύνθηκε και μέσω της συμμετοχής του ΟΡ.ΦΕ.Ο. 
στον Πιερικό Οργανισμό Τουριστικής Ανάπτυξης και 
Προβολής (ΠΟΤΑΠ).
Η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας, με δεδομένη την ευ-

αισθητοποίηση και τη δραστηριοποίησή της σε θέματα 
προαγωγής της τέχνης και του πολιτισμού, δεσμεύθη-
κε ότι τόσο ο Περιφερειάρχης κ. Απόστολος Τζιτζικώ-
στας όσο και η ίδια προσωπικά θα συνεχίζουν να στη-
ρίζουν ενεργά τις δράσεις του Φεστιβάλ Ολύμπου.
«Το Φεστιβάλ Ολύμπου αποτελεί για την Πιερία, τον 

μεγάλο πρεσβευτή προβολής της ιστορίας και του 
πολιτισμού του τόπου μας. Στηρίζουμε δυναμικά και 
έμπρακτα το Φεστιβάλ Ολύμπου και με υπερηφάνεια 
γινόμαστε κοινωνοί του αξιοθαύμαστου πολιτιστικού 
μας κεφαλαίου, που αναμφισβήτητα συμβάλει στην 
πολιτιστική, καλλιτεχνική, και τουριστική ανάπτυξη της 
περιοχής», όπως τόνισε χαρακτηριστικά η κ. Σοφία 
Μαυρίδου.
Από την πλευρά του ο Πρόεδρος του Οργανισμού 

Φεστιβάλ Ολύμπου κ. Γρηγόρης Παπαχρήστος δήλωσε 
χαρακτηριστικά: «Για μια ακόμα χρονιά η Περιφερειακή 
Ενότητα Πιερίας, θα είναι βασικός υποστηρικτής του 
Φεστιβάλ Ολύμπου. Αυτό επιβεβαίωσε στη συνάντησή 
μας η Αντιπεριφερειάρχης κ. Σοφία Μαυρίδου. Χάρη 
στη γενναία κάθε χρόνο επιχορήγηση της Περιφερεια-
κής Ενότητας Πιερίας, το Φεστιβάλ Ολύμπου, έχει τη 
δυνατότητα να σχεδιάζει και να παρουσιάζει ένα πλού-
σιο καλλιτεχνικό πρόγραμμα, αντάξιο της ιστορίας του 
και των προσδοκιών των πολυάριθμων φίλων του».
Η συνάντηση έκλεισε με τη δέσμευση και των δύο 

πλευρών για συνέχιση της εξαιρετικής τους συνεργα-
σίας με στόχο την αναβάθμιση του πολιτιστικού κεφα-
λαίου της Πιερίας.

Πολυεπίπεδη στρατηγική συνεργασία της Π.Ε. Πιερίας 
με τον Οργανισμό Φεστιβάλ Ολύμπου
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Το απόγευμα της Δευτέρας 5 Φεβρουαρίου στην 
κατάμεστη συνεδριακή αίθουσα του Επιμελητηρίου 
Πιερίας, παρουσία του Περιφερειάρχη Κεντρικής 
Μακεδονίας κ. Απόστολου Τζιτζικώστα, πραγμα-
τοποιήθηκε η ενημερωτική ημερίδα για τη Δράση Ενί-
σχυσης Υφιστάμενων Επιχειρήσεων στην Περιφέρεια 
Κεντρικής Μακεδονίας: «Μετάβαση στην καινοτομική, 
εξωστρεφή και έξυπνη εξειδίκευση» του Προγράμμα-
τος «Κεντρική Μακεδονία» / ΕΣΠΑ 2021-2027.

Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιερίας κ. 
Ηλίας Χατζηχριστοδούλου, αφού καλωσόρισε τον 
Περιφερειάρχη κ. Απόστολο Τζιτζικώστα, ευχαρίστησε 
όλους όσοι τίμησαν με την παρουσία τους την εκδή-
λωση και αναφέρθηκε στους τομείς που δύναται να 
ενισχυθούν από τη Δράση και στα οφέλη που προκύ-
πτουν από αυτήν και κατέληξε αναφέροντας τα έργα 
που υλοποιήθηκαν και υλοποιούνται από την Περιφέ-
ρεια στην Πιερία.
Την εκδήλωση χαιρέτισε ο Περιφερειάρχης Από-

στολος Τζιτζικώστας, ο οποίος αναφέρθηκε στην 
πολύ καλή συνεργασία των φορέων της Περιφέρειας 
καθώς και στη μεγάλη απορρόφηση των προγραμμά-
των ΕΣΠΑ, προς όφελος των επιχειρηματιών και της 
κοινωνίας. Στο ίδιο πνεύμα ήταν και ο χαιρετισμός 

της Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας κ. Σοφίας Μαυ-
ρίδου.
Συντονιστής της εκδήλωσης ήταν ο Ιωάννης Κου-

φίδης, Πρόεδρος Επιμελητηρίου Χαλκιδικής, Αντι-
πρόεδρος ΚΕΠΑ- ΑΝΕΜ και Περιφερειακός Σύμβουλος 
– Τομεάρχης Επαγγελματικών Φορέων της Περιφέρει-
ας Κεντρικής Μακεδονίας.
Εισηγητές της εκδήλωσης ήταν ο κ. Θωμάς Αλγια-

νάκογλου, Πρόεδρος του ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ, ο κ. Σπύρος 
Σκοτίδας, Γενικός Διευθυντής ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ, ο κ. 
Αθανάσιος Κακούδης, Διευθυντής Προγραμμάτων ΚΕ-
ΠΑ-ΑΝΕΜ, η κ. Στέλλα Αικατερινιάδου, Στέλεχος ΕΥΔ 
Προγράμματος «Κεντρική Μακεδονία» 2021-2027, 
ΕΣΠΑ και ο κ. Χρήστος Σαρίκενας, Υπεύθυνος Δράσης 
ΚΕΠΑ-ΑΝΕΜ ΑΜΚΕ/ΕΦΕΠΑΕ, οι οποίοι παρουσίασαν 
αναλυτικά τις επιλέξιμες επιχειρήσεις και δαπάνες, τις 
προϋποθέσεις που απαιτούνται και τη διαδικασία υπο-
βολής των αιτήσεων.
Μετά το τέλος της παρουσίασης ακολούθησε συζή-

τηση και πλήθος ερωτήσεων και δόθηκαν διευκρινί-
σεις σε ερωτήματα και απορίες των παρευρισκομέ-
νων.
Στην εκδήλωση παραβρέθηκαν τοπικές αρχές, εκ-

πρόσωποι Ομοσπονδιών, Σωματείων και Συλλόγων 
και πλήθος επιχειρηματιών της Πιερίας.

ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΠΙΕΡΙΑΣ

Ενημερωτική εκδήλωση για τη δράση «Μετάβαση 
στην καινοτομική, εξωστρεφή και έξυπνη εξειδίκευση» 

Η. ΧΑΤΖΗΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ: «ΣΤΟΧΟΣ ΤΟΥ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ ΕΙΝΑΙ ΝΑ ΣΥΝΕΧΙΣΘΕΙ 
ΚΑΙ ΝΑ ΑΞΙΟΠΟΙΗΘΕΙ ΣΤΟ ΕΠΑΚΡΟ Η ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΩΝ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ 

ΠΟΥ ΤΟΣΟ ΑΝΑΓΚΗ ΕΧΕΙ Η ΤΟΠΙΚΗ, ΑΛΛΑ ΚΑΙ Η ΕΘΝΙΚΗ ΜΑΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ»

Σε κατηγορηματική διάψευση περί δήθεν αύξησης της τιμής 
των εισιτηρίων στους χώρους στάθμευσης στον Δ. Κατερίνης 
προχώρησε ο Πρόεδρος της «ΠΟΛΙΣ Κοινή ΑΕ ΟΤΑ», Γιώργος 
Μπαλαούρας, ύστερα από όσα επικαλέστηκε η Μείζων 
Μειοψηφία, στην πρόσφατη συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Κατερίνης.
Το θέμα περί της δήθεν αύξησης της τιμής των εισιτηρίων 
έφερε στο Διοικητικό Συμβούλιο της «ΠΟΛΙΣ Κοινή ΑΕ ΟΤΑ» 
(πρ. Δημοτικά Πάρκινγκ Κατερίνης), ο Πρόεδρος Γιώργος 
Μπαλαούρας, ο οποίος και εισηγήθηκε να ληφθεί απόφαση 
που, ουσιαστικά, αποτελεί διάψευση αυτών των φημών. 

Έτσι, ελήφθη ομόφωνη απόφαση για μη αλλαγή τιμολογιακής 
πολιτικής.
Μετά τη λήξη της συνεδρίασης, σε δηλώσεις του ο κ. 
Μπαλαούρας δημοσιοποίησε το αποτέλεσμα της συζήτησης επί 
του συγκεκριμένου θέματος, αναφέροντας: «Ύστερα από έωλες 
και ανυπόστατες φήμες περί αύξησης της τιμής του εισιτηρίου 
στα δημοτικά πάρκινγκ Κατερίνης, το νεοεκλεγέν διοικητικό 
συμβούλιο της «ΠΟΛΙΣ Κοινή ΑΕ ΟΤΑ» ανακοινώνει ομόφωνα 
ότι ουδεμία τέτοια πρόθεση υπάρχει ή υπήρξε ποτέ, και η 
τιμολογιακή πολιτική για όλο το 2024 παραμένει ίδια με αυτή 
του 2023».

ΜΕΤΑ ΑΠΟ ΕΙΣΗΓΗΣΗ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΩΝ ΠΑΡΚΙΝΓΚ Γ. ΜΠΑΛΑΟΥΡΑ

Καμία αύξηση των εισιτηρίων στους δημοτικούς χώρους 
στάθμευσης Κατερίνης

ΔΙΑΨΕΥΔΟΝΤΑΙ ΟΙ ΦΗΜΕΣ ΠΟΥ ΑΚΟΥΣΤΗΚΑΝ ΣΤΟ Δ.Σ. ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Σε ανακοίνωση των αγροτών του μπλόκου Κατερίνης 
αναφέρονται τα εξής:
Οι αγρότες της Κατερίνης συνεχίζουμε δυναμικά και 

ανυποχώρητα τη διαμαρτυρία μας συμμετέχοντας στο 
μπλόκο, παλεύοντας για τα δίκαια αιτήματα μας και το δι-
καίωμα μας στη ζωή με αξιοπρέπεια.
Τα δίκαια αιτήματά μας, τα οποία επισφραγίστηκαν στην 

Πανελλαδική σύσκεψη της Νίκαιας, είναι αυτά που θα μας 
αντιπροσωπεύσουν στην επίσημη συνάντηση μεταξύ της 

αντιπροσωπείας μας με την Κυβέρνηση.
Τονίζουμε ρητά πως οποιαδήποτε άλλη κίνηση ή δήθεν 

πρωτοβουλία, από όπου και αν προέρχεται και αν δεν 
έχει την ομόφωνη συγκατάθεσή μας, θα θεωρηθεί είτε 
μεμονωμένο γεγονός είτε κακόβουλο και εκ του πονη-
ρού!
ΣΥΝΕΧΊΖΟΥΜΕ ΔΥΝΑΜΙΚA ΕΝΩΜΕΝΟΙ ΚΑΙ ΑΠΟΦΑΣΙ-

ΣΜΕΝΟΙ
Αγρότες Μπλόκου Κατερίνης

Ανακοίνωση αγροτών μπλόκου Κατερίνης
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Οι τρόποι ανάδειξης, ανάπτυξης και αξιοποίησης 
του αεροδρομίου της Ν. Αγχιάλου, προς όφελος της 
Πιερίας συζητήθηκαν στην πρόσφατη ετήσια Γενική 
Συνέλευση της Ένωσης Ξενοδόχων Μαγνησίας κατά 
τη διάρκεια της οποίας έγινε και η καθιερωμένη κοπή 
της πρωτοχρονιάτικης πίτας.
Πρόκειται για μια προσπάθεια που είναι στο επί-

κεντρο κοινών προσπαθειών του Αντιπροέδρου 
της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ξενοδόχων (Π.Ο.Ξ) 
και Πρόεδρου της Ένωσης Ξενοδοχείων Πιερίας κ. 
Ηρακλή Τσιτλακίδη και του Προέδρου της Ένωσης 

Ξενοδοχείων Μαγνησίας κ. Γιώργου Ζαφείρη για την 
περαιτέρω ανάδειξη του αεροδρομίου και την προ-
σέλκυση περισσότερων εταιριών, που μεταφέρουν 
τουρίστες, σε συνέργεια από κοινού με τις υπόλοιπες 
όμορες Ενώσεις Ξενοδόχων.
«Το αεροδρόμιο της Ν. Αγχιάλου απέχει πλέον 70 

λεπτά από την Πιερία και θα μπορούσε να εξυπηρετή-
σει σημαντικά τους επισκέπτες που επιθυμούν να επι-
σκεφτούν τον Νομό, αποφεύγοντας την ταλαιπωρία 
και τις καθυστερήσεις από το αεροδρόμιο Θεσσαλο-
νίκης λόγω των εργασιών του Flyover οι οποίες προ-

βλέπεται να διαρκέσουν 
4-5 χρόνια», αναφέρει 
χαρακτηριστικά ο κ. Τσιτ-
λακίδης. Όπως υπογραμ-
μίζει, στο αεροδρόμιο της 
Ν. Αγχιάλου ήδη εκτελού-
νται επιβατικές πτήσεις, 
και είναι ιδανικό – εκτός 
των άλλων εταιρειών- και 
για εταιρείες χαμηλού 
κόστους (Ryanair, Easyjet 
κλπ). Η περαιτέρω ανά-

πτυξή του είναι μία τεράστια ευκαιρία για την Πιερία, 
και μπορεί να εκτοξεύσει κατακόρυφα την επισκεψι-
μότητα στην περιοχή μας διευκολύνοντας παράλληλα 
και τους Πιεριείς στα ταξίδια τους», σημείωσε χαρα-
κτηριστικά ο κ. Τσιτλακίδης.
Στη Γενική Συνέλευση της Ένωσης Ξενοδόχων Μα-

γνησίας και την κοπή της βασιλόπιτας, παραβρέθηκαν 
μεταξύ άλλων ο Υφυπουργός Κλιματικής Κρίσης και 
Πολιτικής Προστασίας, κ. Χρήστος Τριαντόπουλος και 
ο Αντιπεριφερειάρχης Τουρισμού Θεσσαλίας κ. Γιάν-
νης Αναστασίου.
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης, ο Αντιπρόεδρος 

της Π.Ο.Ξ και μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου του 
Ξενοδοχειακού Επιμελητηρίου Ελλάδος κ. Ηρακλής 
Τσιτλακίδης παρέλαβε τιμητική πλακέτα από την 
Ένωση Ξενοδόχων Μα-
γνησίας εκπροσωπώντας 
τον Πρόεδρο του Ξενο-
δοχειακού Επιμελητήριου 
Ελλάδος Αλέξανδρο Βα-
σιλικό, για την πολύτιμη 
προσφορά του στον του-
ρισμό της Θεσσαλίας.

Ο ΗΡΑΚΛΗΣ ΤΣΙΤΛΑΚΙΔΗΣ ΣΤΗ ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΤΗΣ ΕΝΩΣΗΣ ΞΕΝΟΔΟΧΩΝ ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ 

«Στοχεύουμε στην ανάδειξη του αεροδρομίου 
της Ν. Αγχιάλου προς όφελος της Πιερίας»

Με τον Διοικητή των Πυροσβεστικών Υπηρεσιών Ν. 
Πιερίας Πύραρχο κ. Παναγιώτη Πατσιαλή, συναντήθη-
κε το Διοικητικό Συμβούλιο της Ένωσης Ξενοδοχείων 
Πιερίας (Ε.Ξ.Ε.Π), στα γραφεία της Πυροσβεστικής 
Υπηρεσίας Κατερίνης την Τρίτη 30 Ιανουαρίου 2024. 
Η εθιμοτυπική επίσκεψη πραγματοποιήθηκε σε εγκάρ-
διο και θερμό κλίμα και κατά τη διάρκειά της συζητή-
θηκε όχι μόνο η υφιστάμενη αγαστή συνεργασία αλλά 
και η δυνατότητα περαιτέρω συνεργασίας.
Στη συνάντηση, τέθηκαν μεταξύ άλλων, θέματα που 

άπτονται της αδειοδότησης των ξενοδοχειακών επι-
χειρήσεων και των μέτρων πυρασφάλειας που πρέπει 
να τηρούνται, ενώ από την πλευρά του ο Διοικητής 
κ. Πατσιαλής, ενημέρωσε τα μέλη του Δ.Σ, για την 
επιχειρησιακή ετοιμότητα των Πυροσβεστικών Υπη-

ρεσιών στο νομό, του αριθμού των πυροσβεστικών 
οχημάτων και των πυροσβεστών στην Πιερία, καθώς 
και για το νομικό πλαίσιο πυρασφάλειας των ξενοδο-
χειακών καταλυμάτων.
Στη συνάντηση παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος κ. Ηρα-

κλής Τσιτλακίδης, ο Γενικός Γραμματέας κ. Νίκος 
Λαλούμης, ο Αντιπρόεδρος κ. Γιώργος Ζώβας και το 
μέλος κ. Γιάννης Γεωργιάδης.
Η συνάντηση ήταν μια εξαιρετική ευκαιρία για 

ανταλλαγή απόψεων και εμπειριών σε ότι αφορά την 
ασφάλεια των ξενοδοχειακών κτιρίων και, ταυτόχρο-
να, διερευνήθηκαν τόσο οι τρόποι βελτίωσης της ήδη 
πολύ καλής συνεργασίας των δύο φορέων, όσο και 
οι τρόποι ενημέρωσης των μελών της Ε.ΞΕ.Π. για την 
πυρασφάλεια. Κοινή πεποίθηση όλων ήταν, πως οι ξε-

νοδόχοι εφαρμόζουν όλα τα πρωτόκολλα ασφαλείας 
που προβλέπονται, αυξάνοντας το αίσθημα ασφάλει-
ας των επισκεπτών, που ήδη έχουν.

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΜΕΛΩΝ ΤΟΥ Δ.Σ. ΤΗΣ ΕΞΕΠ ΜΕ ΤΟΝ ΔΙΟΙΚΗΤΗ ΤΩΝ ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ΠΙΕΡΙΑΣ

Η. Τσιτλακίδης: «Η πυρασφάλεια των ξενοδοχειακών κτιρίων 
σε πρώτο πλάνο»

Δύο σοβαρά ζητήματα που άπτονται της καθημερινό-
τητας και εμποδίζουν εδώ και χρόνια τη λειτουργικότη-
τα της Κατερίνης, απασχόλησαν και ορθά άλλωστε τη 
νέα Δημοτική Αρχή.
Πρόκειται για τα θέματα προστασίας των πολιτών 

από τη διέλευση δίκυκλων επί του πεζόδρομου και των 
αδέσποτων που περιφέρονται κυρίως στους κεντρικούς 
δρόμους της πόλης. Δύο ζητήματα που απειλούν την 
ασφάλεια των συμπολιτών μας, οι οποίοι δεν αποζη-
τούν τίποτε περισσότερο από το αυτονόητο. 
Το ευχάριστο και ενθαρρυντικό είναι το γεγονός ότι 

από πλευράς Δήμου Κατερίνης στον πρώτο κιόλας 
μήνα της διακυβέρνησης της πόλης, οι καθ’ ύλην υπεύ-
θυνοι προχώρησαν στις πρώτες παρεμβάσεις για να 
περιοριστεί το πρόβλημα.
Η παρουσία της Δημοτικής Αστυνομίας με τη συνερ-

γασία της Τροχαίας Κατερίνης, επιλαμβάνονται από 
κοινού του ζητήματος, έτσι ώστε να γίνει κατανοητό 
ότι στον πεζόδρομο, αλλά και στα λοιπά πεζοδρόμια 
κυκλοφορούν πολίτες και μόνον. Όσο περί του θέμα-
τος των αδέσποτων η περισυλλογή είναι επαινετή κα-
θότι τα κατά τα άλλα συμπαθή τετράποδα δεν φείδο-

νται της επιθετικής τους διάθεσης πέρα των οχημάτων 
να πράττουν το ίδιο και σε ανύποπτα διερχόμενους 
συμπολίτες μας, απειλώντας την σωματική τους ακε-
ραιότητα. 
Τα προβλήματα αυτά ο νέος Δήμαρχος Κατερίνης 

Γιάννης Ντούμος τα έθεσε σε θέματα πρώτης προτε-
ραιότητας, ενώ δεν έμεινε μόνο στο συντονισμό των 
αποφάσεων και λειτουργικών επιλογών.
Με την πρώτη ευκαιρία, ο κ. Ντούμος επισκέπτεται 

κεντρικά σημεία της πόλης, συνομιλεί, επεξηγεί, ενη-
μερώνει (με τη σύγχρονη τεχνολογία) και ανταλλάσσει 
απόψεις με πολίτες για τα προαναφερόμενα ζητήματα, 
ζητήματα ποιότητας ζωής και γνωστοποιεί μάλιστα τα 
στατιστικά στοιχεία της δράσης της Δημοτικής Αστυνο-
μίας Κατερίνης σε σύγκριση με το παρελθόν. 
Αναμφίβολα μια νέα διάσταση στις σχέσεις αιρετών 

της αυτοδιοίκησης με τους συνδημότες που θέλει και 
εφαρμόζει ο νέος Δήμαρχος Κατερίνης. Είναι αυτή η 
φιλοσοφία που υλοποιεί στην πράξη το δικαίωμα των 
πολιτών να αποκτήσουν λόγο για την ζωή και καθημε-
ρινότητά τους, ως και το δικαίωμα να συναποφασίζουν 
με τους τοπικούς άρχοντες.
Όλα αυτά ένα πρώτο δείγμα θετικής γραφής. 
Σχόλιο: Περικλής Χατζηγιάννης

ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΕΣ ΜΕ ΓΝΩΜΟΝΑ ΤΗΝ ΠΡΟΣΩΠΙΚΗ ΓΝΩΣΗ ΚΑΙ ΑΝΤΙΛΗΨΗ

Ο Δήμαρχος Γ. Ντούμος συζητά με τους πολίτες 
για τα προβλήματα του κέντρου
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Με επιτυχία πραγματοποιήθηκε η ημερίδα με θέμα 
«Olympus Riviera: Αθλητισμός, Προσβασιμότητα και 
Βιώσιμη Τουριστική Ανάπτυξη» που διοργάνωσαν η 
Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας και η Περιφερειακή 
Ενότητα Πιερίας σε συνεργασία με τον Πιερικό Οργα-
νισμό Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής (ΠΟΤΑΠ) 
την Παρασκευή 9 Φεβρουαρίου, στο πλαίσιο της δι-
οργάνωσης του 32ου Money Show «Μοχλός Ανάπτυ-
ξης και Εξέλιξης» στη Θεσσαλονίκη.
Εισηγητές ήταν η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. 

Σοφία Μαυρίδου με θέμα «Εναλλακτικές μορφές 
τουρισμού και βιωματικές εμπειρίες στη σκιά του 
Ολύμπου», το Μέλος Δ.Σ. του Πιερικού Οργανισμού 
Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής (ΠΟΤΑΠ) και 
Ξενοδόχος κ. Στέλιος Ούζας με θέμα: «Ο αθλητικός 
τουρισμός ως μοχλός τουριστικής ανάπτυξης», ο 
Πρόεδρος του Δ.Σ. του Olympus Marathon κ. Άρης 
Νίκας με θέμα: «Olympus Marathon: Ένα μοντέλο 
ανάπτυξης αθλητικού τουρισμού», ο Ιδρυτής της 
τριαθλητικής διοργάνωσης TRIMAN και Πρόεδρος του 
ΑΠΣ «ΤΡΙΑΣ» κ. Ιορδάνης Παπαδόπουλος με θέμα: 
«Μία πρωτοβουλία που έγινε θεσμός. Οι κοινωνι-
κο-περιβαλλοντικές πτυχές του Triman και η σημασία 

τους για την τοπική οικονομία», ο Γενικός Γραμμα-
τέας του Ναυτικού Ομίλου Κατερίνης κ. Δημήτρης 
Λάμπρου με θέμα: «Ναυταθλητισμός και τουρισμός 
στην Πιερία», ο Καθηγητής και Πρόεδρος του Τμήμα-
τος Διοίκησης Εφοδιαστικής Αλυσίδας του Διεθνούς 
Πανεπιστημίου Ελλάδος κ. Δημήτρης Αηδόνης και κ. 
Χάρης Αχίλλας, Καθηγητής του Τμήματος Διοίκησης 
Εφοδιαστικής Αλυσίδας του Διεθνούς Πανεπιστημίου 
Ελλάδος με θέμα: «Ανάδειξη της Πιερίας ως Προσβά-
σιμος Προορισμός στη ψηφιακή εποχή».
Την ημερίδα τίμησαν με την παρουσία τους, ο Δή-

μαρχος Δίου-Ολύμπου κ. Ευάγγελος Γερολόλιος, ο 
Πρόεδρος του Πιερικού Οργανισμού Τουριστικής Ανά-
πτυξης και Προβολής (ΠΟΤΑΠ) κ. Γιώργος Καραλής, 
ο Αντιπρύτανης του Πανεπιστημίου Μακεδονίας κ. 
Αλέξανδρος Χατζηγεωργίου, η πρώην Πρόεδρος της 
Ένωσης Ξενοδόχων Πιερίας κ. Ευαγγελία Ξυπτερά, 
Καθηγητές του Διεθνούς Πανεπιστημίου Ελλάδος και 
του Πανεπιστημίου Μακεδονίας, εκπρόσωποι Πολιτι-
στικών Φορέων, Συλλόγων, τουριστικών γραφείων, 
δημοσιογράφοι.
Οι ομιλητές, ο καθένας από τη δική του σκοπιά και 

προσέγγιση, αναφέρθηκαν στα συγκριτικά πλεονε-
κτήματα της περιοχής της Πιερίας και στη βιώσιμη 
ανάπτυξη του αθλητικού και του προσβάσιμου τουρι-
σμού, που είναι και στόχος της νέας καινοτόμου προ-
σπάθειας για την πρόοδο του τόπου.

Στην ομιλία της η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. 
Σοφία Μαυρίδου ανέφερε χαρακτηριστικά: «Ο τουρι-
σμός κατέχει πολύ υψηλή θέση στην ατζέντα μας ως 
μέρος μιας γενικότερης στρατηγικής που έχει χαράξει 
η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας και ο Περιφε-
ρειάρχης μας Απόστολος Τζιτζικώστας. Η Πιερία έχει 
τη δυναμική να αποτελέσει πόλο έλξης επισκεπτών 
όχι μόνο από την Ελλάδα, αλλά και από κάθε γωνιά 
του κόσμου. Αυτό αποδεικνύεται και από τη μεγάλη 
επισκεψιμότητα από τουρίστες που προέρχονται από 
χώρες του εξωτερικού, οι οποίοι έρχονται στον τόπο 
μας για να αναρριχηθούν στο παγκοσμίου φήμης μυ-
θικό βουνό των θεών, αλλά και να απολαύσουν τις 
διακοπές τους στις κοσμοπολίτικες παραλίες μας αξιο-
ποιώντας τις υψηλής ποιότητας τουριστικές υπηρεσίες 
μας».
Την παρουσίαση της ημερίδας έκανε η Υπεύθυνη 

Τουρισμού της Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας κ. 
Μαρία Τσιμήτρη, ενώ τον συντονισμό είχε ο Διευθυ-
ντής του ΠΟΤΑΠ κ. Βασίλης Δήμου. 
Η σημαντική αυτή ημερίδα, που έλαβε χώρα σε ένα 

από τα σημαντικότερα επιχειρηματικά και οικονομικά 
γεγονότα της Βόρειας Ελλάδας, απέδειξε περίτρανα 
ότι με τη στενή συνεργασία όλων των τοπικών φορέ-
ων η Πιερία μπορεί να προχωρήσει προς μια κατεύ-
θυνση που θα διασφαλίζει τον αειφόρο και βιωματικό 
τουρισμό.

O Αθλητικός και ο Προσβάσιμος Τουρισμός στο επίκεντρο 
ημερίδας της Π.Ε. Πιερίας και του ΠΟΤΑΠ 

στο 32ο πολυσυνέδριο Μοney Show

Ενδυναμώνοντας τις λειτουργικές του αναγκαιότητες 
και διαδικασίες, ο Πιερικός Οργανισμός Τουριστικής 
Ανάπτυξης και Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π.) προχώρησε 
πρόσφατα και στην επιλογή ενός δυναμικού νέου, 
του Βασίλη Δήμου, αναθέτοντας τη θέση του διευθυ-
ντή στον Οργανισμό.
Το ευρύ πλέον φάσμα δράσεων του Π.Ο.Τ.Α.Π. με 

την πληθώρα των καινοτόμων του επιλογών πάντα με 
αναφορά όλες τις μορφές του τουριστικού προϊόντος 
που υλοποιεί, αλλά και με απώτερο σκοπό την ορθό-
τερη προβολή και ανάπτυξη των συγκριτικών δεδο-
μένων της Πιερίας, ο Βασίλης Δήμου αναλαμβάνει το 
σημαντικό έργο της υλοποίησης των πρωτοβουλιών.
Ο Βασίλης Δήμου, ο οποίος τυγχάνει της απόλυτης 

εμπιστοσύνης και στήριξης στο έργο του, τόσο από 
την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας Σοφίας Μαυρίδου, κα-
θώς του Προέδρου του Π.Ο.Τ.Α.Π. Γιώργου Καραλή, 
αλλά και όλων των λοιπών μελών, επιλέχθηκε με δε-

δομένη την εμπειρία του καθώς και την επιστημονική 
του κατάρτιση.
Ο Βασίλης έχει διατελέσει σε θέσεις ευθύνης στον 

Δήμο Δίου, σε μεγάλο ξενοδοχειακό όμιλο της Πιερί-
ας, στην Ιερά Μητρόπολη Κίτρους, στον Οργανισμό 
Φεστιβάλ Ολύμπου κ.ά. με μεταπτυχιακές σπουδές 
στον τουρισμό και τον πολιτισμό. Έχει συμμετάσχει 
επίσης σε πλειάδα επιστημονικών συνεδρίων και ευ-
ρωπαϊκών προγραμμάτων με αντικείμενο τον τουρι-
σμό και τον πολιτισμό.
Συνέγραψε και επιμελήθηκε τουριστικά έντυπα και 

project ενώ είναι υποψήφιος Διδάκτωρ του Πανεπι-
στημίου Μακεδονίας με αντικείμενο τις νέες τεχνολο-
γίες και το τουριστικό μάρκετινγκ. Παράλληλα είναι 
εκπαιδευτής ΙΕΚ και του Εθνικού Κέντρου Δημόσιας 
Διοίκησης στα προαναφερόμενα γνωστικά αντικείμε-
να.
Συγχαρητήρια Βασίλη Δήμου. Η ρήση του Αμερικα-

νού συγγραφέα Elbert Hubbard, ότι «κάνε τη δουλειά 
σου με όλη σου τη ψυχή, και θα πετύχεις» να αποτε-
λεί την κορωνίδα του ορίζοντά σου.
Σχόλιο: Περικλής Χατζηγιάννης

Ο Βασίλης Δήμου ο νέος διευθυντής του Πιερικού 
Οργανισμού Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής

Σε ανακοίνωση του Οργανισμού Φεστιβάλ Ολύμπου 
αναφέρονται τα εξής:
Το Διοικητικό Συμβούλιο του Οργανισμού Φεστιβάλ 

Ολύμπου συγχαίρει τον Βασίλη Δήμου, συνάδελφο 
μέλος στη διοίκηση του οργανισμού (τομέας προβολής 
και δημοσίων σχέσεων του ΟΡ.ΦΕ.Ο.) για την ανάληψη 
των νέων καθηκόντων του, ως διευθυντής στον Πιε-
ρικό Οργανισμό Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής 
(Π.Ο.Τ.Α.Π.).

Η επιλογή αποτελεί δικαίωση των ικανοτήτων, εμπει-
ριών, γνώσεων και επιστημονικής κατάρτισης του 
Βασίλη στο αντικείμενο και του τουρισμού, αλλά και 
ευρύτερα.
Ευχόμαστε κάθε δυνατή επιτυχία στο έργο του.
Ο Πρόεδρος
Γρηγόρης Παπαχρήστος
Ο Γενικός Γραμματέας
Γιώργος Σαμαλής

Ο ΟΡ.ΦΕ.Ο. συγχαίρει τον νέο διευθυντή του Π.Ο.Τ.Α.Π. 
Βασίλη Δήμου
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Στο δυναμικό άνοιγμα του Πιερικού Οργανισμού 
Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής (Π.Ο.Τ.Α.Π.), 
καθοριστική είναι η υποστηρικτική συμβολή και η 
παραγωγική συνδρομή εκτός από την Περιφερειακή 
Ενότητα Πιερίας η οποία εκ των πραγμάτων αποτε-
λεί τον φορέα που ανέδειξε και φέρει τη λειτουργική 
ευθύνη του Οργανισμό και των τριών Δήμων της 
Πιερίας.
Μια συλλογική προσπάθεια με απώτερο σκοπό την 

από κοινού ανάδειξη, προβολή και ανάπτυξη των 
τουριστικών δεδομένων σε επίπεδο Νομού, πάντα με 
κατευθυντήρια αναφορά τη συμβολή όλων στην οι-
κονομική βελτίωση και ενδυνάμωση της τοπικής κι όχι 

μόνο οικονομίας.
Η Πιερία με την πληθώρα των συγκριτικών της στοι-

χείων, με τον συνδυασμό βουνού και θάλασσας, αλλά 
και με τους λατρευτικούς χώρους, τις αρχαιολογικές 
και ιστορικές της αναφορές, την βιοποικιλότητα, την 
παράδοση, δικαιούται την καταξίωση και αναγνώρισή 
της στο εγχώριο και διεθνές περιβάλλον.
Αυτός είναι άλλωστε ο ρόλος του Π.Ο.Τ.Α.Π. οποίος 

πλέον με την εισδοχή και των τριών Δήμων, συνεχίζει 
πληρέστερα τον συντονισμό όλων των δράσεων και 
ενεργειών για την όσο το δυνατό επιτυχή έκβαση των 
πρωτοβουλιών του.
Την εκπροσώπηση του πρώτου βαθμού αυτοδιοίκη-

σης στον Οργανισμό υλοποιούν, από τον Δήμο Κατε-
ρίνης η Αναπληρώτρια Δημάρχου και Αντιδήμαρχος 

Ελίνα Διαμαντοπούλου, από τον Δήμο Δίου-Ολύμπου 
ο Δημοτικός Σύμβουλος και Πρόεδρος του Π.Ο.Τ.Α.Π. 
Γιώργος Καραλής, ενώ από την βόρεια Πιερία και τον 
Δήμο Πύδνας-Κολινδρού η Αντιδήμαρχος Μαρία Να-
βροζίδου.
Η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, 

λειτουργώντας πάντα με τη φιλοσοφία της συλλογι-
κότητας και των συνεργιών και η οποία θεσμικά συ-
ντονίζει το όλο εγχείρημα, επισημαίνει: «Στην κοινή 
μας αγωνία να αναπτύξουμε, να ενδυναμώσουμε και 
να γιγαντώσουμε το τουριστικό μας προϊόν, δεν πρέ-
πει να λείπει κανείς. Ασφαλώς οι Δήμοι αποτελούν τον 
σημαντικό εταίρο στην διαμόρφωση της τουριστικής 
αναγνώρισης και της ταυτότητας της Πιερίας. Με επι-
μονή στους στόχους, με μεθοδικότητα και με επένδυ-
ση στις συνεργασίες, τα οφέλη θα είναι σημαντικά για 
τις τοπικές κοινωνίες».
«Τα τουριστικά πλεονεκτήματα που διαθέτει ο τό-

πος μας είναι πολύ μεγάλα και μοναδικής αξίας. Με 
τη συνεργασία και των τριών Δήμων του Νομού μας, 
θέτουμε τους σχεδιασμούς σε γερές βάσεις, συμπλέ-
ουμε παραγωγικά και είναι βέβαιο ότι τα αποτελέσμα-
τα θα είναι άκρως σημαντικά. Μαζί οραματιζόμαστε, 
προγραμματίζουμε και επιχειρούμε, αξιοποιώντας τις 
δυνατότητές μας», τονίζει ο Πρόεδρος του Πιερικού 
Οργανισμού Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής 
Γιώργος Καραλής.

Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας και Δήμοι συνδράμουν 
στις δράσεις του ΠΟΤΑΠ

Με κέφι, ζωντάνια και πολύ χορό πραγματοποιήθηκε 
το Σάββατο 10 Φεβρουαρίου η ετήσια συνεστίαση 
της Εστίας Πιερίδων Μουσών Κατερίνης, στο κέντρο 
«Πιερίδα Palace». Παρόντες όλοι οι φίλοι της Εστίας 
που απόλαυσαν όλοι μαζί μια παρέα τη βραδιά και το 
μουσικό πρόγραμμα, που φέτος ικανοποίησε όλα τα 
γούστα.
Το πρόγραμμα άνοιξε η Κατερίνα Ελενίδη στο πιάνο 

κι ακολούθησε ο Θανάσης Μπατάλας, ο οποίος άγγιξε 
τις ψυχές των παριστάμενων με το νέο του τραγού-
δι «Θα με θυμάσαι». Στη συνέχεια, την παράσταση 
κέρδισαν η παιδική χορωδία και το παιδικό χορευτι-
κό σχήμα της Εστίας, αποτελούμενα από παιδιά με 
υπέροχες φωνές αλλά και χορευτικές ικανότητες. Τα 
αδέλφια Ναβροζίδη ερμήνευσαν τραγούδια ξεσηκώ-
νοντας τον κόσμο, ενώ το πρόγραμμα απογειώθηκε 
με το παραδοδιακό σχήμα «οι Παρολύμπιοι», αποτε-
λούμενο από τους Αποστολίδη Νίκο, Μούμο Νίκο, Θε-
οδωρίδη Θεόδωρο, Μπλάνα Βίκυ και τον Παπάζογλου 

Ηλία, οι οποίοι κράτησαν τον κόσμο στην πίστα μέχρι 
τις πρώτες πρωινές ώρες.
Κατά τη διάρκεια της βραδιάς, το Δ.Σ. της Εστίας 

έκοψε την πίτα του, με τυχερή για εφέτος την εφο-
ρεία Παραδοσιακού Υλικού με τις κυρίες Ειρήνη Βενε-
τσάνου και Ιωάννα Ηλιάδου.
Επιπλέον, αξίζει να σημειωθεί πως κληρώθηκαν λα-

χνοί με πολλά και πλούσια δώρα για την ενίσχυση του 
συλλόγου.
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους ο 

Βουλευτής κ. Φώντας Μπαραλιάκος, εκπρόσωποι των 
Βουλευτών κ. Σπύρου Κουλκουδίνα και κ. Κομνηνού 
Δελβερούδη, η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία 
Μαυρίδου, ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου 
Κατερίνης κ. Χαράλαμπος Μπρουσκέλης, ο Αντιδή-
μαρχος Πολεοδομίας Κατερίνης κ. Παναγιώτης Ιορ-
δανίδης, ο Πρόεδρος του Π.Ο.Τ.Α.Π. Πιερίας Γιώργος 

Καραλής, καθώς και η 
Πρόεδρος του Δικηγο-
ρικού Συλλόγου Πιερί-
ας κ. Ασημίνα Στρίμπα.
Το Δ.Σ. της Ε.Π.Μ. 

ευχαριστεί θερμά όλα 
τα μέλη και φίλους της, 
που στηρίζουν έμπρα-
κτα όλα τα χρόνια τις 
δράσεις κι εκδηλώσεις 
του συλλόγου. Επίσης, 
ευχαριστεί το κέντρο 
«Πιερίδα Palace» για 
την άψογη φιλοξενία 
της βραδιάς.

Η ετήσια συνεστίαση της Εστίας Πιερίδων Μουσών

Οι Πανελλήνιοι Αγώνες Τοξοβολίας θα διεξαχθούν για 1η φορά στη Βόρεια 
Ελλάδα στις 17 και 18 Φεβρουαρίου στο κλειστό Γυμναστήριο του Αθλητικού 
Κέντρου «Ευάγγελος Πολύζος», στον Κολινδρό Πιερίας.
Ώρα έναρξης αγώνων 17 & 18/2/2024 στις 10:00 π.μ.
Οι απονομές θα πραγματοποιηθούν το Σάββατο ώρα 19:00 και την Κυριακή 

στις 14:45 και 19:15.

Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Τοξοβολίας 
Κλειστού χώρου Ανδρών – 

Γυναικών στον Δήμο 
Πύδνας – Κολινδρού
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΠΑΝΤΕΣ
Σε μια εκδήλωση αφιερωμένη στον θεσμό της οικο-

γένειας, που έλαβε χώρα το απόγευμα της Κυριακής 
11/02 στην αίθουσα του Ιερού Ναού Κοιμήσεως της 
Θεοτόκου στο Αιγίνιο, ο Μητροπολίτης Κίτρους, Κα-
τερίνης και Πλαταμώνα κ. Γεώργιος, εξέφρασε την 
ικανοποίησή του για την αντίδραση τριών από τους 
τέσσερις Βουλευτές της Πιερίας, των Φ. Μπαραλιά-
κου, Σπ. Κουλκουδίνα και Κ. Δελβερούδη, οι οποίοι 
αρνούνται να υποστηρίξουν το νομοσχέδιο για τον 
γάμο των ομόφυλων ζευγαριών.
Ο Μητροπολίτης, πέρα από την ικανοποίησή του για 

τη στάση των τριών Βουλευτών, έκανε δημόσια έκ-
κληση προς την Υφυπουργό Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη 
- Παπαδημητρίου, να ακολουθήσει το παράδειγμα 
των συναδέλφων της, αν και γνωρίζει τη δυσκολία 
της θέσης της, καθώς είναι μέλος της κυβέρνησης. 
«Είναι τιμή για την Πιερία που ένας από τους Βου-
λευτές της είναι μέλος της Κυβέρνησης, αλλά όλα τα 
πράγματα θέλουν μία θυσία κι ένα ηρωισμό», είπε 
χαρακτηριστικά ο Σεβασμιότατος Κίτρους.
Ο Μητροπολίτης αναφέρθηκε επίσης στις αποφάσεις 

της Ιεράς Συνόδου, οι οποίες αποτελούν το πνευματι-
κό υπόβαθρο της αντίθεσής τους προς το νομοσχέδιο 
που προωθεί η κυβέρνηση. «Η θέση της εκκλησίας 
είναι σταθερή. Ένας γάμος αναγνωρίζεται και μία συ-
ζυγία. Εμείς γνωρίζουμε άνδρα και γυναίκα, όπως λέει 
η Παλαιά Διαθήκη στο βιβλίο της Γενέσεως. Δύο είναι 
τα γένη. Πολλά είναι τα ανθρώπινα πάθη, τα οποία 
όμως η εκκλησία μπορεί να μην τα δέχεται, αλλά συγ-
χωρεί, εφόσον υπάρχει μετάνοια. Δεν μπορούμε όμως 
να πάρουμε ένα πάθος και να το βαπτίσουμε φυσι-
ολογικό. Το παρά φύσιν δεν γίνεται κατά φύσιν με 
νομικές διατάξεις. Ένας νόμος δεν μπορεί το αφύσικο 
να το κάνει φυσικό. Η πολιτεία έχει το δικαίωμα και 
την υποχρέωση να νομοθετεί και να προβλέπει όλες 
τις ανάγκες των πολιτών. Δεν μπορεί όμως να επιβά-
λει τα πάθη λίγων ανθρώπων στα μεγάλα κοινωνικά 
σύνολα», είπε χαρακτηριστικά ο κ. Γεώργιος, επικα-

λούμενος λόγια του Αρχιεπισκόπου 
Αλβανίας Αναστάσιου.
Σταθερές οι θέσεις της Εκκλησίας
Από μια αίθουσα γεμάτη αγάπη και 

αφοσίωση για τον θεσμό της οικογέ-
νειας και της πίστης, ο Μητροπολίτης 
Κίτρους τόνισε πως οι θέσεις της 
Εκκλησίας είναι σταθερές. «Η πολι-
τεία ας νομοθετήσει ό,τι θέλει, εμείς 
είμαστε σταθεροί. Η αμαρτία είναι 
αμαρτία, δεν αμνηστεύεται με νομο-
σχέδια και νόμους. Άλλο αν η Εκκλη-
σία συγχωρεί αυτόν που αμαρτάνει», 
τόνισε με έμφαση, επισημαίνοντας 
πως η Εκκλησία δέχεται και τον πιο 
αμαρτωλό, αλλά δεν αποδέχεται την 
αμαρτία.
«Εμείς δεν κάνουμε ούτε ένα βήμα 

πίσω, γιατί δεν είναι πίστη δική μας, 
αλλά είναι πίστη του Ευαγγελίου, των 
Πατέρων της Εκκλησίας μας. Έτσι 
μεγαλώσαμε κι έτσι μάθαμε. Με τον 
μπαμπά, τη μαμά, τον παππού και τη 
γιαγιά. Γιατί τέτοια βιασύνη; Κανείς 
δεν μπορεί να καταλάβει γιατί τέτοια 
βιασύνη. Γιατί τέτοια σπουδή; Ποιος 
μας το επιβάλει; Κανείς!», συμπλήρωσε.
«Είναι ώρα πόλεμου, πνευματικού πόλεμου»
Επικαλούμενος στίχους γνωστού χριστιανικού τρα-

γουδιού, ο κ. Γεώργιος τόνισε πως «Είναι ώρα πό-
λεμου, πνευματικού πόλεμου…», συμπληρώνοντας 
πως «αυτό το νομοσχέδιο προσπαθεί να αποποινικο-
ποιήσει από την σκέψη των ανθρώπων ότι η ομοφυ-
λοφιλία δεν είναι αμαρτία. Φανταστείτε να έρθει μια 
κυβέρνηση και να αποποινικοποιήσει την κλοπή ή τον 
φόνο. Φτάσαμε σε μια εξαθλίωση».
Εκδήλωση…. Ύμνος προς την οικογένεια και τη 

μάνα!
Σε μια ατμόσφαιρα γεμάτη αγάπη, σεβασμό και 

πνευματικότητα, πριν τη σύντομη αλλά περιεκτική 
ομιλία του κ. Γεωργίου, έλαβε χώρα μια εξαιρετική 
χριστιανική εκδήλωση αφιερωμένη στην οικογένεια 
και τη μητέρα. 
Την εκδήλωση επιμελήθηκε με εξαιρετικό τρόπο η 

υπεύθυνη των κατηχητικών τμημάτων της ενορίας 
του Ιερού Ναού Κοιμήσεως Θεοτόκου Αιγινίου, η θεο-
λόγος και μαθηματικός κ. Μαρία Καφαρίδου. Με πολ-
λή αγάπη και δημιουργικότητα, η κ. Καφαρίδου δημι-
ούργησε ένα πρόγραμμα που ξεχώρισε για τη βαθιά 
πνευματική του διάσταση και τη συμβολική του αξία.
Η εκδήλωση επικεντρώθηκε στην οικογένεια και τη 

μητέρα, αποτυπώνοντας με ενδυνάμωση την αξία της 
μητρότητας και της πίστης. 
Το πρόγραμμα συμπεριλάμβανε πνευματικούς λό-

γους, ψαλμούς και θρησκευτικά τραγούδια, δίνοντας 
έμφαση στην ενότητα και την αγάπη που αναδύεται 
από την πίστη στο Χριστό. Στην έναρξη της εκδήλω-
σης ο εφημέριος του Ιερού Ναού π. Ηλίας Γκοτσίδης, 
καλωσόρισε το πολυπληθές ακροατήριο από όλα τα 
χωριά της Βόρειας Πιερίας, επισημαίνοντας τον σκοπό 
της όλης διοργάνωσης. Τέλος, την εκδήλωση παρα-
κολούθησε ο Δήμαρχος Πύδνας - Κολινδρού Χρήστος 
Κομπατσιάρης.

Μητροπολίτης Κίτρους: «Είναι ώρα πνευματικού πολέμου! 
Χαίρομαι που 3 Βουλευτές της Πιερίας δεν θα ψηφίσουν 
το νομοσχέδιο για τον γάμο των ομόφυλων ζευγαριών»

Συνάντηση εκπροσώπων αγροτικών φορέων της 
Πιερίας με τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης Λευτέ-
ρη Αυγενάκη και τους υφυπουργούς Διονύση Σταμε-
νίτη και Σταύρο Κελέτση, είχαν σήμερα στην Αθήνα, 
εκπρόσωποι αγροτικών φορέων της Πιερίας. Στη 
συνάντηση συμμετείχαν η υφυπουργός Ανάπτυξης 
κα. Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου και οι Βουλευτές 

Φώντας Μπαραλιάκος και Σπύρος Κουλκουδίνας. 
Έγινε ένας  εποικοδομητικός διάλογος και δόθηκε η 

δυνατότητα στους εκπροσώπους του πρωτογενούς 
τομέα της Πιερίας να εκθέσουν στην ηγεσία του 
Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων προ-
τάσεις και ζητήματα που αφορούν στις καλλιέργειές 
τους. 

Σύμφωνα με τα όσα ανέφερε ο Βου-
λευτής Φώντας Μπα-
ραλιάκος, σε σελίδα 
κοινωνικής δικτύω-
σης, ιδιαίτερη προ-
σοχή δόθηκε στην 
ορθή και έγκαιρη 
αξιοποίηση χρηματο-
δοτικών πόρων για 
την ωρίμανση έργων, 
στον σχεδιασμό του 
νέου κανονισμού του 
ΕΛΓΑ, στις εξελίξεις 
σχετικά με το Σχέδιο 
Νόμου που ψηφίζεται 

αύριο και στη νέα εποχή του ΟΠΕΚΕΠΕ.
Ο Υπουργός και οι Υφυπουργοί ζήτησαν από τους 

εκπροσώπους του αγροτικού τομέα της Πιερίας την 
υποβολή προτάσεων για την αξιοποίηση των επο-
πτευομένων φορέων του Υπουργείου, ώστε να υπάρ-
ξει καλύτερος σχεδιασμός και ειδική μέριμνα για την 
ενίσχυση, προστασία και ανάδειξη των  προϊόντων 
της περιοχή μας.

Συνάντηση αγροτικών φορέων της Πιερίας με την ηγεσία 
του Υπουργείου  Αγροτικής Ανάπτυξης 
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Με μεγάλη ανταπόκριση – συμμετοχή μελών και φίλων 
πραγματοποιήθηκε την Τετάρτη 7 Φεβρουαρίου 2024, 
στο Πνευματικό Κέντρο του Δήμου Κατερίνης, η ετήσια 
εκδήλωση του Α.Π.Σ. Δρομέων Ν. Πιερίας «ΖΕΥΣ», που 
φέτος (με αφορμή τη 15χρονη διαδρομή του συλλό-
γου), ήταν αφιερωμένη στον Πρωταθλητή του Μαρα-
θωνίου Δρόμου και της ΖΩΗΣ, Παναγιώτη Καραΐσκο.
Δημήτρης Γκόγκος: Η διαδρομή του Παναγιώτη 

αποτυπώνει τον καθημερινό αγώνα στη ζωή μας
Τον πρωταθλητή καλωσόρισε ο Πρόεδρος του συλλό-

γου Δημήτρης Γκόγκος, ο οποίος, όπως σημείωσε: «Ο 
Παναγιώτης Καραΐσκος, Πρωταθλητής Ελλάδος, Νικητής 
του Αυθεντικού Μαραθωνίου Αθηνών είναι το πρότυπο 
όλων μας, καθώς η διαδρομή του αποτυπώνει τη δύνα-
μη και τον καθημερινό αγώνα στη ζωή μας. Στον ΑΠΣ 
Δρομέων Πιερίας “ΖΕΥΣ” είμαστε χαρούμενοι που αντα-
ποκρίθηκε στην πρόσκλησή μας και σήμερα βρίσκεται 
κοντά μας».
Επιπλέον, ο κ. Γκόγκος έκανε μία συνοπτική αναδρομή 

στο πλούσιο – από ιδρύσεώς του – έργο του Συλλόγου 
τονίζοντας χαρακτηριστικά: «Δίνουμε διαχρονικά έμφα-
ση στις προγραμματισμένες αθλητικές και πολιτιστικές 
δράσεις του Συλλόγου και δημιουργούμε προοπτικές και 
για νέες», ενώ ευχαρίστησε τον επίσημο προσκεκλημέ-
νο της εκδήλωσης, τους φορείς που συμμετείχαν, τους 
επίσημους προσκεκλημένους, καθώς και όλους όσοι συ-
νέβαλαν για την επιτυχία της.
Παναγιώτης Καραΐσκος: Ο ΖΕΥΣ πρωταγωνιστής
Με θερμά λόγια για τον Αθλητικό/Πολιτιστικό Σύλλογο 

Δρομέων Ν. Πιερίας «ΖΕΥΣ» μίλησε ο Πανελληνιονίκης/
Νικητής του Μαραθωνίου Αθηνών 2023 Παναγιώτης 
Καραΐσκος, καθώς όπως τόνισε: «Στον Α.Π.Σ. Δρομέων 
Πιερίας “ΖΕΥΣ”, συνάντησα ανθρώπους που αγαπούν το 
τρέξιμο και τις δράσεις γύρω από αυτό, που αγαπούν 
τον Σύλλογο. Η φιλία που έχει δημιουργηθεί μεταξύ 
μας, στο μέλλον θα καρποφορήσει. Αποδείξατε ότι σε 
αυτά τα 15 χρόνια δράσης σας, πρωταγωνιστείτε στο 
μαζικό αθλητισμό γιατί αγαπάτε αυτό που κάνετε και 
το υποστηρίζετε με θέρμη. Ο δρόμος που επιλέξατε να 
ακολουθήσετε μπορεί να είναι δύσκολος και ανηφορι-
κός, όμως στο τέλος οδηγεί στις επιτυχίες και τις επι-
βραβεύσεις. Συνεχίστε σε αυτή την κατεύθυνση».
Παράλληλα, ευχαρίστησε για τη θερμή φιλοξενία που 

του επιφύλαξε ο σύλλογος και υποσχέθηκε να επιστρέ-

ψει στην Πιερία για αγωνιστική και όχι μόνο συμμετοχή.
Επίσης, σε μία συγκλονιστική δημόσια εξομολόγηση 

αναφέρθηκε στη σκοτεινή περίοδο της ζωής του, όταν 
σε εφηβική ηλικία βρέθηκε στον κόσμο των ναρκωτι-
κών, μοιράστηκε προσωπικές ιστορίες και καταστάσεις, 
καθώς και πώς κατάφερε να βγει πιο δυνατός και να 
ασχοληθεί με τον αθλητισμό και τον Μαραθώνιο. Ακο-
λούθησε ανοικτός διάλογος με το κοινό και απάντησε σε 
όλα τα ερωτήματα που τέθηκαν.
Παρουσίες αρχών και φορέων
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους: η 

Αντιδήμαρχος Πολιτισμού/Τουρισμού Ελίνα Διαμαντο-
πούλου, η οποία εκπροσώπησε τον Δήμαρχο Κατερίνης 
Ι.Ντούμο, ο Αντιδήμαρχος Βρεφονηπιακής – Προσχολι-
κής Μέριμνας Μιχάλης Γεωργιάδης, η Πρόεδρος της Δ.Κ. 
Κατερίνης Ελευθερία Κορίτσα, εκπρόσωποι φορέων, 
πολιτιστικών και αθλητικών Συλλόγων κ.α.
Παρέστησαν επίσης, ως εκπρόσωποι φορέων που 

συμμετείχαν ενεργά στην εκδήλωση: η Αντιπρόεδρος 
– Νομική Σύμβουλος της Συμβουλευτικής Υποστήριξης 
Εθισμένων «ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗ» Ελπίδα Περπερίδου και 
η Πρόεδρος του Κέντρου Πρόληψης κατά των Εξαρ-
τήσεων και Προαγωγής της Ψυχοκοινωνικής Υγείας Ν. 
Πιερίας «ΑΤΡΑΚΤΟΣ» Φιλίτσα Σίμου. Την εκδήλωση συ-
ντόνισε η Γραμματέας του Δ.Σ. του Α.Π.Σ. Δρομέων Ν. 
Πιερίας «ΖΕΥΣ» Σταυρούλα Ουζούνη.
Ελίνα Διαμαντοπούλου: Παράδειγμα προς μίμη-

ση ο πρωταθλητής μας – Πολυεπίπεδη η δράση 
του συλλόγου
Σε χαιρετισμό της κατά την έναρξη της εκδήλωσης, η 

Αντιδήμαρχος Πολιτισμού/Τουρισμού του Δ. Κατερίνης 
Ελίνα Διαμαντοπούλου αναφέρθηκε στη σημαντική και 
πολυεπίπεδη δράση του ΑΠΣ Δρομέων Πιερίας «ΖΕΥΣ», 
στην οποία όπως τόνισε ο Δήμος Κατερίνης θα είναι 
αρωγός.
Παράλληλα, μετέφερε τον χαιρετισμό του Δημάρχου Ι. 

Ντούμου, ενώ αναφερόμενη στον Παναγιώτη Καραΐσκο 
σημείωσε: «Η συγκλονιστική ιστορία του πρωταθλητή 
μας, αποτυπώνει τη δύναμη της θέλησης και αποτελεί 
παράδειγμα προς μίμηση για όλους».
Η «ΑΤΡΑΚΤΟΣ» και η ταυτότητά της
Από την πλευρά της, η Πρόεδρος του Κέντρου Πρό-

ληψης κατά των Εξαρτήσεων και Προαγωγής της Ψυ-
χοκοινωνικής Υγείας Ν. Πιερίας «ΑΤΡΑΚΤΟΣ» Φιλίτσα 
Σίμου ευχαρίστησε για την πρόσκληση και επισήμανε:
«Στο Κέντρο Πρόληψης Ν. Πιερίας « Άτρακτος», ως 

οργανικό και θεσμικό τμήμα της τοπικής κοινωνίας, το 
οποίο δραστηριοποιείται για περισσότερο από 23 χρό-

νια, αξιοποιούμε την επιστημονική εμπειρία και με τα 
προγράμματα πρόληψης που υλοποιούνται δράσεις σε 
συνεργασία με κοινωνικές ομάδες με στόχο την πρόλη-
ψη απέναντι σε κάθε μορφής εξάρτηση».
Μεταμόρφωση – Συμβουλευτική Υποστήριξη 

Εθισμένων (Σ.ΥΠ.Ε.): Οδοδείκτης ο πρωταθλητής 
μας
Η Ελπίδα Περπερίδου, Αντιπρόεδρος του συλλόγου 

«Μεταμόρφωση – Συμβουλευτική Υποστήριξη Εθι-
σμένων (Σ.ΥΠ.Ε.)», αναφέρθηκε στην αθόρυβη, αλλά 
αποτελεσματική δράση του συλλόγου, η οποία έγκειται 
στην παροχή ψυχολογικής και συμβουλευτικής υποστή-
ριξης σε εξαρτημένους νέους και τους οικείους τους. 
Προς επίτευξη του ως άνω σκοπού, ιδρύθηκε το έτος 
2010 στη Νέα Έφεσο Πιερίας ο ξενώνας «Μεταμόρφω-
ση», υπό τη σκέπη της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους, 
Κατερίνης και Πλαταμώνος και υπό την καθοδήγηση 
του πανοσιολογιότατου αρχιμανδρίτη πατρός Μακαρίου 
εκ της Ιεράς Μονής Αγίου Διονυσίου εν Ολύμπω. Στον 
ξενώνα εφαρμόζεται ένα στεγνό, χωρίς υποκατάστατα, 
θεραπευτικό πρόγραμμα προσωπικής ανάπτυξης των 
φιλοξενούμενων νέων, διάρκειας 6 -8 μηνών, βασισμένο 
στο πνευματικό μοντέλο των «12 Βημάτων». Επικε-
ντρώνεται στην καλλιέργεια της σχέσης του ανθρώπου 
με τον Θεό, ως μοναδικού τρόπου αληθούς θεραπείας 
του προβλήματος της εξάρτησης.
Στη συνέχεια, η κ. Περπερίδου ευχαρίστησε εκ μέρους 

του συλλόγου τον «οδοδείκτη», όπως τον αποκάλεσε, 
Παναγιώτη Καραΐσκο, ο οποίος επισκέφτηκε την Τρίτη 
06/02/2024, τις εγκαταστάσεις του ξενώνα «Μεταμόρ-
φωση» και συνομίλησε με τους φιλοξενούμενους νέους 
του θεραπευτικού προγράμματος, χαρίζοντάς τους 
ελπίδα και προοπτική στον αγώνα τους κατά των εξαρ-
τήσεων.

ΣΥΓΚΛΟΝΙΣΤΙΚΟΣ Ο ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΑΡΑΪΣΚΟΣ ΣΤΗΝ ΕΤΗΣΙΑ ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 

Δυναμικό ξεκίνημα της αθλητικής – πολιτιστικής ατζέντας 
του ΑΠΣ Δρομέων Πιερίας «ΖΕΥΣ»

Ο ΚΟΡΥΦΑΙΟΣ ΕΛΛΗΝΑΣ ΜΑΡΑΘΩΝΟΔΡΟΜΟΣ ΣΤΗΝ ΚΑΤΕΡΙΝΗ, ΜΕ ΑΦΟΡΜΗ 
ΤΑ 15 ΧΡΟΝΙΑ ΔΙΑΔΡΟΜΗΣ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΠΟΥ ΑΝΕΔΕΙΞΕ ΤΟΝ ΜΑΖΙΚΟ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟ ΣΤΗΝ ΠΙΕΡΙΑ

Συνάντηση γνωριμίας με τον Σεβασμιώτατο Μητρο-
πολίτη Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. Γεώργιο 
πραγματοποίησε ο καταξιωμένος αθλητής κ. Παναγιώ-
της Καραΐσκος.
Η συνάντηση έλαβε χώρα τη Δευτέρα 5 Φεβρουαρίου 

στο Μητροπολιτικό Μέγαρο Κατερίνης. Ο Παναγιώτης 
Καραΐσκος είναι Πρωταθλητής Ελλάδος και νικητής του 
Αυθεντικού Μαραθωνίου Αθηνών. Βρίσκεται στην Κα-
τερίνη ως προσκεκλημένος του ΑΠΣ Δρομέων Πιερίας 
«ΖΕΥΣ» σε ανοιχτή συζήτηση στο Συνεδριακό Κέντρο 
του Δήμου Κατερίνης την Τετάρτη 7 Φεβρουαρίου.
Ο Σεβασμιώτατος Ποιμενάρχης κ. Γεώργιος συνεχάρη 

τον πρωταθλητή μεσαίων και μεγάλων αποστάσεων 

κ. Παναγιώτη Καραΐσκο, ο οποίος ξεκινώντας από τον 
σκοτεινό και επικίνδυνο κόσμο των ναρκωτικών ουσι-
ών κατάφερε να επιβληθεί και να νικήσει τον κάποτε 
εξαρτημένο εαυτό του και να φθάσει σήμερα σε τε-
ράστιες αθλητικές επιτυχίες στον χώρο των δρομικών 
αποστάσεων. Μια ιστορία ζωής και θέλησης, που απο-
τελεί πρότυπο για όλους και που πραγματικά συγκινεί.
Κατά τη συνάντηση συζητήθηκαν, επίσης, θέματα 

περαιτέρω συνεργασίας και επικοινωνίας σε διάφορα 
επίπεδα που σχετίζονται με τον προσκυνηματικό και 
αθλητικό τουρισμό, τον Αγώνα δρόμου «Το πέρασμα 
του Αποστόλου Παύλου» και τον Δρόμο Αλληλεγγύης 
που διοργανώνει κάθε χρόνο η Ιερά Μητρόπολη.

Ο πρωταθλητής δρομέας Παναγιώτης Καραΐσκος 
στον Μητροπολίτη Κίτρους
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Με την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας κ. Σοφία Μαυ-
ρίδου συναντήθηκαν ο κορυφαίος πρωταθλητής 
μεγάλων αποστάσεων Παναγιώτης Καραΐσκος και 
ο Πρόεδρος του Αθλητικού Πολιτιστικού Συλλόγου 
Δρομέων Πιερίας «ΖΕΥΣ» κ. Δημήτρης Γκόγκος, την 
Πέμπτη 8 Φεβρουαρίου, στο γραφείο της στην έδρα 
της Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας.
Στη συνάντηση παρέστησαν ο τ. Πρόεδρος του 

Συλλόγου Δρομέων Πιερίας «ΖΕΥΣ» κ. Χρήστος 
Μυστρίδης, η Αντιδήμαρχος Πύδνας-Κολινδρού κ. 
Μαρία Ναβροζίδου, ο Πρόεδρος του Πιερικού Οργα-
νισμού Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής (ΠΟ-
ΤΑΠ) κ. Γιώργος Καραλής και τα Μέλη του Δ.Σ. του 
ΠΟΤΑΠ κ.κ. Στέλιος Ούζας και Βασίλης Δήμου.
Τα μέλη του Συλλόγου «ΖΕΥΣ» ενημέρωσαν την 

Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας για την ιστορία, τους 
σκοπούς και τις δραστηριότητες του συλλόγου αλλά 
και για τους μέχρι τώρα επιτυχημένους αγώνες, που 
καταγράφουν μεγάλη συμμετοχή και αναδεικνύουν 
με τον καλύτερο τρόπο τις ομορφιές του τόπου.
Η κα Σοφία Μαυρίδου έπλεξε το εγκώμιο του Πα-

ναγιώτη Καραΐσκου, χαρακτηρίζοντάς 
τον «ένα παράδειγμα για όλους που 
μας συγκινεί με το μεγαλείο ψυχής 
του αλλά και τη δύναμή του για ζωή».
Παράλληλα, η Αντιπεριφερειάρχης 

Πιερίας εξέφρασε τη διάθεση να συμ-
βάλει στην προώθηση των δράσεων 
του Αθλητικού Πολιτιστικού Συλλόγου 
Δρομέων Πιερίας «ΖΕΥΣ» με σκοπό 
να προβληθεί ο αθλητισμός ως υγιής 
διέξοδος των πολιτών και κυρίως των 
νέων.
«Η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας 

θα είναι πάντα αρωγός του Συλλόγου 
Δρομέων “ΖΕΥΣ” στις προσπάθειές 
του για την προαγωγή των ιδανικών 
του αθλητισμού, την προώθηση του 
αθλητικού ιδεώδους και την ανάδειξη 
των αρχών και των αξιών που πρέπει 
να διέπουν τον αθλητισμό, συμβάλλοντας ταυτό-
χρονα στην ενίσχυση του αθλητικού τουρισμού που 

μπορεί ο επισκέπτης να αναπτύξει όλες τις εποχές 
του χρόνου, αυξάνοντας την τουριστική κίνηση της 
περιοχής» επεσήμανε η κ. Σοφία Μαυρίδου.

Συνάντηση της Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας 
με τον πρωταθλητή Παναγιώτη Καραΐσκο 
και τον Σύλλογο Δρομέων Πιερίας «ΖΕΥΣ»

Στην Αθλητική Πολιτιστική Στέγη του Α.Π.Σ. Δρομέ-
ων Ν. Πιερίας «ΖΕΥΣ» βρέθηκε ο Παναγιώτης Καρα-
ΐσκος ανταποκρινόμενος στην πρόσκληση του Α.Π.Σ 
Δρομέων Ν. Πιερίας «ΖΕΥΣ».
Ο Παναγιώτη Καραΐσκος αφού υπέγραψε το βιβλίο 

επισκεπτών μίλησε με θερμά λόγια για την πλούσια 
δράση του Συλλόγου, την οποία και παρακολουθεί 
από ιδρύσεώς του. «Βρίσκομαι σε έναν δραστήριο 

Σύλλογο η προσφορά του οποίου είναι γνωστή σε 
όλη την Ελλάδα. Είναι τιμή μου που βρίσκομαι στην 
Κατερίνη για τον “ΖΕΥΣ” Πιερίας. Θα χαρώ να γνωρί-
σω τα μέλη του Συλλόγου από κοντά», τόνισε χαρα-
κτηριστικά.
Επίσης ευχαρίστησε τα μέλη του Δ.Σ. για τη θερμή 

υποδοχή και συζήτησε μαζί τους σε εγκάρδιο κλίμα 
για τη ζωή του, τη δρομική του πορεία και τα μελ-

λοντικά του σχέδια. Από την μεριά 
της η Αντιπρόεδρος του Συλλόγου 
Ελένη Κώστα αφού μετέφερε τους 
χαιρετισμούς του Προέδρου Δημήτρη 
Γκόγκου, ευχαρίστησε τον Παναγιώτη 
Καραΐσκο που ανταποκρίθηκε θετικά 
στην πρόσκληση του Συλλόγου τονί-
ζοντας τη σημασία των ενημερωτικών 
διαλέξεων κυρίως όταν γίνονται από 
αθλητές υψηλού επιπέδου. «Αναμέ-
νουμε με χαρά να σε ακούσουμε, η 
Στέγη του Συλλόγου είναι πάντα ανοι-
χτή» δήλωσε χαρακτηριστικά.
Στη συνάντηση βρέθηκαν επίσης η 

Γενική Γραμματέας Σταυρούλα Ου-

ζούνη, ο Ταμίας Γιώργος Γκίνου, ο Έφορος Ευάγγελος 
Αναγνωστόπουλος και το μέλος του Δ.Σ. Στέλλα Οι-
κονόμου.
Αξίζει να σημειωθεί ότι ο Παναγιώτης Καραΐσκος 

εκτός από Πρωταθλητής Ελλάδος είναι και Πρωταθλη-
τής ζωής καθώς όπως ο ίδιος έχει ανακοινώσει μετά 
από μία εφιαλτική πενταετία στον κόσμο των εξαρ-
τήσεων κατάφερε να επιστρέψει στη ζωή έχοντας το 
τρέξιμο αρωγό σε αυτήν του την προσπάθεια.

Προσκεκλημένος του Α.Π.Σ. Δρομέων Ν. Πιερίας «ΖΕΥΣ» 
ο Πρωταθλητής Ελλάδος Παναγιώτης Καραΐσκος

Ατομική έκθεση ερασιτεχνικής ζωγραφικής της Ilda 
Janno, με τίτλο «Ο κύκλος του λουλουδιού», θα φι-
λοξενηθεί στην Αστική Σχολή Κατερίνης στις 15-17 
Φεβρουαρίου 2024. Τα εγκαίνια θα πραγματοποιη-
θούν την Πέμπτη 15 Φεβρουαρίου 2024 στις 20:00. 
Η επιμέλεια της έκθεσης είναι της Μαρίας Καρανίκα.

Πρόκειται για μια 
έκθεση όπου πρω-
ταγωνιστούν τα 
λουλούδια, τα οποία 
αποτελούν αγαπητό 
θέμα στην τέχνη, 
από την Προϊστορική 
κιόλας εποχή μέχρι 
και σήμερα, είτε απο-
δοσμένα παραστατικά 
ή πιο αφηρημένα και 
σχηματοποιημένα. Τα 
λουλούδια βρίσκο-
νται παντού, καθώς 
συντροφεύουν τον 
άνθρωπο σε όλες τις 

εκφάνσεις της ύπαρξής του, από τη γέννηση μέχρι 
και το θάνατο. Στόχος μας είναι να δώσουμε στο 
κοινό την αίσθηση της ομορφιάς της φύσης και του 
ρομαντισμού των λουλουδιών, αλλά παράλληλα να 
μεταδώσουμε κοινωνικά μηνύματα, όπως η ανάγκη 
για οικολογική συνείδηση σε μια εποχή όπου η φύση 
καταστρέφεται επικίνδυνα και με γοργούς ρυθμούς, 
οδηγώντας σ’ ένα χάος. Ας μην ξεχνάμε άλλωστε πως 
η φύση είναι ο καλύτερος καλλιτέχνης.
*Η Ilda Janno κατάγεται από την Αλβανία και κατοι-

κεί μόνιμα στον Μακρύγιαλο Πιερίας με την οικογέ-
νειά της, έχει σπουδάσει φαρμακευτική κι εργάζεται 
ως υπάλληλος σε φαρμακείο τα τελευταία 18 χρόνια, 
ενώ ασχολείται ερασιτεχνικά από πολύ μικρή με τη 
ζωγραφική ως χόμπι. Καταπιάνεται κυρίως με θεμα-
τικές όπως η φύση, τα τοπία και τα πορτρέτα κι έχει 
κάνει συνολικά τρεις ατομικές εκθέσεις ζωγραφικής 
στην Πιερία: «Έρωτας, όνομα ουσιαστικόν» τo 2021, 
«Η διπλοπροσωπία του πάθους» το 2022 και «Η Βέ-
μπω» το 2023.
*Η Μαρία Καρανίκα είναι αρχαιολόγος του ΑΠΘ-υ-

ποψήφια Διδάκτωρ του Πανεπιστημίου Κρήτης. Εργά-

ζεται ως αρχαιολόγος κι εξειδικεύεται στη Νεολιθική 
τέχνη και στη θεωρητική πλευρά των απαρχών της 
τέχνης στην Προϊστορία. Παράλληλα ασχολείται με 
την επιμέλεια εικαστικών εκθέσεων κι οργάνωση πο-
λιτιστικών εκδηλώσεων, ενώ έχει μακρά εθελοντική 
δράση στον τομέα της διάσωσης, ανάδειξης και προ-
βολής της Πολιτιστικής Κληρονομιάς της Πιερίας. Το 
2023 δημοσιεύτηκε το βιβλίο «Πιερίας αφήγημα» των 
εκδόσεων Τρι.ενα Πολιτισμού με κείμενα/επιλογές 
κειμένων δικά της και φωτογραφίες της Μένης Σεϊρί-
δου.
INFO
Τίτλος: «Ο κύκλος του λουλουδιού»
Τόπος: Αστική Σχολή Κατερίνης-οδός Ειρήνης 601
Διάρκεια: 15-17/2/2024, από 19:00-22:00
Εγκαίνια: 15 Φεβρουαρίου 2024 στις 20:00
Ζωγράφος: Ilda Janno
Επιμέλεια: Μαρία Καρανίκα-αρχαιολόγος ΑΠΘ, Υπο-

ψήφια Διδάκτωρ Πανεπιστημίου Κρήτης
Ομιλήτρια εγκαινίων: Μαρία Ναβροζίδου-Αντιδήμαρ-

χος Τουρισμού Δήμου Πύδνας-Κολινδρού
ΕΙΣΟΔΟΣ ΕΛΕΥΘΕΡΗ

Ατομική έκθεση ζωγραφικής «Ο κύκλος του λουλουδιού»
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Πρόταση στον Αναπληρωτή Υπουργό Αθλητισμού 
κ. Ιωάννη Βρούτση κατέθεσε ο Βουλευτής Πιερίας 
κ. Φώντας Μπαραλιάκος προτείνοντας την παροχή 
κινήτρων για εγγραφή ανηλίκων παιδιών, μέσω ψηφι-
ακής προπληρωμένης κάρτας (voucher), σε αθλητικά 
σωματεία. 
Ο κ. Μπαραλιάκος αναλύοντας το σκεπτικό της πρό-

τασης του, επεσήμανε ότι τα φαινόμενα της σκληρής 
βίας, των συγκρούσεων και τα περιστατικά bullying, 
επανέρχονται με ένταση στο προσκήνιο σε καθημερι-
νή πλέον βάση.
Σύμφωνα μάλιστα και με τα στοιχεία της Ελληνικής 

Αστυνομίας, καταγράφονται παραβατικές συμπερι-
φορές στην προεφηβεία που δυνητικά εξελίσσεται σε 
επαναλαμβανόμενη συμπεριφορά με ακόμη πιο βίαια 
χαρακτηριστικά. Το φαινόμενο ενισχύεται σαφώς και 
από τις δομικές αλλαγές στις κοινωνίες, την τεχνολο-
γική επανάσταση και την κυριαρχία των μέσων κοινω-
νικής δικτύωσης.
Στην πρότασή του ο Βουλευτής Πιερίας αναφέρει 

ότι «αντίδοτο στην ανοδική τάση της βίας μπορεί να 
αποτελέσει η αθλητική παιδεία και η συμμετοχή των 
νέων στις ακαδημίες των αθλητικών σωματείων». 
Η περαιτέρω προώθηση του αθλητισμού συνιστά 
αναγκαιότητα και θεμελιώδη προϋπόθεση για μια αν-

θεκτική και εύρωστη κοινωνία. Η άθληση συμβάλλει 
στη διαμόρφωση μιας πληρέστερης ζωής, με αξίες και 
ανώτερους στόχους, ελαχιστοποιώντας την πιθανότη-
τα λοξοδρόμησης σε ατραπούς βίας και παραβατικό-
τητας.
Η ολοκλήρωση της εγγραφής των αθλητικών σωμα-

τείων που φέρουν πλέον την ειδική αθλητική αναγνώ-
ριση του άρθρου 8 του ν. 2725/1999, μετά από την 
καταχώρηση στοιχείων και τον έλεγχο από τις αρμό-
διες υπηρεσιακές μονάδες της Γ.Γ.Α. στην διαδικτυα-
κή ηλεκτρονική πλατφόρμα της Γ.Γ. Αθλητισμού, με 
τίτλο «Ηλεκτρονικό Μητρώο Αθλητικών Σωματείων 
με Ειδική Αθλητική Αναγνώριση» αποτελεί την βασική 
προϋπόθεση για την υλοποίηση της κατατιθέμενης 
πρότασης του Βουλευτή Πιερίας.
Στο πλαίσιο αυτό ο κ. Μπαραλιάκος προτείνει την 

ένταξη στον γενικότερο κυβερνητικό προγραμματισμό 
για την καταπολέμηση της βίας ανηλίκων, την παροχή 
κινήτρων εγγραφής μέσω ψηφιακής προπληρωμένης 
κάρτας (voucher), σε αθλητικά σωματεία στο άθλημα 
της επιλογής τους, με την κάλυψη μέρους της μηνιαί-
ας συνδρομής. 
Ο Αναπληρωτής Υπουργός Αθλητισμού κ. Βρού-

τσης αντιμετώπισε την πρόταση του κ. Μπαραλιάκου 
με απόλυτα θετικό τρόπο μιας και το σκεπτικό της, 

αγγίζει τον πυρήνα του προβλήματος. Δεσμεύτηκε 
να εξετάσει ενδελεχώς την προοπτική εγγραφής σε 
αθλητικές ακαδημίες μέσω Voucher και υποσχέθηκε 
ότι θα καταβάλλει κάθε δυνατή προσπάθεια για την 
προώθηση της. Αφού εξέφρασε τις θερμές του ευχα-
ριστίες στον Βουλευτή Πιερίας για την πρωτοβουλία 
του, τόνισε ότι ο αθλητισμός θωρακίζει τα παιδιά μας 
και η Πολιτεία θα εξαντλήσει κάθε περιθώριο να τον 
καταστήσει προσιτό σε όλους.

Πρόταση για Voucher εγγραφής σε αθλητικές ακαδημίες 
κατέθεσε ο Φ. Μπαραλιάκος στον Αν. Υπουργό Αθλητισμού 

Ι. Βρούτση

Καίρια θέματα που αφορούν την ενίσχυση της απα-
σχόλησης, τη διεύρυνση της αγοράς εργασίας αλλά 
και τα προγράμματα απασχόλησης του Οργανισμού 
συζήτησαν σε μία εποικοδομητική συνάντησή τους ο 
Βουλευτής Πιερίας Φώντας Μπαραλιάκος και ο Διοι-
κητής της Δημόσιας Υπηρεσίας Απασχόλησης - ΔΥΠΑ 
(πρώην ΟΑΕΔ) Σπύρος Πρωτοψάλτης.
Ο Βουλευτής Πιερίας πρότεινε στον κ. Πρωτοψάλτη 

να συμπεριληφθεί στο προσεχές μέλλον και η Πιε-
ρία στο πρόγραμμα «Ημέρες Καριέρας», μια δράση 
της ΔΥΠΑ που υλοποιείται με στόχο την άμεση και 
αποτελεσματική σύζευξη της προσφοράς και της ζή-
τησης στην αγορά εργασίας. Κατά τη συγκεκριμένη 
εκδήλωση δίνεται η δυνατότητα σε όσους αναζητούν 
εργασία, να συνομιλήσουν απευθείας με τους υπεύ-
θυνους επιχειρήσεων που αναζητούν το κατάλληλο 
προσωπικό για την κάλυψη των εργασιακών αναγκών 
της εταιρείας τους.
Ο Βουλευτής Πιερίας επεσήμανε στον κ. Πρωτοψάλ-

τη το μεγάλο πρόβλημα έλλειψης προσωπικού που 
παρατηρείται τα τελευταία χρόνια σε επαγγέλματα 

συγκεκριμένων κλάδων της Πιερίας όπως ο τουρι-
σμός, η εστίαση, οι υπηρεσίες, ο πρωτογενής τομέ-
ας, οι κατασκευές κ.α. με τον Διοικητή της ΔΥΠΑ να 
δεσμεύεται να εξετάσει το ενδεχόμενο διοργάνωσης 
μιας τέτοιας ημερίδας στην Κατερίνη.
Ο κ. Μπαραλιάκος στάθηκε ακόμα στην ανάγκη 

ενίσχυσης των προγραμμάτων κατάρτισης και της 
σύνδεσής τους με την πραγματική οικονομία και αγο-
ρά. Επανέφερε το αίτημα εξέτασης και εκπόνησης 
εξειδικευμένων προγραμμάτων κατάρτισης για τομείς 
που έχουν προοπτική στον Νόμο Πιερίας καταθέτο-
ντας προτάσεις για ειδικότητες που υπάρχει έλλειψη 
εξειδικευμένου προσωπικού. Κατ’ αυτό τον τρόπο θα 
σχεδιαστεί ένα στοχευμένο πρόγραμμα σύμφωνα με 
τις ανάγκες της Πιερικής αγοράς.
Στο τέλος της συνάντησης ο κ. Μπαραλιάκος συ-

νεχάρη τον κ. Πρωτοψάλτη για το έργο του Οργανι-
σμού. Η ΔΥΠΑ έχει μετατραπεί σε έναν σύγχρονο ορ-
γανισμό, πλήρως ανταποκρινόμενο στις ανάγκες της 
οικονομίας, που αξιοποιεί όλα τα διαθέσιμα εργαλεία 
στηρίζοντας τους ανέργους και την επιχειρηματικό-

τητα και προσφέροντας ουσιαστικά κίνητρα σε όσους 
θέλουν να εργασθούν, συμβάλλοντας ουσιαστικά 
στην μείωση της ανεργίας το τελευταίο διάστημα 
κάτω του 10%.

«Ημέρες Καριέρας» στην Πιερία ζήτησε ο Φ. Μπαραλιάκος 
από τον Διοικητή της ΔΥΠΑ

Δείκτης του ενδιαφέροντος ενός αιρετού για τους 
συμπολίτες του αποτελεί η αδιάκοπη ενασχόληση 
με τα προβλήματά τους. Η μέριμνα για την ανάδειξή 
τους, η διεκδίκηση των αιτημάτων τους.
Είναι, όμως, και η διαχρονική και ουσιαστική επαφή 

μαζί τους αλλά και η διηνεκής παρακολούθηση των 
εξελίξεων στον κλάδο τους.
Αυτά είναι τα γνωρίσματα που συνθέτουν τη σχέση 

του Φώντα Μπαραλιάκου με τον αγροτικό κόσμο της 
Πιερίας στα χρόνια της κοινοβουλευτικής του θητείας. 
Πάντα δίπλα τους, πάντα ενήμερος και πάντα πρόθυ-
μος για την στήριξή τους με ενέργειες ουσίας και όχι 

κινήσεις εντυπωσιασμού.
Τρανταχτή απόδειξη της φροντίδας του για τα αγρο-

τικά θέματα η παρουσία του στη στρογγυλή τράπεζα 
που πραγματοποιήθηκε στη Θεσσαλονίκη στα πλαίσια 

της Agrotica, όπου εξαγγέλθηκαν τα νέα μέτρα στή-
ριξης του πρωτογενούς τομέα από τον ΥΠΑΑΤ κ. Λ. 
Αυγενάκη, τον Υπουργό Ενέργειας και Περιβάλλοντος 
κ. Θ. Σκυλακάκη και την Υφυπουργό Ενέργειας και 
Περιβάλλοντος κ. Α. Σδούκου.
Ακολούθως, την ίδια ημέρα χωρίς χρονοτριβή 

έσπευσε να παραστεί στη συνάντηση των εκπροσώ-
πων του Αγροτικού Συνεταιρισμού ΠΕΣΚΟ Κονταριώ-
τισσας με τη συντονίστρια του Πρωθυπουργικού Γρα-
φείου στη Θεσσαλονίκη κ. Ε. Σώκου. Εκεί κατέθεσε 
προτάσεις και δεσμεύθηκε για τη λειτουργία του ως 
συνδέσμου επικοινωνίας 
των καλλιεργητών με τα 
αρμόδια χαρτοφυλάκια.
Αν μη τι άλλο έμπρα-

κτη η ενασχόληση του 
Βουλευτή Πιερίας με τα 
επίκαιρα ζητήματα του 
αγροδιατροφικού τομέα 
για ακόμη μία φορά.

Από την AGROTICA στον Αγροτικό Συνεταιρισμό ΠΕΣΚΟ 
ο Φ. Μπαραλιάκος
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Στη σημαντική εκδήλωση, με τίτλο «Fostering 
a Sustainable Economic Future Amidst Global 
Challenges», στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών, ο Πρω-
θυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης, στη συζήτηση που 
διεξήχθη με τον Πρόεδρο κ. Νικόλαο Μπακατσέλο, 
επισήμανε τη διαρκή προσπάθεια της Κυβέρνησης 
για κοινωνική συνοχή με ταυτόχρονη προώθηση των 
μεταρρυθμίσεων που θα εδραιώσουν τη χώρα μας σε 
τροχιά σύγκλισης με την υπόλοιπη Ευρώπη.
Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη - Παπαδη-

μητρίου, στο περιθώριο της εκδήλωσης, είχε την ευ-
καιρία να ανταλλάξει απόψεις και να συνομιλήσει με 
εκλεκτούς 
προσκεκλη-
μένους από 
το επιχει-
ρείν, την 
ακαδημαϊκή 
κοινότητα, 
Πρέσβεις άλ-
λων χωρών, 
αλλά και 
τον πολιτικό 
χώρο, για 
θέματα αρ-
μοδιότητάς 
της.

Η Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου στο φόρουμ 
του Ελληνοαμερικάνικου Επιμελητηρίου, 

ως επίσημη καλεσμένη, παρουσία του Πρωθυπουργού

Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη – Παπα-
δημητρίου επισκέφθηκε την Α’ ΒΙ.ΠΕ. Βόλου, όπου 
συναντήθηκε με τη Διοίκηση του Φορέα Διαχείρισης 
και ξεναγήθηκε στον χώρο του Πάρκου. Η επίσκεψη 
πραγματοποιήθηκε στον απόηχο της ένταξης του 
Πάρκου, με απόφαση της κυρίας Μάνη, στο πρόγραμ-
μα χρηματοδότησης «Νέα Βιομηχανικά Πάρκα» του 
Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, «Ελλάδα 
2.0».
Όπως επεσήμανε, με περισσότερες από 2.800 θέσεις 

εργασίας και πληθώρα βιομηχανιών και επιχειρήσεων 

διαφορετικού μεγέθους, η Α’ ΒΙ.ΠΕ. Βόλου είναι κρί-
σιμη για την οικονομική ανάπτυξη και τη βιομηχανική 
βάση της τοπικής οικονομίας, αλλά και της χώρας 
ευρύτερα.
Η ένταξη στο ως άνω σημαντικό πρόγραμμα για τα 

πάρκα, ανοίγει νέους δρόμους για την προσέλκυση 
επενδύσεων, την ενίσχυση των υποδομών μέσω ση-
μαντικών έργων, όπως ο ηλεκτροφωτισμός, και τη 
βελτίωση των συνθηκών λειτουργίας για τις εγκατε-
στημένες επιχειρήσεις.
Η κ. Μάνη εξήρε το έργο του Φορέα Διαχείρισης για 

το έργο που επιτελεί και συμβάλλει κατ αυτόν τον 
τρόπο στην ανάπτυξη της περιοχής, ευχαριστώντας 
τη Διοίκηση για την προσπάθεια και τη δέσμευσή της 
στον στόχο αυτό.
Παράλληλα, υπογράμμισε τη δέσμευση της Κυβέρ-

νησης για συνεχή στήριξη και ενίσχυση της βιομη-
χανικής βάσης της χώρας, καθώς αποτελεί κρίσιμο 
πυλώνα για την εθνική οικονομία και την προσέλκυση 
επενδύσεων.

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ 

Ενίσχυση και αναβάθμιση της Α’ Βιομηχανικής Περιοχής 
Βόλου 

Οι αγρότες στη Γερμανία στα 10.000 ευρώ κατανά-
λωσης πετρελαίου είχαν επιστροφή 3.200. Οι κινη-
τοποιήσεις τους οφείλονται, κατά κύριο λόγο, στην 

πρόθεση της γερμανικής 
κυβέρνησης να μειώσει 
το ποσό επιστροφής 
στα 2.800 ευρώ.
Στην Ελλάδα μας, ο 

ΣΥΡΙΖΑ κατήργησε την 
επιστροφή του ΕΦΚ στα 
καύσιμα ενώ η κυβέρ-
νηση της Ν.Δ. του κ. 
Μητσοτάκη δίνει ψίχου-
λα στους αγρότες, 180 

ευρώ περίπου στα 10.000 ευρώ.
Και αν πει κάποιος ότι δεν υπάρχει δημοσιονομικός 

χώρος, ας κοιτάξει λίγο τα ποσά που δόθηκαν και 
δίνονται στα συστημικά Μ.Μ.Ε., που προπαγανδίζουν 
και τα ποσά που δόθηκαν στο τραπεζικό σύστημα, τα 
τελευταία χρόνια.
Απαιτείται άμεση και πραγματική στήριξη των αγρο-

τών και του πρωτογενούς τομέα.
Απαιτείται αλλαγή νοοτροπίας, αλλαγή στάσης, να 

μιλάμε τη γλώσσα της αλήθειας.
To ΠΑΣΟΚ έχει καταθέσει συγκεκριμένες προτάσεις 

που μπορούν να ανακουφίσουν τον αγροτικό κόσμο.
– Άμεση μείωση του κόστους των αγροτικών εφοδί-

ων, ζωοτροφών και καυσίμων

– Μηδενισμός του ΕΦΚ στο αγροτικό πετρέλαιο
– Πλαφόν στην τιμή του ηλεκτρικού ρεύματος, στα 

7λεπτά ανα ΚWh
– Δημιουργία ενεργειακών κοινοτήτων σε αγροτικές 

περιοχές.
– Το ακατάσχετο και αφορολόγητο των επιδοτήσε-

ων, των αποζημιώσεων και ενισχύσεων
– Επικαιροποίηση του Κανονισμού του ΕΛΓΑ
– Επιτάχυνση των επενδύσεων από τα προγράμματα 

της ΝΕΑΣ ΚΑΠ
– Κίνητρα για τους νέους Αγρότες με μείωση της 

φορολογίας και δωρεάν παραχώρηση δημόσιας γης
Κουτρούπας Κωνσταντίνος
Πολιτευτής ΠΑΣΟΚ Πιερίας

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΠΑΣ

«Απαιτείται άμεση και πραγματική στήριξη των αγροτών»
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Με μια νέα κοινοβουλευτική του παρέμβαση προς 
τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης, ο Βουλευτής 
Πιερίας κ. Σπύρος Κουλκουδίνας καταθέτει 
συγκεκριμένες προτάσεις για τη στήριξη των 
μελισσοκόμων.
Αναδεικνύει το πρόβλημα της ανεξέλεγκτης 

εισαγωγής στην αγορά μελιού χαμηλής ποιότητας, 
το οποίο παρουσιάζεται ως ελληνικό και πωλείται σε 
πολύ χαμηλές τιμές, τονίζοντας ότι το γεγονός αυτό 
λειτουργεί υπονομευτικά στην ελληνική παραγωγή 
αλλά και στο ίδιο το προϊόν στη χώρα μας.
Επισημαίνει επίσης ότι οι φυσικές καταστροφές 

έχουν μειώσει τον πληθυσμό αλλά και την 
παραγωγική δυνατότητα των μελισσών, γεγονός που 
έχει αρνητικές επιπτώσεις στο σύνολο της παραγωγής 
της ελληνικής μελισσοκομίας.
Ο Σπύρος Κουλκουδίνας προτείνει:
-Την εντατικοποίηση των ελέγχων στις εισαγωγές 

μελιού, χαμηλής ποιότητας, που παρουσιάζονται στην 
αγορά ως ελληνικής παραγωγής, προκειμένου να 
στηριχθεί η ελληνική παραγωγή.
-Να υπάρξει πρόβλεψη για την αποζημίωση των 

μελισσοκόμων από ακραία καιρικά φαινόμενα αλλά 
και φυσικές καταστροφές που επηρεάζουν, αρνητικά, 
την παραγωγή τους, ενόψει των επικείμενων αλλαγών 
στον κανονισμό του ΕΛΓΑ.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της παρέμβασης του κ. 

Κουλκουδίνα:
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς

Κύριο Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης
ΘΕΜΑ «Μέτρα για τη στήριξη της ελληνικής 

μελισσοκομίας»
Κύριε Υπουργέ,
Το μέλι, ως προϊόν, αποτελεί ένα από τα συγκριτικά 

πλεονεκτήματα του πρωτογενούς τομέα στη χώρα 
μας.
Είναι αδήριτη ανάγκη, κάτω από τα νέα δεδομένα 

που έχουν προκύψει, να ενεργοποιηθούν άμεσα και 
αποτελεσματικά μέτρα για την προστασία και τη 
στήριξη της ελληνικής μελισσοκομίας.
Η ανεξέλεγκτη εισαγωγή στην αγορά μελιού 

χαμηλής ποιότητας, το οποίο παρουσιάζεται ως 
ελληνικό και πωλείται σε πολύ χαμηλές τιμές, 
λειτουργεί υπονομευτικά στην ελληνική παραγωγή 
αλλά και στο ίδιο το προϊόν στη χώρα μας.
Αυτό σημαίνει ότι θα πρέπει να εντατικοποιηθούν οι 

έλεγχοι στις εισαγωγές μελιού.
Είναι επίσης δεδομένο ότι οι φυσικές καταστροφές 

έχουν μειώσει τον πληθυσμό αλλά και την 
παραγωγική δυνατότητα των μελισσών, γεγονός που 
έχει αρνητικές επιπτώσεις στο σύνολο της παραγωγής 
της ελληνικής μελισσοκομίας.
Ήδη καταγράφεται μείωση της παραγωγής σε 

ποσοστό πάνω από το 70% τη φετινή περίοδο.
Το γεγονός αυτό πρέπει να απασχολήσει την 

Πολιτεία ιδιαίτερα ενόψει των επικείμενων αλλαγών 
και της επικαιροποίησης του κανονισμού του ΕΛΓΑ. 
Θα πρέπει να υπάρχει πρόβλεψη για την αποζημίωση 
των μελισσοκόμων από ακραία καιρικά φαινόμενα 

αλλά και φυσικές καταστροφές που επηρεάζουν, 
αρνητικά, την παραγωγή τους.
Κατόπιν των ανωτέρω
Ερωτάται ο Κύριος Υπουργός
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί για την 

εντατικοποίηση των ελέγχων στις εισαγωγές μελιού, 
χαμηλή ποιότητας, που παρουσιάζονται στην αγορά 
ως ελληνικής παραγωγής;
2. Ποιος είναι ο σχεδιασμός του Υπουργείου για 

τους μελισσοκόμους σε ότι αφορά στην αλλαγή του 
κανονισμού του ΕΛΓΑ προκειμένου να ενταχθούν 
στα αποζημιωτικά αίτια οι αρνητικές επιπτώσεις στην 
παραγωγή από ακραία καιρικά φαινόμενα ή φυσικές 
καταστροφές;
Ο Ερωτών Βουλευτής
Σπύρος Κουλκουδίνας
Βουλευτής Πιερίας

Παρέμβαση του Σπύρου Κουλκουδίνα για την προστασία 
και στήριξη των μελισσοκόμων

Στις σημαντικές αλλαγές που επέρχονται και είναι 
ιδιαίτερα ευνοϊκές για όσους έχουν οφειλές άνω των 
10.000 ευρώ προς το Δημόσιο, Φορείς Κοινωνικής 
Ασφάλισης και τράπεζες, αναφέρεται ο Βουλευτής Πι-
ερίας κ. Σπύρος Κουλκουδίνας.
Ο στόχος είναι να στηριχθούν αυτοί που πραγματικά 

έχουν πρόβλημα, είναι οικονομικά αδύναμοι και έχουν 
δυσκολίες στην αποπληρωμή των υποχρεώσεων τους.
Συγκεκριμένα:
-Προβλέπεται επιπλέον «κούρεμα» της οφειλής σε 

δάνεια με εμπράγματη εξασφάλιση έως και 28%.
-Η πρόταση αναδιάρθρωσης του χρέους για όσους 

έχουν χαρακτηριστεί ως ευάλωτοι και αδύναμοι οφει-
λέτες, θα γίνεται υποχρεωτικά αποδεκτή από τις Τρά-
πεζες, το Δημόσιο και τους servicers.
-Το επιτόκιο για όλες τις ρυθμίσεις οφειλών προς Δη-

μόσιο και Τράπεζες θα είναι ενιαίο, 3% , και σταθερό 

για 3 χρόνια.
-Στον εξωδικαστικό μηχανισμό ρύθμισης οφειλών, 

μπορούν να εντάσσονται και πρόσωπα που «κληρονό-
μησαν» οφειλές προς το Δημόσιο και Φορείς Κοινωνι-
κής Ασφάλισης, από επιχειρήσεις που έχουν τεθεί σε 
λύση ή εκκαθάριση.
Υπενθυμίζεται ότι με την ένταξη των οφειλετών 

στον εξωδικαστικό μηχανισμό εκδίδεται αμέσως πι-
στοποιητικό φορολογικής ή ασφαλιστικής ενημερότη-
τας και αναστέλλεται κάθε αναγκαστικό μέτρο κατά 
του οφειλέτη.
«Ο στόχος είναι να αξιολογείται, να επικαιρο-

ποιείται και κυρίως να βελτιώνεται συνεχώς ο 
εξωδικαστικός μηχανισμός ρύθμισης οφειλών. 
Πρέπει να δώσουμε σε όλους τους πολίτες τη 
δυνατότητα να αποπληρώσουν τις οφειλές 
τους, σύμφωνα με τις οικονομικές δυνατότητες 

τους» αναφέρει σε δήλωση του ο Σπύρος Κουλκου-
δίνας.

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Ευνοϊκές και σημαντικές αλλαγές στον Εξωδικαστικό 
Μηχανισμό Ρύθμισης Οφειλών»

Η ΟΜ ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ Αν. Ολύμπου έκοψε την πρωτοχρονιάτικη πίτα στη Λεπτοκα-
ρυα, στο καφέ Valentino.
Σε ένα φιλικό και ζεστό περιβάλλον έγινε ενημέρωση και συζήτηση για διάφορα 

θέματα που αφορούν το κόμμα του ΣΥΡΙΖΑ.

Ο ΣΥΡΙΖΑ Αν. Ολύμπου 
έκοψε βασιλόπιτα

Στο Γενικό Νοσοκομείο Κατερίνης περιόδευσε, την Τετάρτη 7 Φεβρουαρίου 
2024, κλιμάκιο του Κ.Κ.Ε. με επικεφαλής τον Βουλευτή του Κόμματος Λεωνίδα 
Στολτίδη.
Στο πλαίσιο της περιοδείας, πραγματοποιήθηκε συνάντηση με τον Πρόεδρο 

του σωματείου εργαζόμενων του ΓΝΚ και συζητήθηκαν θέματα που απασχο-
λούν, όπως ελλείψεις σε ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό, με τις οποίες 
έρχονται αντιμέτωποι οι 
ασθενείς αλλά και οι εργα-
ζόμενοι.
Ακολούθησε περιοδεία στις 

κλινικές του νοσοκομείου 
και συζήτηση με το ιατρικό 
και το νοσηλευτικό προσω-
πικό, οι οποίοι καλέστηκαν 
σε μαζική συμμετοχή στην 
πανελλαδική απεργία στις 
28 Φλεβάρη.

Στο Νοσοκομείο Κατερίνης 
περιόδευσε κλιμάκιο 

του Κ.Κ.Ε.
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Στο πλαίσιο των εκδηλώσεων κοινωνικού χαρακτήρα, 

ο Τομέας Υγείας της Διοικούσας Επιτροπής Εκλογικής 
Περιφέρειας (Δ.Ε.Ε.Π.) Πιερίας της Νέας Δημοκρατίας, 
σε συνεργασία με τον Ελληνικό Ερυθρό Σταυρό, πραγ-
ματοποίησε μια εξαιρετική δράση για την υγεία των 
πολιτών. Η δράση περιλάμβανε δωρεάν διαγνωστικές 
εξετάσεις για σάκχαρο, τριγλυκερίδια και χοληστερίνη.
Η δράση πραγματοποιήθηκε, το πρωί του Σαββάτου 

12 Φεβρουαρίου 2024 στην πλατεία Ελευθερίας Κατε-
ρίνης. Στο πνεύμα της πρόληψης, οι πολίτες είχαν την 
ευκαιρία να υποβληθούν σε δωρεάν εξετάσεις, λαμβά-
νοντας έναν πολύτιμο εργαλείο για την προστασία της 
υγείας τους. Η ανταπόκριση του κοινού ήταν εξαιρε-
τική, καταδεικνύοντας τη σημασία των προληπτικών 
εξετάσεων.
Ο Πρόεδρος της Δ.Ε.Ε.Π. Ν.Δ. Μπάμπης Μπρουσκέ-

λης επεσήμανε τη σπουδαιότητα αυτής της δράσης, 
τονίζοντας ότι η πρόληψη αποτελεί θεμέλιο λίθο για 
την υγεία του κάθε ατόμου.
Στον χώρο των δωρεάν εξετάσεων παρευρέθηκαν ο 

Υποδιοικητής της 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας κ. Κώ-
στας Χρίστογλου, καθώς και ο Πρόεδρος του Ιατρικού 
Συλλόγου Πιερίας κ. Ηρακλής Τσανικίδης. Επιπλέον, 
κομματικά και εθελοντές στελέχη συνέβαλαν στην 
ομαλή διεξαγωγή της εκδήλωσης.

Δράση πρόληψης και υγείας από τη Δ.Ε.Ε.Π. Ν.Δ. Πιερίας

Το πρωί του Σαββάτου 10 Φεβρουαρίου 2024 κλιμά-
κιο του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ Πιερίας, επισκέφτηκε τη λαϊκή 
αγορά. 
«Είχαμε την ευκαιρία να συνομιλήσουμε με τους πο-

λίτες, παραγωγούς και καταναλωτές και να ακούσουμε 
τους προβληματισμούς τους για την ακρίβεια που 
καλπάζει και έχει οδηγήσει σε αδιέξοδο, παραγωγούς 
και νοικοκυριά. Εμείς με τη σειρά μας, τους διανείμαμε 
ενημερωτικό φυλλάδιο με τις θέσεις του ΠΑΣΟΚ για 
την ακρίβεια, τις οποίες, δυστυχώς, η Κυβέρνηση της 
Ν.Δ. αγνοεί επιδεικτικά. Όμως, η ακρίβεια μπορεί να 
αντιμετωπιστεί μόνο με γενναία μέτρα στήριξης και 
όχι με τις “ασπιρίνες” της Κυβέρνησης», δήλωσε ο πο-
λιτευτής του κόμματος κ. Κωνσταντίνος Κουτρούπας.

Κλιμάκιο του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ Πιερίας στη λαϊκή αγορά 
της Κατερίνης

Στην ιδιαίτερα εποικοδομητική συζήτηση της Υφυπουργού Ανάπτυξης κ. Άννας 
Μάνη – Παπαδημητρίου με 
τον Γραμματέα Παραγωγι-
κών Τομέων της Νέας Δη-
μοκρατίας κ. Άκη Μπάφα 
και τον Αναπληρωτή Γραμ-
ματέα κ. Ανδρέα Δημητρό-
πουλο τέθηκαν οι βάσεις 
για συγκεκριμένες δράσεις 
και πολιτικές.
Συζητήθηκαν εκτενώς οι 

προκλήσεις που αφορούν 
τις επιχειρήσεις και ειδικό-

τερα τη βιομηχανία, όπως ενδεικτικά η έλλει-
ψη εξειδικευμένου προσωπικού, καθώς και η 
ανάγκη για κατάρτιση και επανεκπαίδευση του 
υπάρχοντος εργατικού δυναμικού.
Ειδικότερα, τονίστηκε η ανάγκη για ενίσχυση 

των τεχνικών επαγγελμάτων και η αντιμετώπι-
ση της έλλειψης ανθρώπινου δυναμικού.
Η κ. Μάνη επεσήμανε τη σημασία της συνερ-

γασίας με τη Γενική Γραμματεία Παραγωγικών 
Τομέων ως σύνδεσμο μεταξύ της αγοράς και 
της κυβέρνησης, υπογραμμίζοντας την ανάγκη 
για ανάπτυξη ενός βιώσιμου και ασφαλούς 
πλαισίου για τις επιχειρήσεις στη χώρα.

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

Συνάντηση με τον Γραμματέα Παραγωγικών Τομέων 
της Νέας Δημοκρατίας Άκη Μπάφα
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Με στόχο την καταγραφή προβλημάτων καθαριό-
τητας στην παραλιακή ζώνη και την εξεύρεση απο-
τελεσματικών λύσεων ενόψει θερινής τουριστικής 
περιόδου, συνάντηση με τουριστικούς και άλλους φο-
ρείς και παράγοντες πραγματοποίησε ο Αντιδήμαρχος 
Καθαριότητας Ηλίας Τάπρας, στην Παραλία.
Στη συνάντηση συμμετείχαν ο Σύλλογος Ενοικια-

ζομένων Δωματίων και Διαμερισμάτων Παραλίας, η 
Ένωση Ξενοδόχων Παραλίας, ο Εμπορικός Σύλλο-
γος Παραλίας «Κερδώος Ερμής», ο Πολιτιστικός και 
Εξωραϊστικός Σύλλογος Παραλίας, ο Πρόεδρος της 
Τοπικής Κοινότητας Παραλίας, Αλέξης Τσαουσίδης, 
υπηρεσιακοί παράγοντες του Τομέα Καθαριότητας Δ. 
Κατερίνης, εκπρόσωποι Συλλόγων Παραλίας, καθώς 
επίσης και ο εκπρόσωπος του Κέντρου Διαλογής Ανα-
κυκλώσιμων Υλικών (Κ.Δ.Α.Υ.), Δημήτρης Οσιπίδης.
Κατά τη διάρκεια της συζήτησης εκτέθηκαν σημαντι-

κά προβλήματα καθαριότητας και κατατέθηκαν προ-
τάσεις για λύσεις, προτάσεις τις οποίες ο Αντιδήμαρ-

χος ζήτησε από όλους τους εκπροσώπους φορέων να 
τις καταγράψουν και να τις αποστείλουν στην Αντιδη-
μαρχία Καθαριότητας. Ακολούθως, όπως ανέφερε ο κ. 
Τάπρας, θα πραγματοποιηθεί και νέα συνάντηση με 
σκοπό την αξιολόγηση προβλημάτων και προτάσεων, 
με τελικό στόχο την εφαρμογή λύσεων.
«Ο τουρισμός είναι ένα ευαίσθητο προϊόν», τόνισε 

ο Ηλίας Τάπρας μετά τη συνάντηση, «για αυτό και 
η καθαριότητα είναι βασικότατος παράγων όχι μόνο 
για ευχάριστη διαμονή των τουριστών στον τόπο μας 
αλλά και για συνεχή διαφήμιση της περιοχής μας. 
Θέλουμε οι τουρίστες που έρχονται εδώ, να είναι και 
οι καλύτεροι διαφημιστές όλης της παραλιακής ζώνης 
του δήμου μας, της Ολυμπιακής Ακτής, της Παραλίας 
και του Κορινού.
Αυτός είναι ο λόγος που προετοιμαζόμαστε από 

τώρα, ώστε, αυτό το καλοκαίρι, να έχουμε παραλίες 
και ακτές χωρίς απορρίμματα σε δρόμους, πεζοδρό-
μια, κοινόχρηστους χώρους και αμμουδιές. Παράλλη-

λα όμως, θέλουμε να προωθήσουμε και την ανακύ-
κλωση π.χ. του γυαλιού (μπουκαλιών), χαρτιού κλπ. 
Όλα αυτά ωστόσο θα γίνουν μετά από συνεργασία με 
αρμόδιους τουριστικούς και άλλους φορείς», ανέφερε 
ο Αντιδήμαρχος Καθαριότητας.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Συνάντηση Αντιδημαρχίας Καθαριότητας με εκπροσώπους 
τουριστικών κ.α. φορέων

Για τον εορτασμό της 146ης επετείου της Επανάστα-
σης του Ολύμπου του 1878, θα πραγματοποιηθούν 
από τον Δήμο Δίου-Ολύμπου στις 17 και 18 Φεβρουα-
ρίου 2024 στο Λιτόχωρο, οι κάτωθι εκδηλώσεις:
Α. ΓΕΝΙΚΟΣ ΣΗΜΑΙΟΣΤΟΛΙΣΜΟΣ – ΦΩΤΑΓΩ-

ΓΗΣΗ
Από την 8η πρωινή της 17ης και μέχρι τη δύση του 

ηλίου της 18ης Φεβρουαρίου 2024, θα σημαιοστολι-
στούν όλα τα δημόσια και δημοτικά καταστήματα, οι 
δρόμοι και οι πλατείες της Κοινότητας Λιτοχώρου.
Τις βραδινές ώρες από την 17η έως και την 18η Φε-

βρουαρίου 2024, θα φωταγωγηθούν τα δημόσια και 
δημοτικά καταστήματα, οι δρόμοι και οι πλατείες της 
Κοινότητας Λιτοχώρου.
Β. ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΣΑΒΒΑΤΟΥ 17 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 

2024
Εορταστική εκδήλωση στην αίθουσα εκδηλώσεων 

του 2ου Δημοτικού Σχολείου Λιτοχώρου (ώρα 19:00):
•	 Ομιλία του κ. Αστερίου Τζήμα, διπλωματούχου 

Νομικής Α.Π.Θ., δικηγόρου και πολιτικού επιστή-
μονα, με θέμα τα ιστορικά γεγονότα της εποχής 
και ο συμβολισμός τους.

•	 Συναυλία της χορωδίας του Ιδρύματος Σακελλα-
ρίδη.

Γ. ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΥΡΙΑΚΗΣ 18 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 
2023

07:20 π.μ. Έπαρση της Σημαίας στο Δημαρχείο Λι-
τοχώρου.
10:30 π.μ. Δοξολογία στον Ιερό Ναό Αγίου Δημη-

τρίου.
 11:15 π.μ. Επιμνημόσυνη δέηση και κατάθεση 

στεφάνων στο Μνημείο Ηρώων από:
•	 Εκπρόσωπο της Ελληνικής Κυβέρνησης
•	 Εκπρόσωπο της Βουλής των Ελλήνων
•	 Δήμαρχο Δίου-Ολύμπου
•	 Περιφερειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας
•	 Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε. Πιερίας
•	 Εκπρόσωπο Δήμου Γερμασόγειας Κύπρου
•	 Πρόεδρο Κοινότητας Λιτοχώρου
•	 Διοικητή 24ης Τεθωρακισμένης Ταξιαρχίας
•	 Εκπρόσωπο Ελληνικής Αστυνομίας
•	 Εκπρόσωπο Πυροσβεστικού Σώματος
•	 Εκπρόσωπο Λιμενικού Σώματος
•	 Εκπρόσωπο Εθνικής Αντίστασης
•	 Εκπρόσωπο Α/βάθμιας Εκπαίδευσης Πιερίας
•	 Εκπρόσωπο Β/βάθμιας Εκπαίδευσης Πιερίας
Ενός λεπτού σιγή. Εθνικός Ύμνος.
11:30 π.μ. Παρέλαση στην κεντρική λεωφόρο Αγί-

ου Νικολάου Λιτοχώρου.
 12:00 μ.μ. Δεξίωση στην αίθουσα συνεδριάσεων 

του Δημοτικού Συμβουλίου Δίου-Ολύμπου (κτίριο 
Ναυτικού Μουσείου Λιτοχώρου, Αγίου Νικολάου 17, 

1ος όροφος).
Τελετάρχης ορίζεται ο Αστέριος Κουρίτας, δημοτικός 

υπάλληλος.
Δ. ΓΕΝΙΚΑ
•	 Τα θέματα που αφορούν στην παράταξη, απονο-

μή τιμών, την τάξη και την κίνηση των οχημάτων 
παρακαλούνται να τα ρυθμίσουν οι αρμόδιες 
Στρατιωτικές και Αστυνομικές Αρχές.

•	 Παρακαλούνται οι τοπικές αρχές στις οποίες κοι-
νοποιείται το πρόγραμμα, να παρευρίσκονται 
έγκαιρα τις παραπάνω ημερομηνίες και ώρες 
στους καθορισμένους χώρους.

Ο Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου
Ευάγγελος Κ. Γερολιόλιος

Πρόσκληση και πρόγραμμα εορτασμού της επετείου 
Επανάστασης του Ολύμπου

Την πρωτοχρονιάτικη βασιλόπιτα έκοψαν οι υπάλ-
ληλοι της Διεύθυνσης Δασών Πιερίας, το πρωί της 

Δευτέρας 12 Φεβρουαρίου 2024. Την πίτα ευλόγησε 
ο Σεβασμιότατος Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης 
και Πλαταμώνα κ. Γεώργιος, ενώ ο νέος Διευθυντής 

Δασών Πιερίας κ. Πέτρος Παπαπέτρου αναφέρθηκε 
στους στόχους της υπηρεσίας για τη νέα χρονιά.
Επίσης, τίμησε τον πρώην Διευθυντή της υπηρεσί-

ας κ. Γεώργιο Μακρή, για την προσφορά του όλα τα 
προηγούμενα χρόνια, καθώς και δύο συνταξιούχους 
υπαλλήλους της Διεύθυνσης Δασών από τα Φωτεινά 
και το Λιτόχωρο. Ο Μητροπολίτης μοίρασε το βιβλίο 
που έχει γράψει ο ίδιος, με θέμα την Ιεραποστολή 
στο Κονγκό. Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία 
τους οι Αντιδήμαρχοι Κατερίνης κύριοι Τάπρας και 
Τσιουκάνης, εκπρόσωπος της Αντιπεριφερειάρχη Πιε-
ρίας και εκπρόσωποι Βουλευτών.

Κοπή Βασιλόπιτας της Διεύθυνσης Δασών Πιερίας
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Γράφει ο Δημήτρης Γ. Σιανίδης
Δικηγόρος
Η πρωτοβουλία της δημόσιας διαβούλευσης της 

4ης/2/2024, από τον Αντιδήμαρχο κ. Θωμά Αναστασιάδη 
και τους συνεργάτες του, για το πρόβλημα της διαχείρι-
σης των αδέσποτων ζώων του Δήμου, ήταν ομολογου-
μένως, μια αξιέπαινη και πρωτοποριακή ιδέα.
Η διαβούλευση ήταν καθόλα ουσιαστική, αφού πέραν 

της αναγκαίας ενημέρωσης που έγινε από τον Αντι-
δήμαρχο για το πρόβλημα των αδέσποτων και τους 
στόχους της Αντιδημαρχίας ως προς την αντιμετώπισή 
του, δόθηκε σημαντικός χρόνος στους φορείς και στους 
μεμονωμένους πολίτες, να εκφράσουν τις απόψεις τους, 
να κάνουν ερωτήσεις και κυρίως να καταθέσουν παρα-
τηρήσεις και προτάσεις.
Από την ενημέρωση του Αντιδημάρχου διαφάνηκε 

ότι το πρόβλημα των αδέσποτων (πρόβλημα άλλωστε 
πανελλαδικό) είναι διογκωμένο, καθώς ο αριθμός τους 
είναι πλέον δυσθεώρητος και ότι υπάρχει η βούληση 
της Δημοτικής Αρχής και της Αντιδημαρχίας, να γίνει μια 
συστηματική και πολυεπίπεδη προσπάθεια για την αντι-
μετώπισή του. Την βούληση αυτή την χαιρέτισαν όλοι 
οι συμμετέχοντες στη διαβούλευση, αναγνωρίζοντας ότι 
για πρώτη φορά στην «ιστορία» του Δήμου, πραγματο-
ποιείται δημόσια διαβούλευση και ενημέρωση των πολι-
τών για το πρόβλημα και τους τρόπους διαχείρισής του.
Το 2021 ενόψει της ψήφισης του νέου νομοσχεδίου 

για τα αδέσποτα, ο γράφων, για λογαριασμό της Ένω-
σης Ξενοδόχων Πιερίας, της Ομοσπονδίας Ενοικιαζομέ-
νων Δωματίων και Διαμερισμάτων Πιερίας – Ημαθίας 
– Πέλλας, του Συλλόγου Ελευθέρων Επαγγελματιών 

Παραλίας και του Εμπορικού Συλλόγου Κατερίνης, 
συνέταξε αναφορά προς τον τότε αρμόδιο Υπουργό 
Εσωτερικών κ. Βορίδη. Στην αναφορά μας και ενόψει 
της μεγάλης διάστασης που είχε λάβει το πρόβλημα 
της διαχείρισης των αδέσποτων σκύλων, ιδίως στους 
τουριστικούς οικισμούς του Νομού, προτείναμε, μεταξύ 
άλλων, και τη θεσμοθέτηση μόνιμων ειδικών καταφυγί-
ων – πάρκων (όχι κυνοκομείων), για τη φιλοξενία των 
αδέσποτων από τους Δήμους και την ανάλογη χρηματο-
δότησή τους από την Πολιτεία.
Ο εκδοθείς νόμος 4830/2021, για την ευζωία των 

ζώων συντροφιάς, αν και δεν αποσαφηνίζει το ζήτημα 
της μόνιμης φιλοξενίας των αδέσποτων στο φυσικό 
τους περιβάλλον, παρά ταύτα, υποχρεώνει πλέον τους 
Δήμους να διαθέτουν ολοκληρωμένο επιχειρησιακό 
πρόγραμμα διαχείρισης των αδέσποτων ζώων, να λει-
τουργούν ένα τουλάχιστον καταφύγιο και να λαμβά-
νουν κάθε αναγκαίο μέτρο για την αντιμετώπιση των 
αναγκών φιλοξενίας, διαμονής και περίθαλψής τους. 
Μάλιστα προβλέπεται σε κάθε Δήμο, η συγκρότηση 
πενταμελούς Επιτροπής, η οποία θα παρακολουθεί το 
πρόγραμμα διαχείρισης και αποφυγής δημιουργίας νέων 
αδέσποτων ζώων.
Το σημαντικότερο όμως είναι ότι με το άρθρο 11 του 

νόμου και την με αρ. 84653/12-12-2022 Υπουργική 
απόφαση, θεσπίζεται ειδική κρατική χρηματοδότηση 
των Δήμων για την υλοποίηση του προγράμματος δι-
αχείρισης των αδέσποτων (Πρόγραμμα «Άργος»), το 
ποσό της οποίας εξαρτάται και από την επίδοση του 
κάθε Δήμου στην υλοποίηση των στόχων αυτού.
Υπάρχει επομένως το νομοθετικό πλαίσιο και θεωρώ 

ότι θα δοθούν από το 
κράτος και οι ανάλογοι 
οικονομικοί πόροι, 
για τη διαχείριση των 
αδέσποτων, με στόχο 
πάντοτε την ευζωία 
τους.
Προς αυτήν την 

κατεύθυνση, στον 
πρώτο μόλις μήνα 
ανάληψης των κα-
θηκόντων του, ο κ. 
Αντιδήμαρχος και τα 
στελέχη του, έχουν 
κάνει ήδη σημαντικά βήματα.
Πολύ σημαντική θα είναι η διαρκής ενημέρωση των 

δημοτών και κυρίως των νέων, μέσω αντίστοιχων προ-
γραμμάτων στα σχολεία, για το ζήτημα της ευζωίας 
των ζώων συντροφιάς και για τον τρόπο που πρέπει 
να αντιμετωπίζονται, πρωτοβουλία που έχει υπόψη της 
η Αντιδημαρχία και, από ό,τι ειπώθηκε, άρχισε ήδη να 
υλοποιεί.
Πρέπει να γίνει αντιληπτό ότι το πρόβλημα της δια-

χείρισης των αδέσποτων, το οποίο σήμερα φαίνεται 
δυσεπίλυτο, το έχουμε δημιουργήσει οι ίδιοι. Συνεπώς η 
κατανόησή του και η σωστή ανάγνωση – ανάλυση των 
αιτιών του, θα βοηθήσει το Δήμο στη ορθολογική και 
αποτελεσματική διαχείρισή του.
Θεωρώ προσωπικά ότι η προσπάθεια της Αντιδημαρχί-

ας θα φέρει και μάλιστα σύντομα, αποτελέσματα. Προς 
τούτο χρειάζεται ασφαλώς τη στήριξη όλων μας.

Αξιέπαινη και πρωτοποριακή η διαβούλευση για το πρόβλημα 
των αδέσποτων του Δήμου Κατερίνης

Ζούμε σε μια εποχή, στην οποία ο όρος «δικαίωμα» 
βρίσκεται διαρκώς στα χείλη και στην καθημερινότητα 
του καθενός μας, από την παιδική ηλικία μέχρι και τα 
βαθιά γεράματα.
Ένας όρος, που μπορεί να χαρακτηρίζεται ως νομικός, 

η χρήση του και η επίκλησή του, όμως, γίνεται από 
όλους τους πολίτες είτε ως μεμονωμένα άτομα είτε ως 
μέλη συλλογικοτήτων.
Η περιγραφή και ο διαχωρισμός των ατομικών και κοι-

νωνικών δικαιωμάτων εδράζεται κυρίως στο Σύνταγμα, 
αλλά και σε Διεθνείς Συνθήκες, ενώ το πρώτο και πολ-
λές φορές δυσεπίλυτο πρόβλημα που προκύπτει, τιτλο-
φορείται: «σύγκρουση δικαιωμάτων».
Τι γίνεται, λοιπόν, όταν πρέπει να συγκρουστεί ένα 

θεμελιώδες ατομικό δικαίωμα, όπως, για παράδειγμα, το 
αδιαμφισβήτητο δικαίωμα της αυτοδιάθεσης του σώμα-
τος ή της προστασίας των προσωπικών δεδομένων, με 
αυτό του δημοσίου συμφέροντος;
Και το πρόβλημα γιγαντώνεται, παραμένοντας άλυτο, 

όταν οι αποφάσεις της δικαιοσύνης και της πολιτείας δεν 
είναι πάντοτε αντικειμενικές και ουδέτερες, αλλά στο-
χευμένες και αντιφατικές μεταξύ τους.
Τα τελευταία χρόνια, παρακολουθούμε την εμφάνιση 

στον δημόσιο λόγο του όρου «δικαιωματισμός», μιας 
αφελούς, αλλά και επικίνδυνης ιδεοληψίας των δήθεν-υ-
περασπιστών των δικαιωμάτων, που προκαλεί σύγχυση 
σε εκείνους που αδυνατούν να το διακρίνουν από το δι-
αχρονικό και απολύτως λογικό και επιβεβλημένο αίτημα 
ειλικρινούς σεβασμού των Δικαιωμάτων του Ανθρώπου.
Στις μέρες μας, το πρόβλημα διογκώνεται ακόμα πε-

ρισσότερο και με ταχύτατους ρυθμούς, με τη συντονι-
σμένη δράση των «δικαιωματιστών» και την κλιμακού-
μενη επίκληση δήθεν-δικαιωμάτων ή με την εκούσια 
παρερμηνεία θεμελιωδών δικαιωμάτων, όπως αυτό της 
«ισότητας».
Χαρακτηριστικό παράδειγμα της δράσης των «δικαι-

ωματιστών» αποτελεί το πρόσφατο νομοσχέδιο για τη 
νομιμοποίηση του «γάμου» των ομοφυλοφίλων.
Βέβαια, για τη δικαιότερη απόδοση των ρόλων και των 

ευθυνών, θα πρέπει να διορθώσουμε και να πούμε ότι 
το συγκεκριμένο κατασκεύασμα έρχεται ετσιθελικά και 
αδιαπραγμάτευτα, κατ’ εντολή του πανίσχυρου λόμπι 
των ΛΟΑΤΚΙ+, ενώ οι «δικαιωματιστές» αναλαμβάνουν 
απλώς τον ρόλο αφομοίωσης και αποδοχής του από την 
κοινωνία, με τη συμβολή φυσικά των προθύμων ΜΜΕ.
Διαπιστώνουμε, λοιπόν, την αγωνιώδη προσπάθεια 

των μελών της κοινότητας ΛΟΑΤΚΙ+ να μετατρέψουν 
την προσωπική σεξουαλική τους παρέκκλιση από το 
φυσιολογικό – δηλαδή τον αυτοπροσδιορισμό τους ως 
ομοφυλόφιλοι – σε κεκτημένο δικαίωμα ισότητας, το 
οποίο θα πρέπει να καλύπτει όλα ανεξαιρέτως τα επίπε-
δα της κοινωνικής ζωής.
Και όλα αυτά, διότι αρνούνται πεισματικά να συνειδη-

τοποιήσουν και να αποδεχτούν το αυτονόητο γεγονός, 
ότι ναι μεν όλοι οι άνθρωποι είναι ίσοι – χωρίς αστερί-
σκους και υποσημειώσεις – δεν είναι όμως όλοι ίδιοι.
Προς την κατεύθυνση αυτή, άλλωστε, είναι εξαιρετικά 

σαφής η πρόβλεψη του συνταγματικού νομοθέτη, η 
οποία, στο όνομα της ισότητας, επιτάσσει όμοια μετα-
χείριση των ομοίων και ανόμοια των ανομοίων.
Θα πρέπει, επομένως, οι ΛΟΑΤΚΙ+ να αντιληφθούν 

ότι, βάσει των προσωπικών τους επιλογών και του 
όποιου αυτοπροσδιορισμού τους, μπορούν μεν να επι-
λέξουν ελεύθερα το πρόσωπο με το οποίο θα συμβιώ-
σουν, χωρίς όμως αυτό να σημαίνει αυτοδίκαια και την 
επέκταση της επιλογής τους στην ευρύτερη κοινωνία, 
με τον προωθούμενο νομοθετικό μανδύα.
Στην περίπτωση, δηλαδή, που κάποιος έχει επιλέξει να 

διαμένει σε ένα σπίτι με βορινό προσανατολισμό, δεν 
μπορεί να απαιτεί – χάριν δικαιώματος – από τον ήλιο, 
να του φωτίζει και να του ζεσταίνει ολημερίς το σπίτι 
του, διότι απλά δεν γίνεται. Συνεπώς, ή θα πρέπει να 
αποδεχτεί το αυξημένο κρύο και το σκοτεινό περιβάλ-
λον ή να αλλάξει σπίτι, διότι το μόνο βέβαιο είναι ότι ο 
ήλιος δεν πρόκειται να ανατείλει από τον βορρά, απο-
κλειστικά και μόνο για εκείνον.
Ειδικότερα, επειδή οι νόμοι της φύσης δεν παρερμη-

νεύονται και δεν παραχαράσσονται και δεδομένου ότι ο 
γάμος – εξ ορισμού – απαιτεί τη συμπληρωματική ψυ-
χοσωματική ένωση μεταξύ ανδρός και γυναικός, η οποία 
προϋποθέτει διαφορετική φυσιολογία και ανατομία, η 
συμβίωση δύο ατόμων του ιδίου φύλου δεν συνιστά 
γάμο, διότι πολύ απλά δεν μπορεί να συνιστά γάμο.
Οι απτόητοι «δικαιωματιστές», βέβαια, προχωρούν 

ακόμα περισσότερο και, προκειμένου να πείσουν την 
κοινή γνώμη, επικαλούνται, με υποκριτικό τρόπο, τα δι-
καιώματα των παιδιών, ισχυριζόμενοι ότι, για την πλήρη 
προστασία τους, απαιτείται η ισότιμη αναγνώριση του 
γάμου των ΛΟΑΤΚΙ+.
Στο όνομα, λοιπόν, αυτού του δήθεν-δικαιώματος, 

στερούν από τα παιδιά το ύψιστο δικαίωμα να μεγα-
λώσουν με τη στοργή της μητέρας και τη σιγουριά 

του πατέρα, προωθώντας τη σταδιακή κατάργηση της 
μητρότητας και της πατρότητας, καταδικάζοντάς τα να 
ζουν σε ένα περιβάλλον σύγχυσης γονεϊκών ρόλων.
Και, φυσικά, ο τρόπος δράσης των «δικαιωματιστών» 

είναι φανερό ότι θα οδηγήσει σε νέα ανύπαρκτα δικαι-
ώματα, όπως της νομιμοποίησης της πολυσυντροφικό-
τητας, της κατά παραγγελία και επί χρήμασι κύησης με 
την ανεξέλεγκτη εκμετάλλευση ευάλωτων γυναικών, 
καθώς και άλλων διαστροφικών εμπνεύσεων, που ανα-
πτύσσονται ήδη «δικαιωματικά» στον «προοδευτικό» 
δυτικό κόσμο.
Σε όλους αυτούς τους προοδευτικούς «δικαιωματι-

στές», θα ήταν χρήσιμο να προτείνουμε κι εμείς μερικά 
«πεδία δράσης», τα οποία πιθανόν να έχουν διαφύγει 
της προσοχής τους.
Λόγω της εκπεφρασμένης τους άποψης για την εξα-

σφάλιση των δικαιωμάτων των παιδιών, θα μπορούσαν 
κάποια στιγμή να συμβάλουν στην προστασία του αγέν-
νητου παιδιού, έτσι ώστε να μην αντιμετωπίζεται ως μια 
απλή κυτταρική μάζα.
Θα μπορούσαν, επίσης, να προτείνουν λύσεις για την 

αντιμετώπιση της μάστιγας του δημογραφικού προβλή-
ματος, στηρίζοντας, για παράδειγμα, τα δικαιώματα των 
πολύτεκνων οικογενειών και γενικότερα, διεκδικώντας 
από την πολιτεία τη θέσπιση κινήτρων για τη δημιουρ-
γία νέων παραδοσιακών οικογενειών από τους νέους 
της πατρίδας μας.
Τελειώνοντας, θα ήθελα να τονίσω ότι κανένας «δικαι-

ωματισμός» δεν μπορεί και δεν θα πρέπει να αλλοιώσει 
το αδιαπραγμάτευτο δικαίωμα της υγιούς κοινωνίας μας, 
που είναι η προστασία και διαφύλαξη του ιερού θεσμού 
του γάμου και της οικογένειας, ως βασικού πυλώνα της 
Ελληνορθόδοξης παράδοσής μας!
Κομνηνός Δελβερούδης
Βουλευτής ΝΙΚΗΣ Πιερίας

ΕΠΙΚΑΙΡΟ ΑΡΘΡΟ ΤΟΥ ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΠΙΕΡΙΑΣ ΚΟΜΝΗΝΟΥ ΔΕΛΒΕΡΟΥΔΗ

Δικαιώματα και «δικαιωματισμός» 
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ΣΕ ΠΟΙΑ ΚΤΗΜΑΤΑ ΜΠΟΡΟΥΝ ΝΑ ΦΥΤΕΥΤΟΥΝ ΕΠΙΤΥΧΩΣ ΑΚΤΙΝΙΔΙΑ 
Σαν συνέχεια του προηγούμενου 

άρθρου για το ευοίωνο μέλλον 
του ακτινίδιου τα επόμενα χρόνια, 
ο γνωστός κ. Βασίλης Έξαρχος 
Γεωπόνος – Msc - Υποψήφιος 
Διδάκτωρ Εδαφολογίας, αυτή τη 
φορά προσπαθεί να μας εξηγήσει 
σε ποιες περιοχές της Ελλάδος 
μπορεί να γίνει επιτυχής φύτευ-
ση αυτού του τόσο ιδιαίτερου και 
απαιτητικού φυτού. Σημαντικό εάν 
σκεφτούμε ότι το κόστος εγκατά-
στασης φτάνει κοντά στα 3.000 
ευρώ, χωρίς βέβαια να υπολογίζου-
με το κόστος αγοράς του χωρα-
φιού. 
Πάντα σύμφωνα με τον κ. Έξαρχο 

ο οποίος έχει επιβλέψει πολλές φυ-
τείες ακτινιδίων σε όλη την Ελλάδα 
(στην φωτογραφία τον βλέπετε 
να δίνει οδηγίες σε φύτευση 
στη Βέροια) τα κριτήρια είναι 3: 
1) Οι κλιματολογικές συνθήκες της περιοχής και το μικροκλίμα του κτήματος. 

Στην περίπτωση αυτή βλέπουμε θερμοκρασίες χειμώνα, θερμοκρασίες καλοκαι-
ριού, πιθανότητα για πρώιμους ή όψιμους παγετούς, αέρας κατά τη βλαστική πε-
ρίοδο, ετήσια χιλιοστά βροχοπτώσεων, τοπογραφικό ανάγλυφο και έκθεση του 
αγροκτήματος σε σχέση με τον ήλιο. 
2) Εδαφολογική ανάλυση του αγροκτήματος. Στην περίπτωση αυτή ελέγχουμε 

το pH, την αγωγιμότητα, τη μηχανική σύσταση του εδάφους, την περιεκτικό-
τητα σε ενεργό ανθρακικό ασβέστιο, την περιεκτικότητα σε οργανική ουσία, τα 
διαθέσιμα αποθέματα σε μακροστοιχεία και σε ιχνοστοιχεία. 
3) Το προφίλ του αγρότη και μελλοντικού ακτινιδιοπαραγωγού. Πιο συγκεκρι-

μένα είναι ευχής έργο ο μελλοντικός ακτινιδιοπαραγωγός να έχει πολύ 
διαθέσιμο χρόνο και να είναι όχι απλά αγρότης αλλά και Δενδροκόμος. 
Από τα τρία βασικά κριτήρια το κλίμα είναι «ανελαστικό», δηλαδή δεν αλλά-
ζει, ενώ το έδαφος με κατάλληλα σκευάσματα και το προφίλ του αγρότη με την 
κατάλληλη εκπαίδευση διορθώνονται σε αρκετό μεγάλο βαθμό. Απαραίτητο βέ-
βαια είναι και το νερό στο κτήμα όπου ελέγχεται με ανάλυση. Στη συνέχεια ο κ. 
Έξαρχος έχοντας δει σε πανελλαδικό επίπεδο πολλές «αποτυχημένες» φυτεί-
ες ακτινίδιων προτείνει στους μελλοντικούς ακτινιδιοπαραγωγούς να έρθουν 
σε επικοινωνία με τον συνεργαζόμενο Γεωπόνο τουλάχιστον 3 μήνες πριν 
από την ημερομηνία φύτευσης (και όχι τελευταία στιγμή) για να ελεγχθούν τα 
κριτήρια που προαναφέρθηκαν.
Τέλος, εφόσον πληρούνται τα κριτήρια και δοθεί από τον συνεργαζόμενο γεω-

πόνο το «πράσινο» φως για φύτευση πρέπει ο μελλοντικός παραγωγός να 
προσέξει τα εξής: Υγιή φυτά με καλά ανεπτυγμένο ριζικό σύστημα. Αποστάσεις 
φύτευσης. Προ φυτευτική λίπανση Φωσφόρου, Καλίου, οργανικής ουσίας. 
Επιλογή ή όχι δημιουργίας Αναχωμάτων («Σαμάρια»). Επιλογή σωστού αρδευτι-
κού δικτύου. Σωστή αναλογία αρσενικών και θηλυκών ακτινιδίων. Σωστή προε-
τοιμασία του χωραφιού. κ.α.
Ο κ. Βασίλης Έξαρχος αναλαμβάνει σε πανελλαδική εμβέλεια να κάνει 

αξιολόγηση των κριτηρίων και στη συνέχεια να δώσει τις σωστές κατευ-
θυντήριες γραμμές για μια πετυχημένη φύτευση ακτινίδιων…

«ΚΟΝΤΑ ΣΤΟΥΣ ΑΓΡΟΤΕΣ» ΑΠΟ ΤΟ ΜΑΡΤΙΟ ΣΤΗΝ ΔΙΟΝ ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ 
ΚΑΙ ΠΑΛΙ Ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΤΣΙΜΠΟΝΙΔΗΣ

Επιστρέφει στις μικρές οθόνες μας 
ξανά, η εκπομπή «ΚΟΝΤΑ ΣΤΟΥΣ 
ΑΓΡΟΤΕΣ» της Δίον Τηλεόρασης 
Κεντρικής Μακεδονίας(dion.tv), με 
τον γνωστό δημοσιογράφο αγροτι-
κών θεμάτων Γιάννη Τσιμπονίδη, 
που επί σειρά ετών, από το 1993 μέχρι 
και σήμερα, έχει την δημοσιογραφική 
επιμέλεια και παρουσίαση του τηλεοπτι-
κού αυτού εγχειρήματος.
Ο δολοφόνος επιστρέφει στον τόπο 

του… εγκλήματος λοιπόν και ο Γιάννης 
Τσιμπονίδης επιστρέφει στις μικρές μας 
οθόνες καλύπτοντας ένα κενό στην 
αγροτοκτηνοτροφική υπεύθυνη και 
έγκαιρη-έγκυρη ενημέρωση, από την συ-
χνότητα της Δίον Τηλεόρασης που απευθύνεται στα περίπου 2.000.000 τη-
λεθεατών, που την αγάπησαν και -θέλουμε να πιστεύουμε- την εμπιστεύθηκαν, 
εδώ και αρκετά χρόνια. 
Με ρεπορτάζ, συνεντεύξεις και παρουσιάσεις Οργανώσεων, 

Συνεταιρισμών, μονάδων του πρωτογενή μας τομέα, με μοναδικό γνώ-
μονα να βάλει ένα μικρό λιθαράκι στην ενημέρωση των αγροτών μας. 
«Πίστευα και συνεχίζω να πιστεύω ότι ο πρωτογενής τομέας της χώρας 
μας αποτελεί τον πυλώνα της Εθνικής μας Οικονομίας, που μαζί με τον 
Τουρισμό μπορούν να βγάλουν τον τόπο από την κρίση», όπως τονίζει ο Γιάννης 
Τσιμπονίδης.
Σύντομα στις μικρές οθόνες σας λοιπόν, πάντα μέσα από την φιλόξενη και πρω-

τοπόρο και σε αυτό τον τομέα ΔΙΟΝ Τηλεόραση Κεντρικής Μακεδονίας…

ΜΑΠΑ ΤΟ ΚΑΡΠΟΥΖΙ ΤΗΣ ΝΕΑΣ ΚΑΠ ΤΗΣ ΠΕΡΙΟΔΟΥ 2023-2027 
ΚΥΡΙΟΙ ΤΩΝ ΒΡΥΞΕΛΛΩΝ

Αλλοπρόσαλλη, άβολη 
και αρκετά άδικη για τους 
Έλληνες αγρότες, η νέα ΚΑΠ 
της περιόδου 2023-2027 
που υφιστάμεθα ήδη εδώ και 
πάνω από 1 χρόνο, αλλά και 
στην Ευρώπη. Τα βλέπουν, το 
ζουν και –είμαι σίγουρος- το 
αντιλαμβάνονται πολύ καλά 
αυτό οι αξιωματούχοι των 
Βρυξελλών, που την συναπο-
φάσισαν, χωρίς να υπολογίζουν 
δα και ιδιαίτερα την γνώμη ή 
και τις όποιες -θέλω να πιστεύω- αντιρρήσεις ή αντιστάσεις μας.
Και βγήκαν τα μεγάλα και γυαλιστερά (Ευρωπαϊκά) τρακτέρ στους δρό-

μους και στις πλατείες στη Γερμανία, την Ολλανδία, τη Γαλλία, την Ιταλία και 
αρκετές ακόμη χώρες του πλούσιου (και βιομηχανικού) Ευρωπαϊκού Βορρά, δί-
νοντας μας εικόνες πρωτόγνωρες και τελείως ασυνήθιστες για όλους μας. 
Ειλικρινά, δεν γνωρίζω κατά πόσο «ακούνε ή βλέπουν», ή και «υπολογί-

ζουν» σε τελική ανάλυση, τις εξίσου αιφνίδιες και πρωτόγνωρες αγροτικές 
κινητοποιήσεις, που είχαμε και συνεχίζουμε να έχουμε στην Ελλάδα, αυτοί οι 
(αν)εγκέφαλοι αξιωματούχοι των Βρυξελλών ούτως ώστε, έστω την ύστα-
τη στιγμή, να επιφέρουν τις όποιες τροποποιήσεις-βελτιώσεις και αν αυτό 
βέβαια μπορεί να συμβεί…

ΕΡΧΟΝΤΑΙ ΜΕΣΑ ΣΤΟ 2024 ΓΙΑ ΑΓΡΟΤΙΚΟ ΠΕΤΡΕΛΑΙΟ 82 ΕΚΑΤ. ΕΥΡΩ 
ΓΙΑ ΤΟΝ Ε.Φ.Κ. ΣΤΟΥΣ ΑΓΡΟΤΕΣ ΜΑΣ

Ο Πρωθυπουργός απάντησε, σε 
επίκαιρη ερώτηση του Προέδρου της 
«Νέας Αριστεράς», για τα μέτρα 
στήριξης αγροτών. Όπως δήλωσε ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης, θα επεκταθεί 
η επιστροφή Ε.Φ.Κ. στο αγροτι-
κό πετρέλαιο και για το 2024. Το 
κονδύλι θα φτάσει στα 82 εκ. ευρώ. 
Επίσης, δήλωσε ότι «δεν φοβηθήκαμε 
να βγούμε στο πεδίο, να μιλήσουμε με 
τους πληγέντες, να αντιμετωπίσουμε και την οργή τους». Αναφορικά με τις αιτή-
σεις αποζημιώσεων, είπε ότι από 28.000 αιτήσεις λείπουν βασικά δικαιολογητικά, 
ενώ στάθηκε στις αυτοψίες σε υποδομές, προκειμένου να αποκατασταθούν. 
Τόνισε ακόμη ότι τον Απρίλιο θα πληρωθούν όλες οι ενισχύσεις από τον 
ΟΠΕΚΕΠΕ. Στα πλαίσια της αντιμετώπισης του αυξημένου ενεργειακού κόστους 
των αγροτών, η κυβέρνηση θα εξασφαλίσει στους αγρότες που συμμετέ-
χουν σε συνεργατικά σχήματα (συνεταιρισμοί, οργανώσεις και ομάδες 
παραγωγών κ.λπ.) και στους αγρότες που ασκούν συμβολαιακή γεωργία, 
μεσοπρόθεσμη μείωση του κόστους της τάξεως τουλάχιστον του 30% σε σχέση 
με τις σημερινές τιμές για μια δεκαετία. Για τον σκοπό αυτό θα προτεραιοποι-
ήσει και θα επιδοτήσει την κατασκευή φωτοβολταϊκών πάρκων με μπαταρία 
που θα διατίθενται αποκλειστικά στις κατηγορίες αυτές αγροτών με τη μορφή 
μακροχρόνιων διμερών συμβάσεων παροχής ηλεκτρικής ενέργειας.

ΠΟΙΑ ΤΑ ΔΕΔΟΜΕΝΑ ΑΝΑ ΧΩΡΑΦΙ ΣΤΙΣ ΨΗΦΙΑΚΕΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΑΣΙΝΗ ΕΝΙΣΧΥΣΗ

Τις προδιαγραφές που θα πληρούν και τις υπηρεσίες που θα ενσωμα-
τώνουν οι ψηφιακές εφαρμογές μέσω των οποίων «θα τρέξουν» δράσεις 
του νέου πρασινίσματος, αποτυπώνει απόφαση του ΟΠΕΚΕΠΕ, που με-
ταξύ άλλων ορίζει και τις υποχρεώσεις των παρόχων της εφαρμογής. Ελάχιστο 
«λειτουργικό» προαπαιτούμενο για να πάρει άδεια κυκλοφορίας μιας εφαρμογή, 
αποτελεί η συλλογή πληροφοριών για την εκμετάλλευση, το ιστορικό των καλ-
λιεργειών του εκάστοτε αγροτεμαχίου, καθώς και η καταγραφή των πρακτι-
κών θρέψης και φυτοπροστασίας μαζί με τις αναγκαίες εδαφικές αναλύσεις. 
Συγκεκριμένα η εφαρμογή για τη «Διαχείριση Εισροών και Παρακολούθησης 
Περιβαλλοντικών Παραμέτρων μέσω Ηλεκτρονικής Εφαρμογής παρόχου - προ-
διαγραφές εγκεκριμένου λογισμικού «Ε.Δ.Ε.Π.Π.Π.» θα πρέπει να περιλαμ-
βάνει: πληροφορίες για τις γεωργικές εκμεταλλεύσεις βάσει του ΣΑΑ και του 
ΟΣΔΕ, πληροφορίες από τη δειγματοληψία του εδάφους, σε κατάλληλη χωρική 
και χρονική κλίμακα, πληροφορίες για τις πρακτικές διαχείρισης, την ιστορία 
των καλλιεργειών και τους στόχους απόδοσης 3.2. Τα στοιχεία τα οποία θα 
πρέπει να περιλαμβάνονται στην «Ε.Δ.Ε.Π.Π.Π.», κατ’ ελάχιστο, είναι: 
καλλιεργητικές εργασίες, εφαρμογή θρεπτικών (ημερομηνία και ώρα, τύπο, μέ-
θοδο εφαρμογής, ποσότητα, στάδιο της καλλιέργειας), εφαρμογή φυτοπροστα-
τευτικών (δραστική ουσία και εμπορικό όνομα, μέθοδο, ποσότητα, αιτιολόγηση 
της εφαρμογής, καιρικές συνθήκες), εφαρμογή αρδεύσεων (ημερομηνία και ώρα, 
μέθοδο εφαρμογής, ποσότητα), 
ενδείξεις όσον αφορά τα νόμιμα 
όρια και τις απαιτήσεις σχετικά με 
τη διαχείριση των θρεπτικών συ-
στατικών, φυτοπροστατευτικών 
και ύδατος σε γεωργικές εκμε-
ταλλεύσεις, πλήρες ισοζύγιο θρε-
πτικών ουσιών, ποσότητες δρα-
στικών φυτοπροστατευτικών ανά 
δραστική και κατανάλωση ύδατος. 
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Προσφορά
Εργασίας

Από το ξενοδοχείο ΑΥΡΑ 
στην Παραλία Κατερίνης, 
ζητείται προσωπικό για 
την καλοκαιρινή
περίοδο, – Β. Υπάλληλος 
υποδοχής (βραδινή βάρ-
δια). Β. Σερβιτόρος/α για 
το beach bar του
ξενοδοχείου. Barman/
barwomen για το beach 
bar του ξενοδοχείου. 
Υψηλές αποδοχές.
Γνώση αγγλικών. Άριστο 
εργασιακό περιβάλλον. 
Δεν παρέχεται διαμονή. 
Τα βιογραφικά να
σταλούν στο email: h_
avra@otenet.gr

ΚΤΗΜΑΤΟΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ Ε. Ν. ΤΡΕΛΟΠΟΥΛΛΟΥ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ & ΤΣΙΜΙΣΚΗ ΓΩΝΙΑ 2 ΤΗΛ. 23510/27723, 28821, 38424 

6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

Από την εταιρία ΣΤΡΑΒΑ-
ΡΙΔΗΣ ΑΕΒΕ (ΠΤΗΝΟΠΑ-
ΡΑΓΩΓΗ) στην Περίσταση 
Πιερίας, ζητούνται
εργάτες για το πτηνο-
σφαγείο με πλήρης ή 
μερική απασχόληση, η 
εμπειρία είναι
προαιρετική . Τηλέ-
φωνο επικοινωνίας: 
2351063626. Βιογραφικά 
στο email:
ptinoparagogisa@gmail.
com ή μπορείτε να τα 
φέρετε στην εταιρία.

Ζητείται προσωπικό για 
θέση Barista / Μπουφέ 
από τα Olympus Plaza. 
Τα Καταστήματα
Εστίασης που βρίσκο-
νται στα ΣΕΑ ΚΟΡΙΝΟΥ 
αναζητούν προσωπικό σε 
θέση Barista
/Μπουφέ. Απαραίτητα 
προσόντα:
→ Επιθυμητή προϋπηρε-
σία σε αντίστοιχη θέση.
→ Δυνατότητα απα-
σχόλησης σε κυλιόμενο 
ωράριο.
→ Οι υποψήφιοι θα 
πρέπει να διαθέτουν ευ-
χάριστη προσωπικότητα, 
θετική ενέργεια, καλή
επικοινωνία, ομαδικότητα 
και συνέπεια.
Η εταιρία προσφέρει:
→ Ικανοποιητικό πακέτο 
αποδοχών, πλήρη ασφά-
λιση και ρεπό σύμφωνα 
με την εργατική
νομοθεσία
→ Ευχάριστο περιβάλλον 
εργασίας
→ Συνεχή εκπαίδευση
→ Προοπτικές εξέλιξης
Οι ενδιαφερόμενοι παρα-
καλούνται όπως στείλουν 
το βιογραφικό τους στη 
διεύθυνση
mniotis@olympusplaza.
gr ή επικοινωνήσουν στο 
6936935940 (Δευτέρα – 
Παρασκευή,
10:00-17:00).

Ζητείται γυναίκα για 
εργασία στην κουζίνα για 
ολόκληρο το χρόνο από 
κατάστημα εστίασης
στο Λιτόχωρο. Τηλέ-
φωνα επικοινωνίας: 
6977946060,6948217907

Ζητείται ψήστης που να 
έχει εμπειρία στις σού-
βλες από κατάστημα 
εστίασης στο Λιτόχωρο.
Τηλέφωνα επικοινωνίας: 

6977946060,6948217907

Ζητείται προσωπικό από 
ξενοδοχείο Κύματα για 
την θέση υποδοχής. Ημε-
ρομηνία έναρξης
σεζόν – Απρίλιος 2024. 
Ζητείται προσωπικό για 
την θέση υποδοχής – 
Απαραίτητη γνώση
Αγγλικών. – Πολύ καλή 
γνώση υπολογιστών. 
– Άριστο εργασιακό 
περιβάλλον. –
Ικανοποιητικό πακέτο 
αποδοχών. Τηλέφωνα 
επικοινωνίας:6987 879 
555 – 23510 61105.
Στείλτε μας το βιογραφι-
κό σας στο email:info@
hotel-kimata.gr

Το λογιστικό γραφείο 
tirisis αναζητά προσωπι-
κό ηλικίας 20-40 ετών: 
Βοηθό Λογιστή με
αρμοδιότητες: Τήρηση 
απλογραφικών ή δι-
πλογραφικών βιβλίων. 
Ενασχόληση με την
φορολογία φυσικών και 
νομικών προσώπων. Ερ-
γασίες που αφορούν το 
λογιστικό κύκλωμα
των επιχειρήσεων (υπο-
βολή υποχρεώσεων ΦΠΑ, 
Intrastat, Δημοτικά Τέλη 
κτλ).
Προϋποθέσεις: Πτυχίο 
ΑΕΙ/ΤΕΙ οικονομικής ή 
λογιστικής κατεύθυνσης. 
Άριστος χειρισμός
Η/Υ, MS Office. Πολύ 
καλή γνώση αγγλικών. 
Ανεπτυγμένες επικοινωνι-
ακές και οργανωτικές
δεξιότητες, προσοχή στη 
λεπτομέρεια και εχεμύ-
θεια. Θέληση για εξέλιξη 
και ανάπτυξη των
γνώσεων. Το γραφείο 
προσφέρει διαρκή εκπαί-
δευση (λογιστική, φορο-
λογία επιχειρήσεων,
μισθοδοσία), άριστο 
εργασιακό περιβάλλον και 
αποδοχές βάσει προσό-
ντων. Αποστολή
βιογραφικών απαραίτητα 
μέσω email στο info@
tirisis.gr

Από την επιχείρηση 
Λάζαρος Κωνσταντινίδης 
& Υιός, ζητείται έμπειρο 
άτομο για εργασία
στο site μέσω προγράμ-
ματος ΟΑΕΔ. Ηλικίας 45 
ετών και άνω. Απαραίτη-
τη η ενεργή κάρτα

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr

ανεργίας ενός χρόνου. 
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6970090050.

Από την εταιρία HYGIENE 
SERVICE με έδρα Ν. Δίκα 
20 Κατερίνη, ζητείται άτο-
μο για μόνιμη
απασχόληση ως τεχνι-
κός – οδηγός. Προσόντα: 
Δίπλωμα οδήγησης. Ικα-
νότητα επικοινωνίας
και συνεργασίας σε 
ομάδα. Υπευθυνότητα 
και συνέπεια. Παροχές: 

Πενθήμερη εργασία.
Πλήρης απασχόληση. 
Αποστολή βιογραφικών 
στο email: hygiene.
katerini@gmail.com.
Τηλέφωνο επικοινωνίας 
2351026970

Ζητείται προσωπικό για 
τις παρακάτω θέσεις 
από το Akrotiri Olympus 
Luxury Suites και το
Ακρωτήρι beach bar: 
Μάγειρας, Service, Bar, 
Καμαριέρες. Απαραίτητη 

εμπειρία 2 τουλάχιστον 
ετών σε παρόμοια θέση. 
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6937134413. Στείλτε μας 
το βιογραφικό σας στο 
email:info@akrotirisuites.
com

Μεταφορική εταιρεία 
στην Κατερίνη ζητά να 
προσλάβει έμπειρους 
οδηγούςοι οποίοι να
είναι κάτοχοι επαγγελμα-
τικού διπλώματος Γ’ και 
Ε’ κατηγορίας, χειριστές 
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση22 Τοπικά
κλάρκ με δίπλωμα, έναν 
αποθηκάριο, δύο ανει-
δίκευτους εργάτες, για 
σταθερή, μόνιμη απασχό-
ληση. Ώρες επικοινωνίας 
,αυστηρώς 13:00 – 16:00 
μ.μ. Πληροφορίες Κα 
Γιώτα
Τηλ.6980137616
Παρακαλώ να σεβαστείτε 

το ωράριο επικοινωνίας, 
λόγο υψηλού φόρτου 
εργασίας.

Ζήτηση 
Εργασίας

Ενοικιάσεις 
Κατοικιών

Πωλήσεις 
Επιχειρήσεων

Ενοικιάσεις 
Επ. Χώρων

Ιδιαίτερα 

Μαθήματα

Πωλήσεις 
Αγροτεμαχίων

Διάφορα

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ
ΤΜΗΜΑ ΜΕΛΕΤΩΝ ΕΡΓΩΝ

Περίληψη της με αριθμ. 22/2024 Απόφασης
Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Κατερίνης

ΘΕΜΑ :Κυκλοφοριακές ρυθμίσεις στον Δήμο Κατερίνης με την έγκριση εισόδου-εξόδου οχημάτων 
της εγκατάστασης με δραστηριότητα «Χοιροτροφική μονάδα», σε δημοτική (αγροτική) οδό.
Εγκρίνει την άδεια εισόδου-εξόδου οχημάτων της εγκατάστασης με δραστηριότητα: «Συνεργείο συντήρησης 
και επισκευής του κινητήρα κ.λ.π., επιβατικών και ελαφρών φορτηγών αυτοκινήτων», της 
ΙΚΑΡΟΣ ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ – ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΤΑΙΡΙΑ με τον διακριτικό τίτλο « ΙΚΑΡΟΣ Α.Ε.» των 
κ. Αναγνωστοπούλου Αικατερίνης και Τρικαλόπουλου Βασίλειου που βρίσκεται εντός τμήματος του με αριθμό 
τεμαχίου 754α, του αγροκτήματος Γανόχωρας, της Κοινότητας Γανόχωρας, της Δημοτικής Ενότητας Κατερίνης, του 
Δήμου Κατερίνης με πρόσωπο σε υφιστάμενη αγροτική οδό, όπως τα ανωτέρω απεικονίζονται στο τοπογραφικό 
διάγραμμα του υπογράφοντος Πολιτικού Μηχανικού κ. Κλεομένη Δημάση. 
Κατά τα λοιπά ισχύει η αριθ. 22/2024 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου (ΑΔΑ: 69ΣΧΩΕΤ-63Ι).

Κατερίνη 07 Φεβρουαρίου 2024
Ο Διευθυντής Τεχνικών Υπηρεσιών

Γεώργιος Παλαιοσελίτης
Αγρ. Τοπογράφος Μηχ/κος

 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ
ΤΜΗΜΑ ΜΕΛΕΤΩΝ ΕΡΓΩΝ

Περίληψη της με αριθμ. 453/2023 Απόφασης
Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Κατερίνης

ΘΕΜΑ :Κυκλοφοριακές ρυθμίσεις στον Δήμο Κατερίνης με την έγκριση εισόδου-εξόδου οχημάτων 
της εγκατάστασης με δραστηριότητα «Χοιροτροφική μονάδα», σε δημοτική (αγροτική) οδό.
Εγκρίνει την άδεια εισόδου-εξόδου οχημάτων της εγκατάστασης με δραστηριότητα: «Ξενοδοχείο», της ΙΚΑΡΟΣ 
ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ – ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΤΑΙΡΙΑ με τον διακριτικό τίτλο « ΙΚΑΡΟΣ Α.Ε.» που βρίσκεται 
εντός των με αριθμό τεμαχίων 1261 και 1262, του αγροκτήματος Περίστασης, της Κοινότητας Περίστασης, της 
Δημοτικής Ενότητας Παραλίας, του Δήμου Κατερίνης σε διαμορφωμένες οδούς εντός δημοτικής έκτασης με 
αριθμ. τεμ. 1283 στο αγρόκτημα Περίστασης, όπως τα ανωτέρω απεικονίζονται στο τοπογραφικό διάγραμμα του 
υπογράφοντος Αγρονόμου Τοπογράφου Μηχανικού κ. Σεϊταρίδη Ηλία. 
Κατά τα λοιπά ισχύει η αριθ. 453/2023 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου (ΑΔΑ: 9ΤΔ2ΩΕΤ-ΓΡ4).

Κατερίνη 07 Φεβρουαρίου 2024
Ο Διευθυντής Τεχνικών Υπηρεσιών

Γεώργιος Παλαιοσελίτης
Αγρ. Τοπογράφος Μηχ/κος

ΑΔΑ: 97ΤΟ46ΜΩΝ1-Γ9Η
ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ

Αθήνα, 08.02.2024
ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

Ανοικτής Διαδικασίας για την επιλογή αναδόχου κατασκευής του έργου: 
«ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΠΑΘΟΛΟΓΙΚΗΣ ΚΛΙΝΙΚΗΣ ΤΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ»

Η Διοίκηση 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας (Αριστοτέλους 16, Θεσσαλονίκη, 54623) προκηρύσσει 
ανοικτή διαδικασία, κάτω των ορίων, για την επιλογή αναδόχου κατασκευής του έργου «ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΠΑΘΟΛΟΓΙΚΗΣ 
ΚΛΙΝΙΚΗΣ ΤΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ» (45210000-2 - Εργασίες κατασκευής κτιρίων), με 
προϋπολογισμό €524.193,55 μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ 24% (προϋπολογισμός με ΦΠΑ 24%: €650.000,00).
Η Μονάδα Συμβάσεων Στρατηγικής Σημασίας του Ταμείου Αξιοποίησης Ιδιωτικής Περιουσίας του Δημοσίου Α.Ε. 
(ΤΑΙΠΕΔ) (Καραγιώργη Σερβίας 6, Αθήνα, 10562, +30 210 3274400, tender@hraf.gr) αποτελεί τη Διενεργούσα 
τον Διαγωνισμό Αρχή σύμφωνα με το άρθρο 5Β του Ν. 3986/2011 και ενεργεί κατ’ εντολή, για λογαριασμό και 
στο όνομα του Δικαιούχου, ήτοι της Διοίκησης 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας και του Δικαιούχου 
του Προγράμματος και Υπουργείου Ευθύνης, «Υπουργείου Υγείας», εκτελώντας όλες τις απαιτούμενες και 
προβλεπόμενες ενέργειες των αρμοδιοτήτων της αναθέτουσας αρχής.
Αντικείμενο του έργου «ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΠΑΘΟΛΟΓΙΚΗΣ ΚΛΙΝΙΚΗΣ ΤΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ» 
είναι εκτέλεση εργασιών για τη διαμόρφωση δύο υφιστάμενων χώρων του Γενικού Νοσοκομείου Κατερίνης, με 
σκοπό την υποδοχή και τη νοσηλεία λοιμωδών περιστατικών. Οι δύο χώροι θα διαμορφωθούν στην πτέρυγα που 
ονομαζόταν Βραχείας Νοσηλείας, αλλά δεν λειτουργούσε και η οποία θα μετονομαστεί. 
Ο ένας εξ αυτών θα μετατραπεί σε Εξωτερικά Ιατρεία (ΕΙ) και ο δεύτερος σε Θάλαμο Αρνητικής Πίεσης (ΘΑΠ). 
Τα δύο τμήματα, θα αποκόπτονται από την υπόλοιπη πτέρυγα μέσω δίφυλλων θυρών στον διάδρομο. Αυτή 
η διαμόρφωση επιλέχθηκε προς αποφυγή τυχόν διασποράς κάποιας λοιμώδους ασθένειας προς την υπόλοιπη 
πτέρυγα και γενικότερα στο νοσοκομείο.   
Η Διακήρυξη θα καταχωρηθεί στο διαδίκτυο, στην ιστοσελίδα της Διενεργούσας Αρχής, στη διεύθυνση (URL): 
https://hradf.com καθώς και στην ιστοσελίδα της 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας (URL): https://
www.3ype.gr/ . Η Διακήρυξη καταχωρήθηκε στο Κεντρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ). 
Επιπλέον, τα έγγραφα της σύμβασης της Διακήρυξης καταχωρήθηκαν στη σχετική ηλεκτρονική διαδικασία σύναψης 
δημόσιας σύμβασης στο Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ., η οποία έλαβε Συστημικό Αύξοντα Αριθμό: 205857 και αναρτήθηκαν στη 
Διαδικτυακή Πύλη (www.promitheus.gov.gr) του ΟΠΣ Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.
Καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών ορίζεται η 18.03.2024, ημέρα Δευτέρα και ώρα 11:00 π.μ..
Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερόμενους ηλεκτρονικά, μέσω της διαδικτυακής πύλης www.
promitheus.gov.gr  του ΕΣΗΔΗΣ. Τυχόν έντυπη υποβολή πραγματοποιείται στην έδρα του ΤΑΙΠΕΔ (Καραγιώργη 
Σερβίας 6, ΤΚ 10562). Η αποσφράγιση των προσφορών θα διενεργηθεί από την Επιτροπή Διαγωνισμού κατά το 
άρθρο 98 του ν. 4412/2016, ακολουθώντας το εξής στάδιο:
Ηλεκτρονική Αποσφράγιση των υποφακέλων «Δικαιολογητικά Συμμετοχής» και «Οικονομική Προσφορά», την 
18.03.2024, ημέρα Δευτέρα και ώρα 15.00.
Ως κριτήρια ποιοτικής επιλογής έχουν τεθεί: α) η καταλληλότητα άσκησης επαγγελματικής δραστηριότητας, β) η 
οικονομική και χρηματοοικονομική επάρκεια, γ) η τεχνική και επαγγελματική ικανότητα καθώς και δ) συγκεκριμένα 
πρότυπα διασφάλισης ποιότητας και περιβαλλοντικής διαχείρισης. 
Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής επιστολής, σύμφωνα με το αντίστοιχο 
υπόδειγμα στο Παράρτημα ΙV της Διακήρυξης, το ποσό της οποίας θα πρέπει να καλύπτει σε ευρώ (€) ποσοστό 
2% του προϋπολογισμού της σύμβασης, μη περιλαμβανομένου ΦΠΑ 24%, ήτοι ποσό ύψους €10.483,87 ισχύος 
τουλάχιστον τριάντα (30) ημερών μετά από τη λήξη του χρόνου ισχύος της προσφοράς του άρθρου 19 της 
Διακήρυξης, άλλως η προσφορά απορρίπτεται. Η εγγυητική επιστολή συμμετοχής θα απευθύνεται προς 
την Διοίκηση 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας.
Οι προσφορές ισχύουν για δέκα (10) μήνες από την από την ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής των 
προσφορών. 
Το Έργο χρηματοδοτείται με πόρους που προέρχονται από το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, στο πλαίσιο 
του Εθνικού Σχεδίου Εθνικό Σχέδιο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας «Ελλάδα 2.0» με τη χρηματοδότηση της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης – NextGenerationEU.
Η συνολική προθεσμία εκτέλεσης του έργου, ορίζεται σε δώδεκα (12) μήνες από την υπογραφή της σύμβασης. 
Η σύμβαση θα ανατεθεί με το κριτήριο της πλέον συμφέρουσας από οικονομική άποψη προσφοράς, μόνο βάσει 
τιμής (χαμηλότερη τιμή).
Προδικαστικές προσφυγές: Η προδικαστική προσφυγή, σύμφωνα με τα ειδικότερα οριζόμενα στα άρθρα 345 
επ. ν. 4412/2016 και 1 επ. π.δ. 39/2017, συντάσσεται υποχρεωτικά με τη χρήση του τυποποιημένου εντύπου 
του Παραρτήματος Ι του π.δ/τος 39/2017 και κατατίθεται ηλεκτρονικά μέσω της λειτουργικότητας «Επικοινωνία» 
στην ηλεκτρονική περιοχή του συγκεκριμένου διαγωνισμού, επιλέγοντας την ένδειξη «Προδικαστική Προσφυγή» 
σύμφωνα με το άρθρο 15 της υπ’ αρ. 166278/2021 Κοινής Υπουργικής Απόφασης (Β΄ 2813/30.6.2021) «Ρυθμίσεις 
τεχνικών ζητημάτων που αφορούν στην ανάθεση των δημοσίων συμβάσεων έργων, μελετών, και παροχής 
τεχνικών και λοιπών συναφών επιστημονικών υπηρεσιών με χρήση των επιμέρους εργαλείων και διαδικασιών 
του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.).». Για το παραδεκτό της άσκησης 
της προδικαστικής προσφυγής κατατίθεται παράβολο από τον προσφεύγοντα υπέρ του Ελληνικού Δημοσίου, 
σύμφωνα με όσα ορίζονται στο άρθρο 363 του ν. 4412/2016.

Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΣΤΑΜΠΟΥΛΙΔΗΣ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                               ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ  ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ  και στο ΜΗΤΡΩΟ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ
Γ. Δ/ΝΣΗ ΠΡΟΓΡ/ΣΜΟΥ ΚΑΙ ΥΠΟΔΟΜΩΝ 
Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ ΠΕΡ. ΕΝΟΤΗΤΩΝ
ΥΠΟΔ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ Π.Ε. ΠΙΕΡΙΑΣ
Τμήμα Έργων Δομών Περιβάλλοντος

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΑΣ
H Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας της Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, προκηρύσσει Διεθνή ανοιχτό ηλεκτρονικό 
διαγωνισμό για την ανάθεση της Προμήθειας «ΦΩΤΙΣΜΟΣ ΙΕΡΟΥ ΚΑΘΕΔΡΙΚΟΥ ΝΑΟΥ ΘΕΙΑΣ ΑΝΑΛΗΨΕΩΣ» 
ΣΥΝΟΛΙΚΟΥ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ 79.980,00  ΕΥΡΩ, ΣΥΜΠΕΡΙΛΑΜΒΑΝΟΜΕΝΟΥ Φ.Π.Α. (64.500,00 € χωρίς ΦΠΑ).
Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθερη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στην 
διεύθυνση (URL):http://pieria.pkm.gov.gr  μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ..
1. Η διακήρυξη του έργου έχει συνταχθεί σύμφωνα με τις διακηρύξεις  της Ε.Α.Α.ΔΗ.ΣΥ για υπηρεσίες άνω του 
ορίου.  Πληροφορίες παρέχονται από τον αρμόδιο υπάλληλο για επικοινωνία κο Παπαδημητρίου Βασίλειο στο 
τηλέφωνο 2351 351 196.
2. ΔΙΑΔΙΚΤΥΑΚΟΣ ΤΟΠΟΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ : Διαδικτυακή πύλη www.promitheus.gov.gr του 
Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ..
3. ΤΟΠΟΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΕΝΤΥΠΩΝ ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΩΝ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: Η Π. Ε. Πιερίας, Υποδιεύθυνση Τεχνικών 
έργων,  28ης Οκτωβρίου 40,  3ος όροφος, ΤΚ 60 132 Κατερίνη.
4. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΕΝΑΡΞΗΣ ΗΛΕΚΤΡ/ΚΗΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: 05/03/2024 ημέρα Tρίτη ώρα 10 : 
00 πμ
5. ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΗ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ & ΩΡΑ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: 14/03/2024 ημέρα Πέμπτη ώρα 13 : 00
6. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΔΙΕΞΑΓΩΓΗΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ: 20/03/2024 ημέρα Τετάρτη ώρα 10:00 πμ
7. Το σύστημα υποβολής προσφορών είναι η προσφορά με  ποσοστό έκπτωσης, σύμφωνα με το άρθρο 95, 
παράγραφος 6 του Ν. 4412/2016. 
Ταξινόμηση κατά CPV:31600000-2 ηλεκτρολογικός εξοπλισμός 
CPV:31500000-1 φωτιστικός εξοπλισμός και ηλεκτρικοί λαμπτήρες
8. ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΣΥΜΒΑΣΗΣ:  Η συνολική διάρκεια της σύμβασης ορίζεται σε δώδεκα  (12) μήνες από την 
υπογραφή της σύμβασης. 
9. ΕΝΑΛΛΑΚΤΙΚΕΣ ΠΡΟΣΦΟΡΕΣ: Εναλλακτικές προσφορές ή αντιπροσφορές δεν γίνονται δεκτές
10. ΓΛΩΣΣΑ: Ελληνική.
11. ΚΡΙΤΗΡΙΟ ΚΑΤΑΚΥΡΩΣΗΣ: Η πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά, μόνο βάσει τιμής.
12.  Kωδικοποίηση NUTS: EL 525 / ΠΙΕΡΙΑ
13. Δικαιολογητικά απόδειξης καταλληλότητας για την άσκηση της επαγγελματικής δραστηριότητας : 
Οι οικονομικοί φορείς που είναι εγκατεστημένοι σε κράτος μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης απαιτείται να είναι 
εγγεγραμμένοι σε ένα από τα επαγγελματικά ή εμπορικά μητρώα που τηρούνται στο κράτος εγκατάστασής τους ή 
να ικανοποιούν οποιαδήποτε άλλη απαίτηση ορίζεται στο Παράρτημα XI του Προσαρτήματος Α΄ του ν. 4412/2016. 
Στην περίπτωση οικονομικών φορέων εγκατεστημένων σε κράτος μέλους του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου 
(Ε.Ο.Χ) ή σε τρίτες χώρες που προσχωρήσει στη ΣΔΣ, ή σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην προηγούμενη 
περίπτωση και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης 
δημοσίων συμβάσεων, απαιτείται να είναι εγγεγραμμένοι σε αντίστοιχα επαγγελματικά ή εμπορικά μητρώα. Οι 
εγκατεστημένοι στην Ελλάδα οικονομικοί φορείς απαιτείται να είναι εγγεγραμμένοι στο Βιοτεχνικό ή Εμπορικό 
ή Βιομηχανικό Επιμελητήριο ή άλλου αντίστοιχου Επαγγελματικού Μητρώου και να ασκούν επαγγελματική 
δραστηριότητα συναφή με το αντικείμενο της προμήθειας. 
14. Κατά την υποβολή προσφορών οι οικονομικοί φορείς υποβάλλουν το Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο 
Σύμβασης (ΕΕΕΣ) του άρθρου 79  παρ. 1 του ν. 4412/2016. 
15. Προδικαστικές Προσφυγές – Προσωρινή δικαστική προστασία :  Κάθε ενδιαφερόμενος, ο οποίος 
έχει ή είχε συμφέρον να του ανατεθεί η συγκεκριμένη δημόσια σύμβαση και έχει υποστεί ή ενδέχεται να υποστεί 
ζημία από εκτελεστή πράξη ή παράλειψη της αναθέτουσας αρχής κατά παράβαση της ευρωπαϊκής ενωσιακής ή 
εσωτερικής νομοθεσίας στον τομέα των δημοσίων συμβάσεων, έχει δικαίωμα να προσφύγει στην ανεξάρτητη 
Αρχή Εξέτασης Προδικαστικών Προσφυγών (ΑΕΠΠ), σύμφωνα με τα ειδικότερα οριζόμενα στα άρθρα 345 επ. 
ν. 4412/2016 και 1 επ. π.δ. 39/2017, στρεφόμενος με προδικαστική προσφυγή, κατά πράξης ή παράλειψης της 
αναθέτουσας αρχής, προσδιορίζοντας ειδικώς τις νομικές και πραγματικές αιτιάσεις που δικαιολογούν το αίτημά 
του.
16. Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής επιστολής ύψους χίλια διακόσια 
ενενήντα (1.290,00)€ και με διάρκεια ισχύος τουλάχιστον δώδεκα (12) μηνών και τριάντα (30) ημερών 
από την επομένη της καταληκτικής ημερομηνίας προσφορών. Ο χρόνος ισχύος των προσφορών ανέρχεται σε 
δώδεκα (12) μήνες από την   επομένη της καταληκτικής ημερομηνίας προσφορών.
17. Το έργο χρηματοδοτείται σε βάρος του έργου 3152ΠΙΕ003ΚΑΠ21 του Τεχνικού Προγράμματος Επενδυτικών 
Δαπανών της ΠΚΜ έτους 2023(2η τροποποίηση 2023)  «ΦΩΤΙΣΜΟΣ ΙΕΡΟΥ ΚΑΘΕΔΡΙΚΟΥ ΝΑΟΥ ΘΕΙΑΣ 
ΑΝΑΛΗΨΕΩΣ» 
18. Δεν παρέχεται η δυνατότητα χορήγησης προκαταβολής σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 150 του Ν. 
4412/2016.   
19. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή της Περιφέρειας Κεντρικής 
Μακεδονίας.

Η Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας
ΑΘΗΝΑ Ε. ΑΘΑΝΑΣΙΑΔΟΥ - ΑΗΔΟΝΑ

ΑΔΑΜ:24PROC014242270
ΑΔΑ:93Ι47ΛΛ-750
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 23Ρεπορτάζ

Την πρώτη μετά-covid κοπή της πίτας τους, πραγμα-
τοποίησαν οι κτηνοτρόφοι του Συλλόγου Αιγοπροβα-
τοτρόφων Ν. Πιερίας «ο Άγιος Μόδεστος» στο Κτήμα 
Δρούγκα στην Κατερίνη το βράδυ του Σαββάτου 10 
Φεβρουαρίου.
Μέσα σε ένα όμορφο και χαλαρό κλίμα η νέα Διοί-

κηση του Συλλόγου, με επικεφαλής τον νέο Πρόεδρο 

Κώστα Κούβαρο μαζί με την Αντιπεριφερειάρχη Πιε-
ρίας Σοφία Μαυρίδου, έκοψαν τη βασιλόπιτα. Τέλος 
απηύθυναν ευχές και μηνύματα προς τους κτηνοτρό-
φους και φίλους που παραβρέθηκαν στην εκδήλωση.
Παραβρέθηκε και ο Πρόεδρος του αντίστοιχου 

Σωματείου Αιγοπροβατοτρόφων Βεροίας και Πρόε-
δρος της Πανελλήνιας Ένωσης Κτηνοτρόφων (ΠΕΚ) 

Στέργιος Κύρτσιος. Παρόντες στην κοπή, εκτός της 
Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας, όπως προαναφέρθηκε, οι 
Περιφερειακοί Σύμβουλοι Θανάσης Λιακόπουλος και 
Τομεάρχης Επιστημονικών Φορέων Κεντρικής Μακε-
δονίας και η Χρυσαυγή Δριστά, ο Αντιδήμαρχος Πρα-
σίνου του Δήμου Κατερίνης Κώστας Τσιουκάνης και 
ο Επιστημονικός Συνεργάτης της Αντιπεριφερειάρχη 
Δημήτρης Ρουκάς αλλά και τα μέλη του νέου Προε-
δρείου του Συλλόγου αυτού, που κάνει μία επανεκκί-
νηση κατ’ αυτόν τον τρόπο.
Στα αξιοσημείωτα της βραδιάς, η τοποθέτηση – χαι-

ρετισμός του Προέδρου της ΠΕΚ Στέργιου Κύρτσιου, 
που δεν παρέλειψε απευθυνόμενος στην κ. Αντιπε-
ριφερειάρχη Πιερίας, να αναφερθεί στα προβλήματα 
και θέματα που απασχολούν τους συναδέλφους του 
κλάδου της αιγοπροβατοτροφίας ανά την επικράτεια.
Η βραδιά κύλησε χαλαρά με την προσφορά εδεσμά-

των και ποτών, συνοδευόμενα από ορχήστρα με τρα-
γούδια και παραδοσιακούς χορούς.
ΓΙΑΝΝΗΣ ΤΣΙΜΠΟΝΙΔΗΣ

Ο νέος Σύλλογος Αιγοπροβατοτρόφων 
«Ο ΑΓΙΟΣ ΜΟΔΕΣΤΟΣ» έκοψε την πίτα του

Πετυχημένη καθ όλα η αναβίωση της Γιορτής της 
Τσιγαρίδας που διοργάνωσε φέτος ο Δήμος Πύδνας 
– Κολινδρού, από κοινού με τον Επαγγελματικό Σύλ-
λογο Κολινδρού στην ομώνυμη πλατεία το βράδυ της 
Κυριακής 11 Φεβρουαρίου 2024.
Ο Πρόεδρος των Επαγγελματιών Κολινδρού Βαγγέ-

λης Τσιανακούδας προσέφερε περί τα 80 κιλά χοιρι-
νού κρέατος, τα καζάνια πήραν φωτιά και ο κόσμος 

βρέθηκε στον χώρο συμμετέχοντας και αγκαλιάζοντας 
το έθιμο.
Τα κρέατα ήταν προσφορά όλων των επαγγελματι-

ών του Κολινδρού.
 Η εκδήλωση έγινε υπό την αιγίδα του Δήμου Πύδ-

νας Κολινδρού, των Επαγγελματιών Κολινδρού και 
του Πολιτιστικού Συλλόγου Κολινδρού «Ν. Λούσης» 
Κρασί και τσιγαρίδες σε αφθονία, ενώ παρόντες 

φυσικά και ο Δήμαρχος Πύδνας Κολινδρού Χρήστος 
Κομπατσιάρης με τους Αντιδημάρχους του και Δημο-
τικούς Συμβούλους.
Τη Γιορτή της Τσιγαρίδας επισκέφθηκαν και η Υφυ-

πουργός Ανάπτυξης Άννα Μάνη Παπαδημητρίου, 
καθώς και ο Βουλευτής της ΝΔ Πιερίας Σπύρος Κουλ-
κουδίνας, όπως και ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου 
Πιερίας Ηλίας Χατζηχριστοδούλου

Γιορτή της Τσιγαρίδας στον Κολινδρό 

Αν και άστατος ο καιρός, διοργανώθηκε και φέτος η 
Γιορτή της Τσιγαρίδας στον Λόφο Πιερίας, από τον οι-
κείο Πολιτιστικό Σύλλογο. Με τον συντονισμό φυσικά 
και την καθοδήγηση του ακούραστου Προέδρου του 
Γιάννη Ζησόπουλου.
Χορευτικά, άφθονη τσιγαρίδα, τραγούδια και χορός 

στην αυλή του Δημοτικού Σχολείου του Λόφου. Η 
γιορτή είχε επισήμους προσκεκλημένους τον Βουλευ-
τή Ν.Δ. Φώντα Μπαραλιάκο, την Υφυπουργό Ανάπτυ-
ξης Άννα Μάνη Παπαδημητρίου, Δημοτικούς Σύμβου-
λους και λοιπές τοπικές Αρχές.
ΓΙΑΝΝΗΣ ΤΣΙΜΠΟΝΙΔΗΣ

Γιορτή Τσιγαρίδας στον Λόφο 

Τα εγκαίνια της ατομικής έκθεσης με τίτλο «Οι σκα-
πανείς» του Μηνά Μαυρικάκη έγιναν τον πρωί της 
Κυριακής 11 Φεβρουαρίου 2024, στο Αρχαιολογικό 

Μουσείο του Δίου.
Η ξενάγηση έγινε από τον καλλιτέχνη Μηνά Μαυρι-

κάκη και την επιμελήτρια της έκθεσης Ίρις Κρητικού. 

Σύντομο χαιρετισμό απηύθυναν η Προϊσταμένη της 
Εφορείας Αρχαιοτήτων Πιερίας Σταυρούλα Σδρόλια 
και η Αρχαιολόγος Εύα Αλβανού.

Εγκαινιάστηκε η ατομική έκθεση «Οι Σκαπανείς» 
στο Αρχαιολογικό Μουσείο Δίου
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση24 Τυπο - Λάτρης
Με την Σμαρώ Γιαννούλη

Ανατροπή στο Δημοτικό Συμ-
βούλιο Δίου - Ολύμπου, καθώς ο 
δικηγόρος Δημήτρης Μυλωνέρος 
χάνει την έδρα, την οποία κατα-
λαμβάνει ο Νίκος Σπαθάρης από 
τον Πλαταμώνα. Σύμφωνα με 
αποκλειστικές πληροφορίες της 
εφημερίδας «Ενημέρωση & Αγ-
γελίες», η ανατροπή αυτή ήρθε 
μετά από απόφαση του εκλογοδι-
κείου που εκδόθηκε την Πέμπτη 8 
Φεβρουαρίου 2024.
Η διαφορά των δύο υποψηφίων 

Δημοτικών Συμβούλων στις εκλο-
γές του περασμένου Οκτωβρίου ήταν εξαιρετικά μικρή, με μόλις μία ψήφο διαφο-
ρά! Ο κ. Σπαθάρης είχε καταθέσει ένσταση κατά του εκλογικού αποτελέσματος, 
με την επίσημη απόφαση που εκδόθηκε να τον δικαιώνει.
Και οι δύο υποψήφιοι σύμβουλοι είναι καταγόμενοι από τη Δημοτική Ενότητα 

Ανατολικού Ολύμπου. Η ανατροπή αυτή δεν αφορά μόνο τους δύο υποψηφίους, 
αλλά επηρεάζει την αντιπροσωπευτικότητα και τις πολιτικές εξελίξεις στη Δημοτι-
κή Ενότητα Ανατολικού Ολύμπου.

Συμπληρώθηκε ένας και πλέον μήνας θη-
τείας της νέας διοίκησης του Δήμου Κατε-
ρίνης με Δήμαρχο τον κ. Γιάννη Ντούμο και 
ένα από τα πρόσωπα που έχει ξεχωρίσει, 
αποσπώντας πλήθος θετικών σχολίων για 
τη μέχρι τώρα δράση του, είναι ο Αντιδή-
μαρχος Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης και 
Δημοτικής Αστυνομίας κ. Θωμάς Αναστασι-
άδης. 
Η εμπειρία του στον χώρο της Αυτοδιοίκη-

σης, καθώς διετέλεσε Δημοτικός Σύμβουλος 
και την περίοδο 2019-2023 ως μέλος της 
μείζονος αντιπολίτευσης, και η γνώση των 
ζητημάτων που αντιμετωπίζουν οι δημότες 
της Κατερίνης στους τομείς ευθύνης του, 
έχουν συμβάλλει καθοριστικά ώστε να μην απαιτείται περίοδος προσαρμογής και 
σε αυτό το ξεκίνημα της θητείας ο κ. Αναστασιάδης να λειτουργεί με άκρως δυνα-
μικό τρόπο. 
Ειδικά στο ζήτημα της διαχείρισης των αδέσποτων ζώων συντροφιάς, ο κ. 

Αναστασιάδης κινείται με μεθοδικότητα και ήδη έχει καταγράψει πολλές θετικές 
πρωτοβουλίες στο ενεργητικό του, οι οποίες αναγνωρίζονται από τους συμπολίτες 
του. Χαρακτηριστική ήταν η μεγάλη ανταπόκριση φορέων, οργανώσεων και πο-
λιτών στην εκδήλωση διαβούλευσης για την διαχείριση των αδέσποτων ζώων, με 
τον κ. Αναστασιάδη να εντάσσει στον σχεδιασμό του Δήμου προτάσεις που τέθη-
καν στον δημόσιο διάλογο και εκτιμάται πως θα λειτουργήσουν με θετικό τρόπο 
στην άμβλυνση του προβλήματος. 
Ο κ. Αναστασιάδης δείχνει από τα πρώτα βήματα, στην αρχή της τρέχουσας 

θητείας, ότι όχι μόνο έχει τη διάθεση για να προσφέρει, στοιχείο δεδομένο για 
όλους τους αιρετούς ειδικά στο ξεκίνημα, αλλά κυρίως ότι μπορεί να είναι αποτε-
λεσματικός. Φυσικά αυτό θα κριθεί σε βάθος χρόνου. Πάντως ήδη, με τις πρώτες 
κινήσεις του κ. Αναστασιάδη καταγράφεται άκρως θετικό κλίμα προς το πρόσωπό 
του, λαμβάνοντας εύσημα από τους πολίτες, αν και είναι Αντιδήμαρχος για τόσο 
σύντομο χρονικό διάστημα. 

Σε εμπρησμό αποδίδεται πυρκαγιά σε επιχείρηση τα ξημερώματα της 11ης Ια-
νουαρίου 2024. Συγκεκριμένα σε σχετική ανακοίνωση από πλευράς Αστυνομίας, 
αναφέρονται τα εξής:
Από την Υποδιεύθυνση Ασφάλειας Κατερίνης σχηματίσθηκε δικογραφία σε βάρος 

δύο ημεδαπών ανδρών, καθώς όπως προέκυψε από την έρευνα, τα ξημερώματα 
της 11ης Ιανουαρίου 2024, με χρήση εύφλεκτου υλικού προκάλεσαν πυρκαγιά σε 
επιχείρηση, με αποτέλεσμα την πρόκληση φθορών αξίας 50.000 ευρώ περίπου, 
σύμφωνα με δήλωση των παθόντων.

Σοκ και αποτροπιασμό προκαλεί η πρόσφατη κτη-
νωδία στην Περίσταση, όπου άγνωστος δράστης 
επιτέθηκε με αποτρόπαιο τρόπο σε ένα σκύλο. Το σκυλί, που ήταν γνωστό για 
την φιλικότητά του, έπεσε θύμα απάνθρωπης επίθεσης.
Το τραγικό περιστατικό έγινε γνωστό πριν μερικές ημέρες, όταν μια κυρία που 

φρόντιζε το αδέσποτο παρατήρησε ότι το σκυλί δεν μπορούσε να κουνηθεί και 
να φάει. Αμέσως ενημέρωσε το αρμόδιο συνεργείο περι-
συλλογής αδέσποτων και προχώρησαν σε μεταφορά του 
στον συμβεβλημένο κτηνίατρο για περαιτέρω εξέταση.
Οι ακτινογραφίες που ακολούθησαν αποκάλυψαν την 

αποτρόπαια πρακτική σε βάρος του σκύλου. Περισσότερα 
από 30 σκάγια εντοπίστηκαν σε όλο το σώμα του ζώου, 
το οποίο λίγο αργότερα κατέληξε. Ήδη έχουν ενημερωθεί 
οι αρχές και το θέμα διερευνά το Α.Τ. Κατερίνης, ανέφερε 
στον «Τυπολάτρη» ο Αντιδήμαρχος Τοπικής Οικονομικής 
Ανάπτυξης του Δήμου Κατερίνης κ. Θωμάς Αναστασιά-
δης.
Μέσω των κοινωνικών δικτύων έχει ξεκινήσει εκστρα-

τεία για τον εντοπισμό του δράστη, ενώ ο κ. Αναστασιά-
δης αναφέρει πως οποιαδήποτε πληροφορία γι’ αυτό το 
αποτρόπαιο γεγονός θα ήταν χρήσιμη προς τις αρχές.

Το ψητοπωλείο «Σχάρα Λεμόνι», στον πεζόδρομο της οδού Αγίας Λαύρας στην 
Κατερίνη, δεν χρειάζεται ιδιαίτερες συστάσεις, καθώς αποτελεί έναν αγαπημένο 
γευστικό προορισμό για κατοίκους και επισκέπτες της Κατερίνης. Σε μια εποχή 
που η ελληνική κουζίνα έχει επιστρέψει με δυναμικό τρόπο και αποτελεί την κύρια 
επιλογή στις εξόδους για φαγητό, το ψητοπωλείο «Σχάρα Λεμόνι» προσφέρει γα-
στρονομικές απολαύσεις που συγκινούν κάθε ουρανίσκο. 
Μάλιστα, το ψητοπωλείο «Σχάρα Λεμόνι» με το σήμα ποιότητας «Βραβείο Αυ-

θεντικής Ελληνικής Κουζίνας» έχει ένα αναγνωρισμένο και ισχυρό διαπιστευτήριο 
υψηλής ποιότητας. Το συγκεκριμένο βραβείο συνδέεται με την άριστη εκπροσώ-
πηση της αυθεντικής ελληνικής κουζίνας και αποτελεί μια πιστοποίηση-διάκριση 
μεγάλης σημασίας που προάγει την ελληνική κουλτούρα, τον ελληνικό τρόπο 
ζωής και τα ελληνικά τοπικά αγνά προϊόντα ΠΟΠ.
Ο προσεγμένος χώρος, το φιλόξενο περιβάλλον, το ευγενέστατο προσωπικό και 

κυρίως τα γευστικά του πιάτα και οι υψηλής ποιότητας γεύσεις, αποτελούν μερι-
κούς από τους βασικούς λόγους που το ψητοπωλείο «Σχάρα Λεμόνι» παραμένει 
στην κορυφή των προτιμήσεων για όσους αγαπούν το καλό φαγητό. Το «Βραβείο 
Αυθεντικής Ελληνικής Κουζίνας» απλά έρχεται να πιστοποιήσει πως αυτή η αγάπη 
του κόσμου δεν είναι συγκυριακή, αλλά προκύ-
πτει λόγω ακριβώς των ξεχωριστών παρεχόμενων 
υπηρεσιών που προσφέρει το ψητοπωλείο «Σχάρα 
Λεμόνι». 

Κατά τις τακτικές κρίσεις Αξιω-
ματικών Πυροσβεστικού Σώματος 
για το έτος 2024, ο Αρχιπύραρχος 
Καρατζάς Αναστάσιος του Γεωρ-
γίου, προήχθη και τοποθετήθηκε 
από τις 07-02-2024 ως Διοικητής 
της Περιφερειακής Πυροσβεστι-
κής Διοίκησης Ιονίων Νήσων με 
έδρα την Κέρκυρα. Ο Αρχιπύραρ-
χος υπηρέτησε επί σειρά ετών 
στην Πιερία και τα δύο προηγού-
μενα έτη ως Διοικητής της Σχολής 
Πυροσβεστών της Πυροσβεστικής 
Ακαδημίας.

Τραγικό γεγονός στην Κατερίνη με τον εντοπισμό μιας 65χρονης γυναίκας η 
οποία βρέθηκε, το Σάββατο 10 Φεβρουαρίου 2024, νεκρή στο σπίτι της στην Κα-
τερίνη, στην περιοχή των Αστικών. Η άτυχη γυναίκα, η οποία έμενε μόνη της στο 
διαμέρισμα, ήταν νεκρή εδώ και ημέρες.
Σύμφωνα με πληροφορίες, η αστυνομία έχει αποκλείσει το ενδεχόμενο εγκλημα-

τικής ενέργειας. Φως στα αίτια του θανάτου της θα ρίξει η νεκροψία – νεκροτομή 
που θα διενεργηθεί.


